
PLE DE L'AJUNTAMENT ACTA NÚM: 10

Calafell, en data trenta-u de juliol dos mil vuit . Es reuneixen els membres del PLE DE 
L'AJUNTAMENT, sota la presidència del senyor SR. JORDI SÀNCHEZ I SOLSONA, i amb 
l'assistència dels regidors anomenats a continuació, assistits per la secretària accidental de la 
Corporació senyora SRA. ÀGUEDA SUBIRANA ÀLVAREZ, amb l'objecte de celebrar sessió 
ordinària de primera convocatòria. Assisteix també la Interventora accidental de la corporació 
senyora RAQUEL IBAR FAÑANAS 

ASSISTENTS:

SR. JORDI SANCHEZ I SOLSONA
SR. JOSEP PARERA I RIBELL
SR. RAMON FERRÉ I SOLÉ
SRA. MARIA TERESA CUMPLIDO I MANCEBO
SR. ANGEL VERGE I MARTIN
SR. JOAN CARLES ROBERT I POYATOS
SR. CARLES RION I TETAS
SR. JOSE BONILLA JIMÉNEZ
SRA. MARIA YOLANDA ALMAGRO CARDENETE
SRA. MARIA VICTORIA ORTIGOSA RODRÍGUEZ
SRA. MARIA JOSEPA SANS I OLMEDO
SRA. ANA MARIA GONZALEZ LUQUE
SR. JOSE MANUEL NUÑEZ CASTAÑO
SR JOAN OLIVELLA I RICART
SRA. MARIA VERGE I PASCUAL
SR. JOAQUÍN OJEDA VIVAS
SRA. SANDRA SUAREZ PLANA
SR. JOSEP MARIA GARRIGA MILA
SRA. MARIA MONTSERRAT LÓPEZ UREÑA
SRA. OLGA ELVIRA CAÑAS

ABSENTS:

SR.JOAQUIM VIDAL RAVENTÓS

I a les 09:10, el Sr President obre la sessió i s'inicia a continuació el desenvolupament dels 
assumptes inclosos en l'ordre del dia que seguidament s'indiquen:

Sr.Sànchez: Abans dels primers punts sí que fem, com altres vegades, expressar el 
condol d’una sèrie de persones amb vinculació a l’Ajuntament, com és la mare del regidor 
Joaquín Ojeda, el segon patró de la confraria el senyor Martí Sans, i l’avi de la regidora 
Sandra Suàrez.

1. APROVACIÓ DE L'ACTA NÚMERO 4 DE DATA 28 DE FEBRER DE 2008

El Ple de la corporació per unanimitat dels membres assistents que constitueixen quórum 
suficient per la majoria legal aprova l'acta número 4 de data 28 de febrer de 2008

2. PROPOSTA D'APROVACIÓ DEL COMPTE GENERAL DE LA CORPORACIÓ 
CORRESPONENT A L'EXERCICI 2006

Els estats i comptes anuals de l’exercici pressupostari 2006 es van sotmetre a informe de 
la Comissió Especial de Comptes, la qual va emetre el seu dictamen aprovador, en data 
13 de juny de 2008. Exposat el Compte General, al públic, en el Butlletí Oficial de la 
Província núm. 143 de 19 de juny de  2008, pel període reglamentari, no se’n varen 
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formular reclamacions, al·legacions ni observacions.

S’han complert totes les tramitacions legals que determinen els articles del 208 al 212 del 
Reial decret legislatiu 2/2004 que aprova el Text refós de la Llei d’hisendes Locals.

Sr.Robert: Seré breu, perquè estem a finals del mes de juliol, ve l’estiu i hi ha vacances i 
hem de ser una mica breus. Recordar que avui passem aquest punt d’aprovació definitiva 
dels comptes generals de dos mil sis, ja en anteriors plens vam passar l’aprovació 
d’altres anys que estaven pendents, i fins avui ho tenim pràcticament al dia, i l’única cosa 
que ens manca és aprovar definitivament els comptes generals de dos mil set, del qual ja 
hem passat a tots els regidors que composen la Comissió Especial de Comptes, el 
calendari que seguirem per aprovar aquests comptes generals de dos mil set, i esperem 
que l’any dos mil nou, abans del mes de juny ja poguem tenir aprovats els comptes 
generals de l’any dos mil vuit, amb la qual cosa, definitivament sí que estaríem al dia, 
gràcies.  

Sr.Verge: Si més no, felicitar el departament.

Sr,Olivella: Simplement recolzar el regidor, creiem que s’ha fet una bona tasca, hi ha 
hagut bona voluntat també per part de tots els grups i també del nostre, i en fi, penso que 
Joan Carles, endavant.  

Sr.Ferré: Nosaltres també estem contents, perquè ens serveix per posar al dia tots els 
comptes de l’Ajuntament, per tant, felicitem també la tasca que s’ha fet.

Sr. Elvira: Nosaltres també els felicitem.

El Ple de la corporació de conformitat amb la proposta presentada per la Comissió 
informativa de Serveis Interns,  i per unanimitat acorda:

Compte General de l’Ajuntament de Calafell:

PRIMER. Aprovar definitivament els estats i comptes anuals corresponents a l’exercici 2006, 
integrats pels següents estats bàsics:
1. Estats i comptes anuals:
- Balanç de situació: en tancar l’exercici dóna un actiu/passiu de 79.346.316,90 €  i un 
resultat de l’exercici amb un guany de 6.232.748,34 €.
- Compte de resultats: en tancar l’exercici dóna un guany de 6.232.748,34 €.
- Liquidació del pressupost: en tancar l’exercici dóna uns drets pendents de cobrament de 
5.758.645,78 € , unes obligacions pendents de pagament de 5.577.877,59, uns romanents 
totals de  16.612.460,81 €  i un resultat pressupostari ajustat de 5.577.614,10 €.
- Estat demostratiu dels drets a cobrar i les obligacions a pagar corresponents a pressupostos 
tancats: en tancar l’exercici dóna uns drets pendents de cobrament de 3.410.885,94 € i unes 
obligacions pendents de pagar de  265.988,19 €.
- Estat de tresoreria: en tancar l’exercici dóna una existència de 21.864.136,27 €.
2. Annex als estats i comptes anuals:
- Balanç de comprovació: en tancar l’exercici dóna un total acumulat en el deure/haver de 
886.747.453,01 € .
- Estat de modificació de crèdit: en tancar l’exercici dóna unes modificacions en els crèdits 
pressupostaris per un import total de 15.831.349,68 €.
- Estat de romanent de tresoreria: en tancar l’exercici dóna un romanent de tresoreria per a 
despeses generals de 6.364.045,78 € i un romanent de tresoreria afectat a despeses de 
11.348.089,34 €.
- Estat de situació de moviment d’operacions no pressupostàries: en tancar l’exercici dóna 
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un saldo pendent de pagament de 5.872.411,73 €.

SEGON- Aprovar definitivament la documentació complementària integrada pels justificants 
dels estats i comptes anuals i pels annexos següents:
- Estats de despeses i d’ingressos inicialment aprovats: dóna un total d’ingressos/despeses de 
54.825.687,39 €..
- Relació de modificacions de crèdit de despeses i de les previsions d’ingressos inicialment 
aprovats: en tancar l’exercici dóna un total de modificacions de 15.831.349,68 €.
- Relació de les rectificacions i anul·lacions de drets i obligacions dels pressupostos tancats: en 
tancar l’exercici dóna un total de baixes de drets de 462.922,36 € i un total de baixes 
d’obligacions de -1.149,89 €.
- Actes d’arqueig d’existència en caixa a final de cada exercici i conciliació de xifres en cas de 
discrepàncies amb els saldos comptables: en tancar l’exercici donen una existència final de 
21.864.136,27 €.
- Relacions nominals de deutors i creditors: en tancar l’exercici dóna un total de deutors de 
9.169.531,72 €  i un total de creditors de 5.843.865,78 €.

Compte General del Patronat del Castell:

TERCER. Aprovar definitivament els estats i comptes anuals corresponents a l’exercici 2006, 
integrats pels següents estats bàsics:

1. Estats i comptes anuals:
- Balanç de situació: en tancar l’exercici dóna un actiu/passiu de 1.576.224,22  € i un resultat 
de l’exercici amb un guany de 118.217,24 €.
- Compte de resultats: en tancar l’exercici dóna un guany de 118.217,24 €.
- Liquidació del pressupost: en tancar l’exercici dóna uns drets pendents de cobrament de 
120.408,95 € , unes obligacions pendents de pagament de 9.394,30 €, uns romanents totals 
de 320.913,34 € i un resultat pressupostari ajustat de 53.169,46 €.
- Estat demostratiu dels drets a cobrar i les obligacions a pagar corresponents a pressupostos 
tancats: en tancar l’exercici dóna uns drets pendents de cobrament de 120.075,01 € i unes 
obligacions pendents de pagar de 501,59 €.
- Estat de tresoreria: en tancar l’exercici dóna una existència de 259.671,86 €.
2. Annex als estats i comptes anuals:
- Balanç de comprovació: en tancar l’exercici dóna un total acumulat en el deure/haver de 
8.109.363,08 €.
- Estat de modificació de crèdit: en tancar l’exercici dóna unes modificacions en els crèdits 
pressupostaris per un import total de 534.722,61 €.
- Estat de romanent de tresoreria: en tancar l’exercici dóna un romanent de tresoreria per a 
despeses generals de 166.857,01 €   i un romanent de tresoreria afectat a despeses de 
287.885,07 €.
- Estat de situació de moviment d’operacions no pressupostàries: en tancar l’exercici dóna 
un saldo pendent de pagament de 9.782,35 €.

QUART- Aprovar definitivament la documentació complementària integrada pels justificants 
dels estats i comptes anuals i pels annexos següents:
- Estats de despeses i d’ingressos inicialment aprovats: dóna un total d’ingressos/despeses de 
257.706,00 €.
- Relació de modificacions de crèdit de despeses i de les previsions d’ingressos inicialment 
aprovats: en tancar l’exercici dóna un total de modificacions de 534.722,61 €.
- Relació de les rectificacions i anul·lacions de drets i obligacions dels pressupostos tancats: en 
tancar l’exercici dóna un total de baixes de drets de 0,00 €  i un total de baixes d’obligacions 
de 0,00 € .
- Actes d’arqueig d’existència en caixa a final de cada exercici i conciliació de xifres en cas de 
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discrepàncies amb els saldos comptables: en tancar l’exercici donen una existència final de 
259.671,86 €.
- Relacions nominals de deutors i creditors: en tancar l’exercici dóna un total de deutors 
de 213.003,65 €  i un total de creditors de 9.895,89 €.

Compte General del Patronat de Turisme:

CINQUÈ-. Aprovar definitivament els estats i comptes anuals corresponents a l’exercici 2006, 
integrats pels següents estats bàsics:

1. Estats i comptes anuals:
- Balanç de situació: en tancar l’exercici dóna un actiu/passiu de 462.429,98 € i un resultat de 
l’exercici amb un guany de 116.315,20 €.
- Compte de resultats: en tancar l’exercici dóna un guany de 116.315,20 €.
- Liquidació del pressupost: en tancar l’exercici dóna uns drets pendents de cobrament de 
132.728,31 €unes obligacions pendents de pagament de 16.813,80 €, uns romanents totals 
de 68.791,66 € i un resultat pressupostari ajustat de 139.512,74 €.
- Estat demostratiu dels drets a cobrar i les obligacions a pagar corresponents a pressupostos 
tancats: en tancar l’exercici dóna uns drets pendents de cobrament de 6.000,00 € i unes 
obligacions pendents de pagar de 1.541,22 €.
- Estat de tresoreria: en tancar l’exercici dóna una existència de 59.973,48 €.
2. Annex als estats i comptes anuals:
- Balanç de comprovació: en tancar l’exercici dóna un total acumulat en el deure/haver de 
8.389.923,57 €.
- Estat de modificació de crèdit: en tancar l’exercici dóna unes modificacions en els crèdits 
pressupostaris per un import total de 84.616,91 €.
- Estat de romanent de tresoreria: en tancar l’exercici dóna un romanent de tresoreria per a 
despeses generals de 170.004,96 €  i un romanent de tresoreria afectat a despeses de 0,00 
€.
- Estat de situació de moviment d’operacions no pressupostàries: en tancar l’exercici dóna un 
saldo pendent de pagament de 0,00 €.

SISÈ. Aprovar definitivament la documentació complementària integrada pels justificants dels 
estats i comptes anuals i pels annexos següents:
- Estats de despeses i d’ingressos inicialment aprovats: dóna un total d’ingressos/ despeses de 
690.642,59 €.
- Relació de modificacions de crèdit de despeses i de les previsions d’ingressos inicialment 
aprovats: en tancar l’exercici dóna un total de modificacions de 84.616,91 €.
- Relació de les rectificacions i anul·lacions de drets i obligacions dels pressupostos tancats: en 
tancar l’exercici dóna un total de baixes de drets de 0,00 € i un total de baixes d’obligacions 
de 0,00 €.
- Actes d’arqueig d’existència en caixa a final de cada exercici i conciliació de xifres en cas de 
discrepàncies amb els saldos comptables: en tancar l’exercici donen una existència final de 
59.973,48 €.
- Relacions nominals de deutors i creditors: en tancar l’exercici dóna un total de deutors 
de 18.355,02 € pessetes i un total de creditors de 132.728,31 €.

SETÈ- Retre els esmentats comptes de la corporació, esdevinguts com a resultat de l’exercici 
econòmic 2006, a la Sindicatura de Comptes, d’acord amb el que determinen els articles 
esmentats en la seva part expositiva. 

3. PROPOSTA EXPEDIENT NÚM. 51/08 SUPLEMENT DE CRÈDIT I CRÈDIT 
EXTRAORDINARI FINANÇAT AMB BAIXES
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Atès que s'ha iniciat l'expedient núm. 51/08 de modificació de crèdits per suplement i crèdit 
extraordinari dins el vigent pressupost per un import de 17.431,01 €.

Atès que les despeses proposades són necessàries i urgents, no podent demorar-se fins a 
l'exercici següent.

Atčs que la tramitació de l'expedient estą ajustada als preceptes legals vigents.

Vist l'informe nśm. 2779/08 de l'Interventor que figura a l'expedient. 

La Comissió Informativa de Medi Ambient i Serveis Contractats amb el vot a favor dels 
membres d'ERC, ADMC i PSC-PM; i les abstencions des membres de CIU i PPC 
proposa al Ple de la Corporació:

PRIMER-Aprovar inicialment l'expedient nśm. 51/08 de modificació del pressupost de 
despeses mitjanēant suplement de crčdit i crčdits extraordinaris finanēat amb baixes per 
transferčncia, per un import total de 17.431,01 €, de conformitat amb la proposta 
detallada de modificació que s'uneix a l'expedient.  

SEGON- Exposar al pśblic l'acord d'aprovació inicial, en el  BOP, tauló d'anuncis de la 
Casa Consistorial i llocs de costum, pel termini de 15 dies hąbils, a l'objecte de quč les 
persones interessades puguin examinar-les i presentar reclamacions davant el Ple i, en el 
supņsit de quč no hi hagin reclamacions en el termini d'exposició al pśblic, quedarą 
definitivament aprovat en totes les seves parts, l'esmentat expedient i en cas contrari, el 
Ple, disposarą del termini d'un mes per a resoldre-les d'acord amb el que disposa l'art. 
169 del Reial decret legislatiu 2/2004 que aprova el Text refós de la Llei d'Hisendes 
locals.

Sr.Robert: Bé, comentar tal com es va exposar a la Comissió Informativa de Serveis 
Interns d’aquest  divendres passat, de la setmana passada, és una modificació 
pressupostąria que té dos motius fonamentals: un és acabar d’unificar tot el que fa 
referčncia al material i a tots els serveis d’oficina, etc, en unes partides concretes per 
tenir-ho tot centralitzat i la creació d’una partida nova per poder comprar bancs per la via 
pśblica, perquč ens hem trobat que hi ha alguns bancs que estan malmesos i s’haurien 
de reposar i la partida especķfica per fer la compra d’aquests bancs, no existia i aquķ el 
que es fa és crear aquesta partida i es compraran uns quants bancs per anar reposant a 
la via pśblica els que estiguin malmesos. Res més.

Sr.Olivella: Nosaltres creiem que, en fi, aquest serą el motiu del perquč justifiquem la 
nostra abstenció, és el fet que creiem que d’acord que es necessiti aquest mobiliari 
urbą,aquests bancs, perņ que no creiem que s’hagi de treure del contracte de servei de 
recollida i transport perquč pensem que ja és prou deficient o costa molt tenir net el 
municipi, i per tant, encara que siguin disset mil euros, potser s’hagués hagut de buscar a 
una altra banda; és l’śnica crķtica en pla constructiu que s’hagués hagut de buscar 
una altra partida a l’hora de crear-la, per aixņ ens abstindrem.

Sr.Parera: Només és la creació d’una partida que no existia i lņgicament com bé ha dit el 
regidor Carlos Poyatos, de vint-i-un a vint-i-cinc bancs. Perņ no és aixņ, és que dins 
d’aquesta partida hi entra la tanca del parc de la Pau de cap a cap de la Repśblica 
Argentina, perquč la canalla juguen a futbol i totes les pilotes van a parar a la Repśblica 
Argentina, direcció śnica amb entrada a l’autopista, i es posarą la tanca aquesta del Parc 
de la Pau.  I després també lņgicament i vosaltres ho sabeu de sobra, que hi ha un 
problema amb els gossos, i s’han comprat unes gąbies. La tanca puja mil setcents euros, 
el dispensari són vuit mil noucents euros i els bancs són cinc mil euros, per tant, no es 
tracta només dels bancs, sinó també d’altres coses.  
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Sr.Olivella: Simplement, que llavors el dia de la Comissió no es va dir aixķ, es va dir que 
es feia una modificació pressupostąria de cara a comprar mobiliari urbą, bancs es van dir.

Sr.Robert: Més a nivell tčcnic perquč a nivell polķtic ja s’ha parlat aquķ la intenció de la 
partida, perņ a nivell tčcnic si que és una modificació pressupostąria perquč es treuen 
diners d’un lloc i es posen en un altre, perņ el motiu bąsic de quč poguem treure els 
diners d’aquesta partida a la que fa referčncia el portaveu del grup de Convergčncia i 
Unió és perquč estem adequant i regularitzant el servei de la recollida i neteja viąria i aixņ 
ens permet que aquesta partida s’ha disminuļt en alguns centenars d’euros, i ens permet 
utlitzar aquests diners per altres coses que a més són de la mateixa ąrea. Només és 
aixņ, és un excedent que tenim i l’utilitzarem per fer aquestes coses que són urgents i 
importants pel municipi.

Sra. Elvira: És veritat que a la comissió informativa només se’ns va dir el tema dels 
bancs, de les tanques i dels aparells que es van comentar el tema dels aparells, perņ no 
se’ns va informar que era aquesta partida que es dedicava pel tema dels aparells de la 
recollida dels gossos.  

El Ple de la corporació amb 14 vots a favor, 1 del membre d'ERC, 1 del membre del PPC, 5 
dels membres d'ADMC i 7 dels membres del PSC-PM i 6 abstencions dels membres de CIU, 
acorda:

PRIMER-Aprovar inicialment l'expedient núm. 51/08 de modificació del pressupost de 
despeses mitjançant suplement de crèdit i crèdits extraordinaris finançat amb baixes per 
transferència, per un import total de 17.431,01 €, de conformitat amb la proposta detallada 
de modificació que s'uneix a l'expedient.  

SEGON- Exposar al públic l'acord d'aprovació inicial, en el  BOP, tauló d'anuncis de la Casa 
Consistorial i llocs de costum, pel termini de 15 dies hàbils, a l'objecte de què les persones 
interessades puguin examinar-les i presentar reclamacions davant el Ple i, en el supòsit de què 
no hi hagin reclamacions en el termini d'exposició al públic, quedarà definitivament aprovat 
en totes les seves parts, l'esmentat expedient i en cas contrari, el Ple, disposarà del termini 
d'un mes per a resoldre-les d'acord amb el que disposa l'art. 169 del Reial decret legislatiu 
2/2004 que aprova el Text refós de la Llei d'Hisendes locals.

4.- PROPOSTA D'APROVACIÓ DE LA PROPOSTA DE MODIFICACIÓ PRESSUPOSTÀRIA 
EXPEDIENT NÚM. 5/08 DE L'OAM FUNDACIÓ CASTELL DE CALAFELL

Sr.Robert: Tot i que no estic  al Consell Rector de l’organisme autònom municipal 
Fundació Castell de Calafell, com que és un tema econòmic sempre quan l’OAM dóna 
compte a l’Ajuntament o hi ha alguna acció per part d’ells de tema econòmic, passa per la 
meva comissió, la comissió de Serveis Interns, i només cal dir que a nivell tècnic tal com 
va passar amb l’Ajuntament i el Patronat de Turisme el Ple passat, aquí el que estem 
fent, com que el Consell Rector de l’OAM s’ha de reunir en unes dates determinades, de 
vegades no coincideix passar tot un expedient com aquest conjuntament amb 
l'Ajuntament, i aquí el que es fa és plasmar la intenció del repartiment del romanent  
líquid de tresoreria de l’exercici anterior i la intenció que té l’organisme autònom 
municipal amb aquest romanent que va quedar de l’any passat.  Suposo que els 
components que estan aquí presents del Consell Rector tenen més coneixement inclús 
que jo o potser hi va haver més debat a la comissió; si es volgués comentar alguna cosa, 
no cal dir que entre ells ho poden comentar, però purament a nivell tècnic és això.  

Atès que s'ha iniciat l'expedient núm. 5/08 de l'OAM Fundació Castell de Calafell de 
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modificació de crèdits per suplement finançat amb RLT dins el vigent pressupost per un 
import de 132.134,75 €.

Atès que les despeses proposades són necessàries i urgents, no podent demorar-se fins 
a l'exercici següent.

Atès que la tramitació de l'expedient està ajustada als preceptes legals vigents.

Vist l'informe núm. 2.721/08 de l'Interventor que figura a l'expedient.

Vist el que disposa l'article 8 dels Estatuts de l'OAM Fundació Castell de Calafell.

El Ple de la corporació de conformitat amb la proposta presentada per la Comissió 
Informativa de Serveis Interns, i per unanimitat acorda:

PRIMER-Aprovar inicialment l'expedient núm. 5/08 de l'OAM Fundació Castell de Calafell de  
modificació del pressupost de despeses mitjançant suplement de crèdit  finançat ambRLT, per 
un import total de 132.134,75 €, de conformitat amb la proposta detallada de modificació 
que s'uneix a l'expedient.  

SEGON- Elevar aquest acord a l'Ajuntament de Calafell a efectes de la seva tramitació 
posterior. 

5. CONCERTAR OPERACIÓ DE PRÉSTEC PER UN IMPORT DE 1.850.000€ 
DESTINAT A FINANÇAR DIVERSES INVERSIONS DE L'EXERCICI 2008

En les previsions pressupostàries per a l'exercici 2008, hi figura consignat com  a dotació per 
al finançament de determinades inversions, la concertació d'operacions de prèstec.

Que per finançar les abans esmentades inversions de l'exercici 2008 amb un pressupost 
d'execució de 1.850.000,00 €, l'Ajuntament de Calafell va demanar ofertes en data 8 de 
juliol d'enguany a cinc entitats financeres, en concret: Caja Madrid,  Caixa Tarragona,  La 
Caixa, BCL, BSCH, rebent un total de quatre ofertes.

Atès l'informe núm. 2.810/08   emès al respecte per la Intervenció Municipal i atès el resultat 
de la liquidació del pressupost 2008.  

La Comissió Informativa de Serveis Interns amb el vot favorable dels membres  d'ERC, ADMC 
i PSC-PM, i les abstencions de PPC i CIU proposa al Ple de la corporació:  

PRIMER- Concertar, una operació de crèdit, en la modalitat de préstec a llarg termini, per un 
import global de 1.850.000,00 € amb Caja Madrid.

Amb les finalitats que a continuació es detallen i amb les característiques que igualment 
s'esmenten:
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Partides Descripció Import total
Org. Func. Econ.  

Suplement de crèdit
500 1217 62600 Equipaments Informàtics 150.000,00

Total suplement de crèdit 150.000,00

Crèdit extraordinari
200 4320 60002 Valor justipreu expropiacions 875.000,00
200 4320 62704 Ampliació cementiri municipal 429.000,00
200 4320 60802 Ajardinament ctra. Estació 285.000,00
200 4320 61201 Reparació pont C. Desvalls 43.864,24
200 4320 63209 Condicionament dep. mpals. annex c/bisbe català 67.135,76

Total crèdit extraordinari 1.700.000,00

Total altes crèdits ……. 1.850.000,00

CAJA MADRID

Import del prèstec 1.850.000,00 €
Període de carència 1 any
Termini d'amortització 9 anys
Núm. de terminis d'amortització 36
Interés nominal 1 any EURIBOR 3 mesos + 0,19 

sense arrodoniment
Periodicitat revisió interès semestral
Comissió de qualsevol mena 0 %
Periodicitat d'interessos i amortització trimestral

SEGON- Acceptar les minutes dels préstecs que s'acompanya al present dictament.

TERCER-   Notificar a la Direcció General de Política Financera de la Generalitat de Catalunya, 
en el termini dels primers deu dies del mes següent al de la formalització del préstec,  i per 
mitjà de la tramesa dels models CL1, CL2, CL3 i CL4;  tot això d'acord amb el que disposen 
els articles 1 i 2 de l'Ordre de 28 de juny de 1999 i de l'Ordre ECF324/2003 de 2 de juny de 
modificació de l'Ordre del Departament d'Economia i Finances de 28 de juny de 1999, sobre 
desplegament del Decret 94/1995, de 21 de febrer, en matèria de tutela financera dels ens 
locals. 

QUART- Autoritzar l'Alcalde per a subscriure la documentació que resulti necessària per a 
l'efectivitat dels anteriors acords.  

Sr.Robert: Bé, abans de tot m’agradaria donar les gràcies per la comprensió que va tenir 
la comissió informativa del darrer divendres, perquè aquest punt es va passar per 
urgència, però l’explicació que puc donar és que tenim la intenció, si no és una cosa 
necessària que el municipi ho requereixi, que a l’agost no hi hagi Ple i llavors vam haver 
de tramitar per no demorar més aquest expedient que s’ha d’exposar al públic, vam haver 
de tramitar-ho més de pressa del normal, amb una mica més d’urgència i per això va 
passar per urgència. De fet el punt del que es tracta és que un cop s’han incorporat els 
romanents d’exercicis anteriors a les partides que són igual d’un pressupost a un altre, o 
d’un exercici per l’altre, i s’ha distribuït el romanent líquid de tresoreria del que és 
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l’Ajuntament i el Patronat de Turisme, van quedar unes intencions que l’equip de govern 
creu necessàries que s’han de fer en aquesta legislatura i en aquest exercici, més 
concretament, i degut a què el marge d’endeutament de l’Ajuntament ho permet, hem 
cregut convenient demanar aquesta operació de finançament, aquest préstec, per 
finançar les intencions que hi ha detallades en aquesta graella.  Aquí, el més important és 
que, ja s’ha manifestat en diverses ocasions, la intenció d’informatitzar i modernitzar a 
l’Ajuntament, amb la qual cosa hi ha una partida destinada en aquest sentit i amb crèdit 
extraordinari el que farem és liquidar unes expropiacions que l’Ajuntament  encara té 
pendents.  Com vostès ja saben també s’ha hagut de dotar de més places de nínxols al 
nostre cementiri municipal ja que hi ha unes normatives  que ens obliguen a tenir un rati 
de nínxols segons els habitants de la població; també es finançarà la millora que s’ha fet 
a la carretera de l’estació, proposada pel nostre equip de govern del que és el projecte de 
la carretera de l’estació, després el que es farà és arreglar la part del pont de Segur, que 
és el pont del carrer Carme Desvalls de Segur, degut a què hi va haver un desprendiment 
de la part inferior del pont, a la part superior de la via del tren, i llavors tot i que estava 
sobre la catanària la responsabilitat és municipal, i perquè no hi hagués problemes que 
poguessin causar inclús algun accident amb la catanària concretament, doncs s’ha hagut 
de fer aquesta obra de millora i d’acondicionament.  I l’última partida és un 
acondicionament que farem de les dependències municipals que tenim al costat d’on 
actualment hi ha el departament de rendes al Clos del Rectoret.  Aquestes són les 
intencions, el préstec per aquestes inversions que creiem importants, puja un milió 
vuit-cents cinquanta mil euros i per acabar l’exposició el que sí que cal dir és que ens 
hem decidit amb una entitat concreta, després de valorar les ofertes que consten a 
l’expedient, que serà un préstec a deu anys amb un de carència, es pagarà 
trimestralment i aquí hi ha les condicions envers l’euríbor.  També se’n va parlar a la 
Comissió Informativa, però si algun regidor creu convenient que s’hagi d’aclarir alguna 
cosa més, doncs, com és normal en aquesta taula li podem intentar aclarir o aclarir-li 
definitivament.

Sr.Rion: Nosaltres considerem que aquest també és un punt important dins del Ple 
d’avui, fonamentalment perquè el que posa de manifest, deixant de banda el detall que ja 
l’ha deixat ben palès el ponent, és que aquest Ajuntament i aquest equip de govern  
continua fent un esforç molt important per fer coses i coses que tinguin una traducció 
directa i immediata de cara a la nostra ciutadania  i per poder fer això i tot i que la 
cojuntura econòmica no sigui d’allò més favorable, doncs, cal recórrer a l’endeutament.  
Però bé, s’especifica ben bé quina és la finalitat d’aquest endeutament i insisteixo, tot 
plegat per fer coses, per fer coses que puguin revertir directament a la nostra ciutadania.  
Gràcies senyor Alcalde.

Sra.Suàrez: Bé, bon dia.  Bé, només aprofitar l’avinentesa que s’han fet uns quants 
comentaris, doncs, per nosaltres també deixar palès  la nostra opinió referent a tot plegat.  
Avui es concerta l’operació de préstec per un import d’un milió vuit-cents cinquanta mil 
euros, si no recordo malament i no vaig mal errada em sembla que és el tercer préstec 
que s’ha concertat en un any i per tant, hi ha unes incoherències que aquí doncs, suposo 
que queden paleses.  Que si la gestió econòmica, que si només hi ha diners per obrir i 
tancar les persianes de l’Ajuntament, com pot ser que el tant per cent de l’endeutament 
de l’Ajuntament permeti poder concertar aquests préstecs i un cop concertat aquest últim 
préstec estiguem al cent cinc per cent d’endeutament, i per tant, encara tinguem 
possibilitat o marge de continuar endeutant-nos?  Però, a part d’això, també m’agradaria 
comentar el que són les finalitats d’aquest préstec i més que res perquè quedi constància 
del que fem i deixem de fer, o del que fan i deixen de fer, perquè com vostès han dit, són 
les intencions que l’equip de govern creu necessàries. Sobretot pel que fa de cara per 
exemple el que és l’ampliació del cementiri municipal, quatre-cents vint-i-nou mil euros, 
evidentment és lògic, és correcte, però el que passa és que quan vas cap al cementiri, 
perquè per desgràcia últimament hi hem hagut d’anar i veus que els nínxols ja estan fets, 

9



et preguntes què passarà amb aquests diners, perquè per aquesta quantitat s’hauria de 
fer un concurs, però si els nínxols ja estan fets no sé pas com ho arreglarrem tot plegat.  
Després incoherències similars com gastar-nos set milions de pessetes que són quaranta 
mil euros i seixanta mil euros per una altra banda, els quaranta mil euros per arreglar el 
pont de Carme Desvalls i els seixanta mil per arreglar les dependències municipals, clar, 
un Ajuntament amb la magnitud com el de Calafell que haguem de gastar-nos per una 
banda quaranta mil euros i per una altra seixanta mil euros, haguem de concertar un 
crèdit per pagar això, vols dir que no haguéssim pogut trobar alguna altra solució, com 
disminuir Capítol II i poder invertir aquests diners a través de Capítol II i no pas haver de 
pagar durant deu anys quaranta mil euros amb el seu corresponent interès, i deu anys 
més seixanta mil euros amb el seu corresponent interès?  Per molt que evidentment 
s’hagin fet bones gestions per aconseguir un préstec amb molt bones condicions, no té 
cap mena d’excusa i després l’últim que és la millora proposada pel nostre equip de 
govern a la carretera de l’estació, és a dir, canviar els plateners de lloc i col·locar 
palmeres, cinquanta milions de pessetes, clar, ja poden ser daurades les palmeres ja, 
perquè gastar-nos cinquanta milions de pessetes amb unes palmeres, ja es poden veure 
daurades, amb el raig de sol i no sé quantes coses més.  Llavors, només volíem que 
quedés constància de la nostra opinió de tot plegat i esperar a què evidentment, jo sé 
que vostès estan acordant ja directament el que és l’operació de préstec, per tant les 
finalitats no només són demostrables sinó que van a missa com s’acostuma a dir, però 
volia que quedés constància de la nostra opinió de tot plegat. Gràcies.

Sr.Ferré: Bé, he sentit algunes coses sobre aquest punt,  jo crec que el que estem fent no 
és res més que continuar amb la tramitació que es va fer quan es va preveure  aquesta 
modificació del pressupost.  O sigui, el punt que va passar fa uns dies va ser que això es 
finançaria amb un crèdit i avui el que estem fent és concertar aquesta operació de 
préstec.  El contingut l’ha explicat prou bé el Joan Carles i l’única cosa que jo voldria dir 
és que la situació de l’Ajuntament no és que sigui dolenta, és que no ens permet cap més 
altra alternativa que demanar aquest préstec, perquè el que no volem fer, com a mínim 
fins que poguem, és augmentar la pressió fiscal sobre els ciutadans, el que no volem fer 
és apujar els impostos.  I per tant, com que no volem apujar els impostos estem utilitzant 
tots els mecanismes que tenim, per fer les coses que Calafell necessita, per fer les coses 
que Calafell pugui tirar endavant i que poguem millorar totes les infraestructures i tots els 
equipaments que tenim al municipi sense que els ciutadans s’hagin de rascar més la 
butxaca, i aquesta és la nostra voluntat, i per això hem de recórrer als préstecs i a més 
en aquest cas, resulta que ens permet aquesta quantitat perquè encara estem per sota 
del cent deu legal, i per tant  segurament , molts ajuntaments que entressin nous, 
segurament aquestes inversions que moltes d’elles ja venen per dèficits i mancances 
d’anteriors legislatures, perquè si vostès es fiquen en el contingut, veuran que la inversió 
més grossa que són el preu just de les expropiacions que bàsicament són les de la 
carretera de Segur, doncs, s’haurien d’haver fet abans de començar l’obra de la carretera 
de Segur i no ara que està acabada, per tant, us podeu imaginar la mancança de gestió 
que hi ha hagut en aquest tema.  Per la resta d’actuacions, del cementiri municipal, 
aclarir que no és que s’hagi fet malament perquè si hi ha un procediment d’emergència 
que permet fer una cosa com la que s’està fent, quan et trobes que et falten set o vuit 
nínxols per acabar d’omplir i et trobes que has de fer nínxols nous doncs, es pot fer per 
un procediment d’emergència i per tant, no cal fer concurs i el que estem fent aquí és 
dotar aquesta partida, però el que sí t’obliga aquest procediment és que amb la propera 
modificació que hi hagi o en el temps més breu possible dotar-la, per tal que aquesta 
inversió que s’ha tirat endavant per procediment d’emergència es pugui dotar i es pugui 
pagar i això és el que estem fent. Per tant, no estem fent res més que agafar inversions 
que venen de mancances d’anteriors governs i anteriors legislatures i arreglar-ho i per 
tant, estem posant al dia totes les mancances que té el municipi.  Pel que fa a la millora 
de la carretera de l’estació el que s’ha dit de les palmeres, l’ajardinament que hi ha 
previst aquí  aquests dos-cents vuitanta-cinc mil euros no són només la col·locació de 
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palmeres i de nou arbrat, també hi ha la millora del trasplantament dels plataners, que 
aquest no s’ha d’entendre només com un simple transplantament, sinó que el que hem 
fet és donar una vegetació prou important i un arbrat prou important en el parc del 
Vilarenc, aquest és el resultat final del transplantament dels arbres  Que en el parc del 
Vilarenc  hi haurà ombra, no com al parc  de la Sínia que no n’hi ha i aquest era el gran 
pulmó verd de Calafell, per tant crec que el que hem fet és millorar les inversions, 
algunes d’elles ja previstes, i unes altres mancances que tenia el municipi i crec que 
aquesta operació de crèdit està prou més justificada per tal també de no augmentar la 
pressió fiscal.  Pel que s’ha dit de les dues últimes inversions  que la reparació del pont 
Carme Desvalls i l’acondicionament de les dependències municipals del carrer Bisbe 
Català és cert que són d’una quantia menor, quaranta-tres mil i seixanta-set mil 
respectivament, el que passa és que vostès mateixos han criticat en el punt anterior que 
es disminuïa la partida de Capítol II de recollida de brossa i neteja viària.  Si vostès 
critiquen que es redueix una partida per fer inversió i ara ens estan dient que perquè 
agafem un crèdit per pagar aquestes dues coses i perquè no retallem el Capítol II, estan 
fent un discurs que és incoherent amb vostès mateixos, amb la qual cosa jo crec que 
aquesta contradicció com a mínim s’haurien de pensar una mica les coses abans de 
dir-les i crec que el que estem fent és prou raonable, i a més quan és una cosa que 
també resulta que aquest pont que es va reparar l’anterior legislatura, es va deixar aquest 
tros i ha estat per desgràcia aquest tram el que ha caigut sobre la catanària del tren.  
Amb la qual cosa, també estem arreglant una cosa que no es va fer bé en el seu dia, per 
tant, nosaltres la voluntat que tenim és aquesta i jo crec que l’he explicada prou bé.  
Totes les coses que s’havien de resoldre com aquest tema de la carretera, les 
expropiacions i tot aquest tema del cementiri i tot això del pont de Carme Desvalls, crec 
que ho estem tirant endavant i aquesta operació de crèdit ens permet fer que no hi hagi 
més pressió fiscal sobre els ciutadans. Per tant, aquesta voluntat nostra de no apujar els 
impostos l’estem mantenint i això ens permet fer les inversions que teníem previstes, 
moltes gràcies.

Sra.Suàrez: A veure, contradicció cap, perquè nosaltres l’únic que hem dit que no trobem 
gaire lògic que haguem de destinar menys diners en neteja del nostre municipi per pagar 
i comprar bancs, senzillament és això, una cosa no treu l’altra.  Podríem trobar molts 
exemples, el que passa és que no crec que sigui necessari parar-nos tanta estona en 
aquest punt, exemples de les despeses que s’han efectuat des d’aquest últim any que 
estan vostès al govern per Capítol II i que haguessin pogut estar destinades a la 
reparació del pont de Carme Desvalls o a l’acondicionament d’aquestes dependències 
municipals, el que passa que no és plan i ja anirà sortint.  Clar, jo no he dit que no a 
l’enjardinament i nosaltres Convergència i Unió no pensem que no a l’enjardinament, 
l’únic que  hem deixat constància que aquest enjardinament val cinquanta milions de 
pessetes, senzillament això, però aquí no hem dit nosaltres que estiguem a favor o en 
contra, evidentment vostès ja saben la nostra opinió, nosaltres haguéssim preferit deixar 
els plataners on eren i ja està.  Nosaltres l’únic que vull deixar constància, és que 
aquesta altra opció ha costat cinquanta milions de pessetes a l’Ajuntament i que aquests 
diners s’hauran de tornar en deu anys amb el  seu interès corresponent, senzillament 
això. I  després, sí que m’agradaria deixar constància  que evidentment vostès si poden 
concertar un préstec, novament tornar-ho a dir, és perquè no arriben al límit de 
l’endeutament, per tant, la gestió econòmica d’aquest Ajuntament tampoc està tant i tant, 
i tant i tant, a l’UVI i el fet de no augmentar la pressió fiscal jo ja ho trobo bé, el que passa 
és que també s’hauria d’intentar no augmentar les multes i fer campanyes  per multar a 
tothom per tenir unes arques superiors per tenir més ingressos, per tant intentem donar-li 
la volta a tot plegat i que aquesta pressió fiscal o aquest augment d’ingressos o falta 
d’ingressos, perquè no ens arriben els ingressos que teníem previstos per altres històries 
no reverteixi en multes a la ciutadania, que jo sé que això no és així, i que s’intenta multar 
a la gent que no compleix la normativa, però intentem que les campanyes no siguin “rollo 
Billy el niño, llegó, multó a todo el mundo y luego al día siguiente no multó porqué 
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cuidado”. Senzillament això aprofito i ho comento aquí, gràcies.  

Sr. Ferré: Només aclarir aquests temes que ha explicat ara la Sandra, nosaltres mai hem 
fet una campanya d’aquestes de “Billy el niño” que diu vostè, nosaltres el que hem fet si 
es refereix al que suposo que es refereix, que nosaltres vam comprar un vehicle radar 
per posar al municipi i controlar una mica les velocitats que hi ha als carrers, vostès el 
que feien era posar xaragalls. Si vostè vol omplir tots els carrers del municipi posant 
xaragalls, nosaltres no hi estem d’acord i nosaltres com equip de govern ho hem valorat, 
però el que no podem fer és convertir els carrers de Calafell en pistes americanes, això 
és el que no podem fer. Per tant, el que nosaltres proposem i hem valorat de fer-ho és 
comprar un vehicle radar, perquè en llocs estratègics del municipi i llocs on tenim 
denúncies dels ciutadans, es posi aquest vehicle, es multi als que vagin per sobre del 
límit de velocitat i això no és per cap afany recaptatori, perquè si tothom va per sota del 
límit de velocitat no es cobra res, no es posa cap multa i això és el que hauria de fer 
tothom.  Per tant, això no és que vulguem augmentar els ingressos per aquesta banda, 
és més, vostè el que ens està proposant, encara no ho he acabat d’entendre, perquè 
com vol que financem la despesa que hi ha hagut de la brossa per exemple en els 
darrers anys?  Aquests vuit-cents cinquanta mil euros que s’han hagut de pagar de neteja 
viària i de la brossa, d’extres, de coses que no estaven previstes al contracte, hem hagut 
de fer un crèdit de vuit-cents cinquanta mil euros per pagar això, un dels tres que hem 
hagut de fer, Sandra, quasi cent cinquanta milions de pessetes només per pagar la neteja 
viària de coses extres que hi havia hagut.

Sra.Suàrez: Si comencem a fer un diàleg de precs i preguntes…

Sr.Ferré: El diàleg l’estaves començant tu, perquè estaves afegint coses.

Sr.Sànchez: Un moment, si us plau, hi ha intervenció per part dels grups, hi ha un torn de 
rèplica i la votació.  Llavors, a un li podrà agradar o no el que li puguin dir, però 
evidentment no ho  oblidem perquè sinó  seria el conte de mai acabar. Més que res 
Sandra perquè tu també has introduit elements en els teus arguments que no eren 
respecte el punt, per exemple les multes i parlant amb el llenguatge del Billy i això no 
tocava aquí, en canvi ho has introduït. Un és fruit del que llença, per tant, hi ha la 
intervenció, has llençat o has manifestat el que has cregut oportú i ja està i queda 
constància a l’acta, llavors ell fa la seva intervenció de rèplica i passarem a que tanqui el 
punt el ponent i a la votació.

Sr.Ferré: Bé, només reiterar això, que hi ha hagut vuit-cents cinquanta mil euros que hem 
hagut de demanar de préstec i han estat un dels préstecs que hem hagut de demanar per 
netejar els carrers o per pagar el que s’havia fet en d’altres moments per neteja viària i 
recollida de brossa, amb la qual  cosa això ens justifica que evidentment tampoc hem 
hagut d’apujar els impostos per pagar això, perquè el rebut de la brossa no s’ha apujat 
per pagar aquests vuit cents cinquanta mil euros, per tant, també és un esforç que hem 
hagut de fer el nou govern, que no podem tirar endavant moltes coses de les que volíem 
tirar endavant, perquè hem hagut de pagar aquest deute, per tant, és una cosa que 
estem intentant aclarir i per això la situació econòmica, estem dient que no és del tot 
beneficiosa perquè tenim tots aquests marrons i tots aquests deutes per resoldre i per 
això hem dit que no era una situació bona. Evidentment que hem pogut augmentar la 
capacitat d’endeutament, perquè el simple fet que la recaptació de l’IBI cada any està 
apujant un deu per cent de forma automàtica producte de la revisió cadastral que es va 
fer el seu dia, doncs, evidentment aquest any tenim un pèl més de marge de maniobra 
d’endeutament, però res més, no perquè la situació haguem passat mai del cent deu, 
sinó passem mai del cent deu i ara tenim una mica més de recaptació degut a aquest 
augment de l’IBI que es produeix cada any, doncs evidentment, que el marge de 
maniobra d’endeutament també augmenta cada any conforme passa, amb la qual cosa 
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estem aprofitant aquest marge que teníem i ara sí que ja estem gairebé fregant el palc.  
Per tant, la situació econòmica ara ja comença a ser una mica més delicada del que era 
ara fa uns mesos o un temps i per tant, l’esforç que estem fent és fruit de poder pagar 
aquestes coses, de voler acabar  de fer totes aquestes inversions i posar una mica la 
voluntat que no hi  hagi més pressió fiscal sobre els ciutadans.  

Sr.Robert: Bé, per tancar el punt sí que voldria introduir una cosa que és nova però fa 
referència concreta amb aquest punt i és que nosaltres estem davant d’un punt molt 
concret que és la concertació d’un préstec que ja vam anunciar en un Ple anterior, però 
degut a què per atzar de la vida sóc el regidor d’aquesta àrea, doncs, això em permet 
veure l’Ajuntament d’una manera més global, això és una operació  concreta però s’ha de 
veure a l’Ajuntament d’una forma global.  Què significa això?  Això significa que davant 
de la possibilitat d’incorporar els romanents  que venen d’exercicis anteriors i la 
distribució del romanent líquid de tresoreria, nosaltres el que fem és plasmar totes les 
inversions i les despeses que pretenem fer front amb aquestes dues operacions 
d’incorporació i distribució del romanent líquid. Què passa?  Doncs, que les nostres 
intencions són molt més agoserades que el pur i simple repartiment del romanent líquid 
de tresoreria,  llavors nosaltres les hem d’englobar d’una forma unificada i decidir quines 
són les que tenen més urgència amb qüestió de pagament i quines podem deixar de 
pagar immediatament i buscar alternatives o potser ens permet la inversió pagar-ho més 
tard.  Això que significa? Doncs, que hem de decidir de tot el que nosaltres pretenem fer i 
el que ens permet l’endeutament de l’Ajuntament, quines són les que podem posposar.  
Què vam fer nosaltres?  Vam col·locar totes les nostres intencions que tenien una major 
premura en fer front a l’Ajuntament i ho vam col·locar al romanent líquid de tresoreria i la 
incorporació de romanents i vam deixar aquestes pel préstec perquè la incorporació de 
romanents ja està en vigor i ja podem anar fent les intencions que teníem i aquestes són 
posteriors. Ara bé, per acabar el punt, a mi m’estranya que aquí ara es qüestioni per 
cinquanta milions de pessetes que és una quantitat molt estimable, que el barri de 
Calafell platja que des de fa molt de temps no té una entrada com Déu mana, i ara quan 
passes per aquesta entrada veus que aquests cinquanta milions de pessetes no només 
estan més que justificats sinó que el barri de la platja es pot sentir orgullós de tenir una 
entrada com Déu mana i el més bonica possible dins de les nostres possibilitats. Si a 
més a més es qüestiona que un parc nou com el del Vilarenc hem de tenir arbustos en 
lloc dels arbres que ara hi haurà que donaran ombra des del primer dia amb un 
replantament que si es mira i es veu des d’una òptica positiva els nostres ciutadans ja 
poden anar a passejar per aquell parc i ja es podran asseure sota les ombres d’aquests 
arbres, doncs, escolti, el nostre barri de Calafell platja amb aquests pulmons verds com 
els de la Sínia i el parc del Vilarenc, per cinquanta milions de pessetes si els ciutadans 
han de gaudir  d’una entrada de primera categoria, sota el meu punt de vista, i d’un parc 
que ja permetrà gaudir de tots els serveis des del primer dia, doncs escolti, crec que això 
està més que justificat. El primer ha estat la part tècnica de l’exposició i l’altre una 
pinzellada amb aquesta famosa polèmica de l’enjardinament de la carretera de l’estació 
que per cert no s’ha dit aquí i el que també hem fet és millorar la il·luminació que requeria 
aquesta entrada, i a més a més em sembla que el carril bici no estava al projecte inicial i 
aquí també s’ha incorporat amb una voluntat de que els nostres ciutadans puguin gaudir 
d’un mijtà de locomoció, que a més a més permet fer esport.  Per tant, crec que està tot 
més que justificat, el tema del préstec per la posposició dels pagaments que estan 
permesos perquè aquestes inversions encara n’hi ha algunes que s’estan acabant i la 
política perquè, si el barri de la platja val cinquanta milions de pessetes hem d’estar aquí 
regatejant quan potser amb algunes altres inversions per desgràcia se’ns passa, doncs, 
jo crec que està més que justificat, gràcies senyor Alcalde.

Sra..Suàrez: Nosaltres el que és el punt de concertar l’operació de préstec, un préstec on 
les palmeres de la carretera de l’estació i no pas tot el parc del Vilarenc i totes aquestes 
històries, per coherència per tot l’històric que hi ha d’aquest punt, ens abstindrem.
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Sr.Ferré: Nosaltres que sabem que l’enjardinament de la carretera de l’estació inclou el 
transplantament dels arbres, el carril bici i totes les millores que s’han fet, aprovarem 
l’operació de préstec.

Sr.Sànchez: Bé, jo només per rematar-ho dir que l’objectiu d’aquest nou govern és fer un 
Calafell de qualitat i això vol dir de cara endavant les coses que es facin i es facin amb 
aquest nivell i tan de bo que totes les entrades puguin ser com la que s’ha fet a la 
travessia de Segur, com la que s’ha fet ara de la carretera de l’estació i com la que 
s’havia fet l’any dos mil a l’entrada d’aquí dalt el poble des de la rotonda, aquest ha de 
ser el nivell.  I mireu, menys mal que vam arribar just a temps de no cometre el ridícul 
que hagués estat tenir uns arbres al mig de la vorera, menys mal que hem arribat a 
temps.  I això ho dic perquè la tosudesa de no escoltar, perquè un cop es treu un arbre, 
es pot portar on es vulgui i no serà que no ho vam dir repetidament en diferents plens, 
menys mal que hem arribat a temps.  I avui tal com s’ha dit aquí, la platja gaudeix d’una 
entrada d’alta qualitat, passa a tenir el primer carril bici del municipi que ha de ser una 
continuïtat, hem de lograr tenir un circuit de bicicleta, perquè és imprescindible que 
Calafell si vol ser un municipi modern, si vol estar a l’alçada turísticament com hi ha 
d’estar, ja fa molts anys que l’havia d’haver tingut aquest carril bici.  Per tant, totes 
aquestes novetats que hem incorporat al projecte que afortunadament vam arribar a 
temps de poder corregir, crec que el que s’ha pogut entregar al final és una alta qualitat.  
I un aclariment, senyora Sandra, les palmeres per molta màgia que hi hagi no seran mai 
de color daurat, en tot cas sempre mantindran un verd, diferents verds perquè hi ha més 
de mil classes de palmeres; el que sí tindrà un color daurat és l’arbre que s’ha col·locat  
entre palmera i palmera, això sí que tindrà un color daurat quan marqui l’estació de la 
tardor.  I quan arribi la tardor ja veurem el paisatge de la carretera de l’estació, acaba en 
vers.  Doncs, res més, tanquem aquest punt i passem al següent.

El Ple de la corporació amb 13 vots a favor, 1 del membre d'ËRC, 5 dels membres d'ADMC i 
7 dels membres del PSC-PM i amb 7 abstencions, 1 del membre del PPC i 6 dels membres de 
CIU, acorda:

PRIMER- Concertar, una operació de crèdit, en la modalitat de préstec a llarg termini, per un 
import global de 1.850.000,00 € amb Caja Madrid.

Amb les finalitats que a continuació es detallen i amb les característiques que igualment 
s'esmenten:

Partides Descripció Import total
Org. Func. Econ.  

Suplement de crèdit
500 1217 62600 Equipaments Informàtics 150.000,00

Total suplement de crèdit 150.000,00

Crèdit extraordinari
200 4320 60002 Valor justipreu expropiacions 875.000,00
200 4320 62704 Ampliació cementiri municipal 429.000,00
200 4320 60802 Ajardinament ctra. Estació 285.000,00
200 4320 61201 Reparació pont C. Desvalls 43.864,24
200 4320 63209 Condicionament dep. mpals. annex c/bisbe català 67.135,76

Total crèdit extraordinari 1.700.000,00

Total altes crèdits ……. 1.850.000,00
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CAJA MADRID

Import del prèstec 1.850.000,00 €
Període de carència 1 any
Termini d'amortització 9 anys
Núm. de terminis d'amortització 36
Interés nominal 1 any EURIBOR 3 mesos + 0,19 

sense arrodoniment
Periodicitat revisió interès semestral
Comissió de qualsevol mena 0 %
Periodicitat d'interessos i amortització trimestral

SEGON- Acceptar les minutes dels préstecs que s'acompanya al present dictament.

TERCER-   Notificar a la Direcció General de Política Financera de la Generalitat de Catalunya, 
en el termini dels primers deu dies del mes següent al de la formalització del préstec,  i per 
mitjà de la tramesa dels models CL1, CL2, CL3 i CL4;  tot això d'acord amb el que disposen 
els articles 1 i 2 de l'Ordre de 28 de juny de 1999 i de l'Ordre ECF324/2003 de 2 de juny de 
modificació de l'Ordre del Departament d'Economia i Finances de 28 de juny de 1999, sobre 
desplegament del Decret 94/1995, de 21 de febrer, en matèria de tutela financera dels ens 
locals. 

QUART- Autoritzar l'Alcalde per a subscriure la documentació que resulti necessària per a 
l'efectivitat dels anteriors acords.  

6.  APROVACIÓ PROVISIONAL  DE LA MODIFICACIÓ DE LES ORDENANCES FISCALS 
NÚMS. 2.1.19 I 2.1.23 PER A L'EXERCICI 2008.

Per part del departament de Serveis Personals d’aquest Ajuntament s’ha procedit a la 
modificació de l'article 5è de l' Ordenança Fiscal núm. 2.1.19  reguladora de la Taxa per la 
prestació dels serveis de l'àrea de serveis personals i l'apartat V de l'ordenança fiscal 2.1.23 
reguladora de les tarifes de la concessió del servei municipal d'escoles bressols.

L’aprovació proposada es troba fonamentada en els informes tècnics de l'àrea que regeix les 
dues ordenances adjunts a la documentació.

Vistos els informes núms.2802/08 i 2803/08  de la intervenció Municipal.

La Comissió Informativa de Serveis Interns amb el vot favorable dels membres del PPC, 
d'ERC,ADMC i PSC-PM i l'abstenció de CIU, proposa al Ple de la corporació: 

PRIMER. - Aprovar provisionalment la modificació de l'article 5è punt 1.1 i 1.2 de la taxa per 
la prestació dels serveis de l'àrea de serveis personals a Calafell, amb el redactat següent:

Ordenança fiscal 2.1.19. reguladora de la taxa per la prestació dels serveis de l’àrea 
de serveis personals.

Article 5

1.- Àmbit de Cultura
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1.1.- Escola d’Art i escola d’Idiomes

A1 Art sense material ( 3h/setmanals) 54,50€ / trimestre
A2 Art sense material (6h / setmanals) 109,50€ / trimestre
B1 Art amb material (3h / setmanals ) 66,50€ / trimestre
B2 Art amb material (6h/setmanals) 133,50€/ rimestre
C1 Idiomes (2h/ setmanals) 70,00€ / trimestre
C2 Idiomes (3h/setmanals) 97,00€ / trimestre

1.2.2.Tallers ( nous )

Cost del taller Preu per alumne
F1 De 0 a 200 euros 15,00 € / taller
F2 De 200,01 a 400 euros 30,00 € / taller
F3 De 400,01 a 600 euros 45,00 € / taller
F4 De 600,01 a 900 euros 65,00 € / taller
F5 De 900,01 a 1200 euros 80,00 €/ taller
F6 De 1200,01 a 1500 euros 100,00 €/taller
F7 De 1500,01 a 1800 euros 120,00 €/taller
F8 De 1800,01 a 2200 euros 150,00 €/taller
F9 De 2200,01 a 2500 euros 180,00 €/taller
F10 De 2500,01 a 2800 euros 200,00 €/taller

SEGON.- Aprovar provisionalment la modificació de l'apartat V de l'ordenança 2.1.23 
reguladora de les tarifes de la concessió del servei municipal d'escoles bressols amb el 
redactat següent:
 
Ordenança fiscal 2.1.23 reguladora de les tarifes de la concessió del servei municipal 
d’escoles bressols.

V. TARIFES A ABONAR I DETERMINACIÓ DE LA QUOTA

Les tarifes a aplicar als usuaris del servei durant el curs 2008/09 serà la següent:

Horari lectiu ( de 9 a 13h i de 15 a 17h) de 
setembre a juliol 11 mensualitats

145,00€/mes 

TERCER-Aquest acord provisional i els textos de les modificacions de les taxes que s'hi 
annexen s'han d'exposar al públic en el tauler d'anuncis d'aquest Ajuntament per un període 
de trenta dies des del següent al de la publicació de l'anunci d'exposició al Butlletí Oficial de 
la Província i a un diari de major difusió de la província, dins el qual els interessats podran 
examinar l'expedient i presentar, si s'escau, al·legacions. 

QUART.- Quan no s'hagin presentat reclamacions, s'entendrà definitivament adoptat l'acord 
provisional. L'acord provisional elevat a definiu més el text de les modificacions de les 
ordenances fiscals reguladores de 2008 es publicaran al Butlletí Oficial de la Província, 
moment en que entraran en vigor.

Sr.Robert: Bé, aquí estem davant d’una proposta que fa l’Àrea de Serveis Personals per 
modificar les ordenances. Hi ha dues ordenances: la primera fa referència al que són els 
cursos i els tallers de Cal Bolavà o de l’Àrea de Cultura i la simplificació de l’exposició del 
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punt és que els cursos, passa també com amb les temporades d’esports, no coincideixen 
habitualment amb el que és l’any natural.  Què passa?  Que les ordenances sí són per un 
any natural i aquí hi ha una mica de incoherència o de xoc entre un criteri l’altre.  Aquí el 
que es fa és proposar la modificació de l’ordenança tant pel que fa els cursos com pels 
tallers i l’altra ordenança és la que regula les escoles bressol  per fer-les com un curs, es 
modifiquen ara en lloc d’esperar la modificació de l’ordenança general que hi haurà a 
finals d’any, perquè entrin en vigor les noves ordenances per l’exercici següent, aquí es 
modifiquen ara perquè l’ordenança valgui per tot el que és un curs escolar, com ja he dit 
abans que coincideix amb un any o un exercici natural.  

Sra. López: Buenos días, simplemente hacer un comentario que cuando nos propusieron 
en la Comisión de Serveis Interns el tema de la modificación de las ordenanzas fiscales 
relativas a las guarderías, yo estuve de acuerdo porque el motivo era el tema del curso 
académico y me pareció perfecto, porque es lógico que a principio de curso, lo que se 
inicia en Septiembre que se establezca la cuota.  Lo que pasa que luego estudiando la 
ordenanza nos hemos quedado un poco parados porque lo que se establece ahora es 
una cuota única de ciento quarenta y cinco euros cuando la ordenanza del dos mil 
siete-dos mil ocho, se diferencia por diferentes tramos en función de la retribución de los 
ingresos de la unidad familiar.  Claro, nosotros sabemos perfectamente que hace muchos 
años que el estado de bienestar entró en crisis, que las políticas sociales algunas se 
restringen o se miran, pero claro no sé si es que ha sido  un olvido o simplemente se 
quiere quitar este beneficio que obtenían unas famílias que tenían menores ingresos. El 
problema no es en sí la cuota, porque lo que habéis hecho es como una ponderación, y 
si antes estaba entre noventa y seis euros mensuales y ciento setenta y cinco,  y yo creo 
que las únicas personas que se benefician aquí son las personas que tienen mayores 
ingreos. O sea la gente que ganaba más de cuarenta y dos mil euros, pagaba ciento 
setenta y cinco euros y estas familias van a pagar ciento cuarenta y cinco.  En cambio las  
personas que no llegaban a los quince mil euros ahora tendrán que pagar unos cincuenta 
y cinco euros más, sabiendo que a parte de la crisi del estado del bienestar, hay una crisi 
económica en España, que ya se ha reconocido como crisis.  Simplemente, proponer que 
si esta modificación se va a llevar a cabo y va a quedar así como una cuota única o un 
único precio, que se abra una vía de subvenciones a las familias, porque claro, el que el 
año pasado se las veía y se las deseaba con quince mil euros anuales para pagar la 
guardería, pues este año lo tiene más difícil.  Simplemente, que quede recogido, que se 
estudie y se vuelva a repasar a ver cuál es la situación que da el actual gobierno en este 
caso.

Sra. Cumplido. Miri, nosaltres vam estar revisant un per un els casos de les dues llars 
d’infants.  El fet que es fessin en relació a les declaracions de la renta de les famílies, ens 
vam donar compte que no s’havia fet bé, és a dir, només s’havien tingut en compte si 
treballaven els dos pares i la nòmina, però no s’havia tingut en compte, ni el patrimoni 
que aquestes persones tenien i que forma part també dels seus beneficis, i en els bons 
casos dels beneficis que dels diners que aquestes persones tenien als bancs els 
proporcionaven. Per tant, les declaracions de la renta no s’havien fet bé i vam considerar 
que hi havia una irregularitat, en el sentit que s’estava carregant sobre unes persones 
que tenien unes nòmines que era l’únic que tenien i en canvi no s’havia tingut en compte 
el patrimoni que altres persones tenien i els beneficis que d’aquest patrimoni estaven 
rebent.  Això és el que hem intentat fer, s’ha valorat un per un tots els casos, i de tots 
aquests casos només dos casos realment eren dels que pagaven noranta euros, el 
mínim, eren els que realment els era impossible pagar aquesta quota de cent 
quaranta-cinc euros. Com vostè bé ha dit, som d’esquerres i això s’ha tingut en compte, 
evidentment tornarem a estudiar totes aquelles famílies que realment els costarà arribar a 
final de mes i no podran pagar aquesta quota i és evidentment que a través del Consell 
Comarcal, que a través de la Generalitat i si convé a través de l’Ajuntament, aquestes 
persones no han de tenir cap problema per portar els seus fills a la llar.  Es  a dir, jo crec 
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que qui s’ha de beneficiar precisament i a qui s’ha d’ajudar són a les famílies que no 
poden i mai ha de ser un inconvenient que una família no tingui diners perquè pugui 
portar el seu fill a la llar, aleshores és quan l’Ajuntament ha de vetllar per aquestes 
famílies i ha de garantir, parlem sempre de families, a mi em preocupa que no parlem mai 
de nens, parlem de la conciliació familiar, a mi em preocupa que no es parli del dret que 
tots els nens de zero a tres anys, tenen a poder tenir un lloc a la llar.  Estem desfigurant 
una mica la conciliació familiar és el pretext, a mi em preocupa la salud mental d’alguns 
d’aquests nens  quan arribin als dotze anys, perquè molts d’aquests nens no veuen a les 
seves famílies i les polítiques socials haurien d’anar per protegir els nens i per fer 
polítiques que realment defensin els nens.  Està contemplat això i per tant, crec que no hi 
haurà cap problema, vostès podran fer el  seguiment i s’ha fet un per un l’estudi de totes 
les famílies.  Li torno a repetir, només dues famílies realment estaven en la situació de 
l’estudi que fa dos anys s’havia fet, el que hem intentat és ser justos amb totes les 
famílies, perquè n’hi havia algunes que s’estaven carregant amb uns costos que realment 
s’havien d’haver repartit entre d’altres que tenien més patrimoni que no pas aquests.  
Crec que hem estat justos, s’ha valorat tot, s’ha tingut molta cura, s’ha parlat i crec que 
per les dues reunions de les llars que s’han fet, el que a mi m’ha arribat és que les 
famílies estaven contentes i que algunes d’elles havien manifestat que s’havia fet  
justícia.  

Sra.Elvira: Jo voldria aprofitar per dir, ja que es parla de les llars d’infants, que es tingui 
en compte que es tirin endavant les llars d’infants que s’han aprovat aquí i nosaltres 
aprovarem aquest punt.

El Ple de la corporació  amb 14 vots a favor, 1 del membre del PPC, 1 del membre 
d'ERC, 5 dels membres d'ADMC i 7 dels membres del PSC-PM i 6 abstencions dels 
membres de CIU acorda:

PRIMER. - Aprovar provisionalment la modificació de l'article 5è punt 1.1 i 1.2 de la taxa per 
la prestació dels serveis de l'àrea de serveis personals a Calafell, amb el redactat següent:

Ordenança fiscal 2.1.19. reguladora de la taxa per la prestació dels serveis de l’àrea 
de serveis personals.

Article 5

1.- Àmbit de Cultura
1.1.- Escola d’Art i escola d’Idiomes

A1 Art sense material ( 3h/setmanals) 54,50€ / trimestre
A2 Art sense material (6h / setmanals) 109,50€ / trimestre
B1 Art amb material (3h / setmanals ) 66,50€ / trimestre
B2 Art amb material (6h/setmanals) 133,50€/ rimestre
C1 Idiomes (2h/ setmanals) 70,00€ / trimestre
C2 Idiomes (3h/setmanals) 97,00€ / trimestre

1.2.2.Tallers ( nous )

Cost del taller Preu per alumne
F1 De 0 a 200 euros 15,00 € / taller
F2 De 200,01 a 400 euros 30,00 € / taller
F3 De 400,01 a 600 euros 45,00 € / taller
F4 De 600,01 a 900 euros 65,00 € / taller
F5 De 900,01 a 1200 euros 80,00 €/ taller
F6 De 1200,01 a 1500 euros 100,00 €/taller

18



F7 De 1500,01 a 1800 euros 120,00 €/taller
F8 De 1800,01 a 2200 euros 150,00 €/taller
F9 De 2200,01 a 2500 euros 180,00 €/taller
F10 De 2500,01 a 2800 euros 200,00 €/taller

SEGON.- Aprovar provisionalment la modificació de l'apartat V de l'ordenança 2.1.23 
reguladora de les tarifes de la concessió del servei municipal d'escoles bressols amb el 
redactat següent:
 
Ordenança fiscal 2.1.23 reguladora de les tarifes de la concessió del servei 
municipal d’escoles bressols.

V. TARIFES A ABONAR I DETERMINACIÓ DE LA QUOTA

Les tarifes a aplicar als usuaris del servei durant el curs 2008/09 serà la següent:

Horari lectiu ( de 9 a 13h i de 15 a 17h) 
de setembre a juliol 11 mensualitats

145,00€/mes 

TERCER-Aquest acord provisional i els textos de les modificacions de les taxes que s'hi 
annexen s'han d'exposar al públic en el tauler d'anuncis d'aquest Ajuntament per un 
període de trenta dies des del següent al de la publicació de l'anunci d'exposició al 
Butlletí Oficial de la Província i a un diari de major difusió de la província, dins el qual els 
interessats podran examinar l'expedient i presentar, si s'escau, al·legacions. 

QUART.- Quan no s'hagin presentat reclamacions, s'entendrà definitivament adoptat 
l'acord provisional. L'acord provisional elevat a definiu més el text de les modificacions de 
les ordenances fiscals reguladores de 2008 es publicaran al Butlletí Oficial de la 
Província, moment en que entraran en vigor.

7. PROPOSTA DE MODIFICACIÓ DE LA PLANTILLA I DE LA RELACIÓ DE LLOCS 
DE TREBALL DEL PERSONAL D'AQUESTA CORPORACIÓ DE L'ANY 2008.

Vist l’acord del Ple de la Corporació, adoptat en sessió de data 10 de desembre de 2007, 
s’aprovà inicialment  la  plantilla i la relació de llocs de treball, de personal de la 
Corporació per l’any 2008 inclosa a l'expedient del Projecte de Pressupost Municipal 
corresponent a l'exercici de 2008, havent-se aprovat definitivament en sessió plenària de 
data 17 de gener de 2008 i publicada al BOP de Tarragona núm. 16, en data 19 de gener 
de 2008.

Atès que, aquesta plantilla i relació de llocs de treball aprovada, es va modificar per acord 
del Ple de la Corporació Municipal, adoptat en sessió ordinària de data 28 de febrer de 
2008, per augment, amb la creació de noves places, publicada al BOP núm. 83, de data 
9 d’abril de 2008, i al DOGC núm. 5106 de data  08/04/2008.

Vista la proposta del Tinent d'alcalde amb delegació d'atribucions en matèria de Serveis 
Interns, de data 22 de juliol de 2008, que manifesta que: " Amb l’objectiu de millora de 
servei, s'han determinat unes necessitats prioritàries en matèria de recursos humans, 
que no poden ser ateses amb la plantilla actual, per la qual cosa,  i amb l’objectiu de 
millorar els serveis que incideixen en l’Àrea de Serveis Personals, en els departaments 
de Via Pública i Seguretat Ciutadana i en el Departament d’Informàtica, és necessari 
procedir a una modificació de la plantilla aprovada per enguany, i, en conseqüència, de la 
relació de llocs de treball.
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En concret,  si tenim en compte la superfície del nostre terme municipal, amb un elevat 
percentatge de superficie rústega, l’existència d’una sola plaça i lloc de treball d’agent 
rural, és totalment insuficient, ja que el servei requereix un dimensionament dels seus 
recursos humans en relació a l’area de vigilància i quadrants del servei, per la qual cosa, 
és necessari la creació de la nova plaça i lloc de treball.

Quan al Departament d’Informàtica, amb creixement constant de les tasques i volum de 
treball, per tal de donar suport a les necessitats dels diferents departaments, per 
d’adaptar els seus serveis a les noves tecnologies, i tenint en compte la dispersitat de les 
diferents dependències de l’ajuntaments ubicades als tres nuclis de població, vist 
l’informe tècnic que consta a l’expedient, es requereix de forma urgent la ampliació del 
nombre de places i llocs de treball existents, amb la dotació d’un tècnic superior i d’un 
tècnic de grau mig.

Actualment, no existeix cap plaça ni lloc de treball destinat a persona que ordeni el 
conjunt de la documentació produïda i rebuda per l’Ajuntament, com a resultat de llur 
activitat, conservada en previsió d'una utilització per a la investigació històrica, per la qual 
cosa, es requereix igualment, la creació d’una plaça d’arxiver, destinat a realitzar 
aquestes tasques.”

Atès que correspon al Ple de la Corporació la modificació de la plantilla de personal i del 
catàleg de llocs de treball segons disposen els arts. 27 i 32 del Reglament del personal al 
servei de les entitats locals, aprovat per Decret 214/90 de 30 de juliol, que diu: “1. La 
plantilla es pot modificar amb posterioritat a l'aprovació del pressupost durant l'any de la 
seva vigència, per respondre a l'establiment de nous serveis, per a l'ampliació, supressió 
o millora dels existents que no admetin demora per a l'exercici següent, com també si 
respon a criteris d'organització administrativa interna. 2. Quan la despesa de la 
modificació per ampliació no es pugui compensar amb la despesa de la modificació per 
reducció, o per la disponibilitat de consignacions destinades a llocs vacants que no es 
pretenguin proveir en l'exercici, la modificació de la plantilla requerirà que s'aprovi 
l'expedient de modificació de crèdits del pressupost. 3. Per a la modificació de les places 
de personal eventual caldrà atenir-se al que disposen els articles 9.3 i 9.4 d'aquest 
Reglament.“

Vist així mateix l’art. 28, del mateix Decret 214/90, que diu: “1. La plantilla integrada en la 
forma indicada en l'article 25 d'aquest Reglament, un cop aprovada pel ple de la 
corporació o òrgan corporatiu màxim de l'entitat local, s'ha de publicar íntegrament, en el 
termini dels trenta dies següents al d'aquesta aprovació, al butlletí oficial de la província i 
al Diari Oficial de la Generalitat de Catalunya, i se n'han de trametre a la vegada còpies a 
l'Administració de l'Estat i al Departament de Governació de la Generalitat.  2. La 
modificació de plantilla prevista a l'article anterior no requereix la publicació de tota la 
plantilla sinó únicament la de l'abast concret de la modificació esmentada. “

Vist l’art. 283 del Decret Legislatiu 2/2003 de 28 d’abril, pel qual s’aprova el Text Refós 
de la Llei municipal i de règim local de Catalunya.

Atès que en relació a la retribució del personal funcionari, la quantia de les retribucions 
bàsiques serà la fixada pels grups a la qual es refereix l'art. 75 de la Llei 7/2007, de 12 
d’abril, de l’Estatut Bàsic de l’Empleat Públic, i en la Llei de Pressupostos Generals de 
l'Estat i tot ha de reflectir-se al Pressupost anual de la Corporació. 

Vist informe d’intervenció corresponent a la PD   /2008,  que s'uneix a l'expedient.

Vist informe núm 415/2008 de 22 de juliol, emès per la Directora del departament de 
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Recursos Humans, que s’uneix a l’expedient

La Comissió Informativa de Serveis Interns amb el vot favorable dels membres d'ERC, 
ADMC i PSC; i les abstencions dels membres del PPC i CIU proposa al Ple de la 
corporació:  

Primer.- Aprovar la modificació, per augment de plantilla de personal de la Corporació, 
amb la creació de les places que es detallen, atenent a les motivacions exposades 
anteriorment:

PLANTILLA DE LA CORPORACIÓ MUNICIPAL DE CALAFELL-ANY 2008
A.-Funcionaris de carrera

DEPARTAMENT DE VIA PÚBLICA I SEGURETAT CIUTADANA

Escala: ADMINISTRACIÓ ESPECIAL. SUBESCALA: SERVEIS ESPECIALS.  CLASSE: POLICIA 
LOCAL

Denominació Places Grup Escala Subescala Classe
Agent rural 1 E Adm. Especial Serveis Especials Policia Local

DEPARTAMENT D’INFORMÀTICA:

ESCALA: ADMINISTRACIÓ ESPECIAL. SUBESCALA: TÈCNICA. CLASSE: TÈCNICA 
SUPERIOR

Denominació Place
s

Grup Escala Subescala Classe

Enginyer superior informàtic 1 A1 Adm. Especial Tècnica Superior

ESCALA: ADMINISTRACIÓ ESPECIAL. SUBESCALA: TÈCNICA. CLASSE: TÈCNICA GRAU 
MITJÀ

Denominació Place
s

Grup Escala Subescala Classe

Enginyer Tècnic Informàtic 1 A2 Adm. Especial Tècnica Grau Mitjà

ÀREA DE SERVEIS PERSONALS: DEPARTAMENT DE CULTURA I EDUCACIÓ:
Denominació Place

s
Grup Escala Subescala Classe

Arxiver 1 A2 Adm. Especial Tècnica Grau Mitjà

Segon.- Incorporar a la Relació de Llocs de Treball de l’Ajuntament de Calafell les places 
creades amb modificació de la plantilla de personal i que s’incorporen dins els 
departaments de Seguretat Ciutadana i Via Pública, Departament de Cultura i Educació i 
departament d’Informàtica, quedant segons eñl següent detall:
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Departament Denominació Dot. Grup Règim CD CE Esc. Jornada 
Requisits 
titulació Observ. 

Seguretat 
Ciutadana: 

Policia Local 
Agent rural 2 E F 11 3467.80 AE JE Bàsiques grup Quadrant 

espec. 

Departament 
d’Informàtica 

Enginyer 
Informàtic 

1 A1 F 26 24854.7
2 

AE 
JE 

Enginyer 
Superior 

informàtic 
 

 Tecnic 
Informatic 

2 A2 F 19 8709,35 AE JE Diplomat 
Informàtica 

 

Departament de 
cultura i 

Educació 
Arxiver 1 A2 F 19 

8709,35 AG JO Bàsiques 
Grup  

 

Tercer.-Exposar al públic l’expedient de modificació de la plantilla, indicat als punts 
anteriors de conformitat amb el que preveu l’art. 28, del Decret 214/90, durant el termini 
de quinze dies hàbils, mitjançant edicte en el tauler d’anuncis, al Butlletí Oficial de la 
Província, i al DOGC, durant els quals els interessats podran examinar-lo i presentar 
reclamacions, entenent-se aprovat definitivament si no n'hi haguessin.

Quart.- Donar compte d'aquest acord, als Departaments de Secretaria i Departament 
d’Intervenció, al CUP i a les seccions sindicals,  pel seu coneixement i demés efectes.

Cinquè.- Trametre certificació de l’acord de modificació de la plantilla, a l'Administració 
de l'Estat i a la Generalitat de Catalunya.

Sr.Robert: Bé, aquí avui passem la modificació de la plantilla de la nostra corporació, cal 
destacar inicialment, que ja s’ha donat compte de l’aprovació per Junta de Govern del 
treball de l’empresa externa Teacegos en el qual ja ens fa unes recomanacions vers la 
plantilla, que des de fa molts anys que ha vingut patint una dinàmica molt concreta i que 
aquest treball ens recomana algunes accions per intentar millorar-la i actualitzar-la als 
nous temps.  Crec senyor Alcalde que vostè en Junta de portaveus també va fer públic 
aquest treball en el qual ens començarem ja també a basar en futures operacions que 
poguem fer amb la plantilla.  Concretament el punt d’avui i degut a què creiem necessari 
avançar aquesta modificació a posteriors modificacions que hi puguin haver o la 
presentació de la nova plantilla per l’exercici dos mil nou, passem quatre creacions de 
places noves, la primera fa referència a la creació de la segona plaça d’agent rural i la 
justificació d’aquesta creació és que no podem dependre d’un sol agent rural al nostre 
municipi degut a què tenim una àmplia superfície de finques rústegues, i d’inclús 
muntanya. I ara que tindrem el parc natural de Segur i altres zones verdes del municipi, 
això requereix tenir una segona plaça, que permetrà cobrir les possibles baixes que pugui 
tenir la plaça que actualment tenim, les vacances i inclús compaginar el servei més 
integral a tot el nostre municipi amb qüestió del tema forestal, de parcs i de zones rurals. 
La segona plaça a esmentar és la creació del que seria l’arxiver municipal, l’Ajuntament 
es troba amb gran quantitat d’arxivadors i documentació que actualment està dispersa 
per totes les dependències municipals i si tenim en compte  que  les dependències 
municipals també estan disperses no està degudament catalogat i ordenat tot el que és 
l’arxiu municipal.  Amb la creació d’aquesta plaça el que pretenem és treure-la a concurs i 
un cop s’hagi cobert reglamentàriament  a través d’aquest concurs, d’aquesta oposició, 
aquesta persona que es guanyi la plaça comenci a catalogar el nostre arxiu, tant l’històric 
amb qüestió de documentació com documentació pràcticament administrativa i 
col·locar-la primerament a través de l’arxiu comarcal amb el qual ja tenim concertat un 
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conveni, i posteriorment l’arxiu municipal que encara estem valorant a on definitivament 
acabarà tota la documentació unificada i que mitjançant programes informàtics i 
l’experiència d’aquesta persona que es pugui guanyar la plaça poguem tenir ben 
catalogat tot el que és l’arxiu. Les altres dues places corresponen a la redimensió  que 
volem donar-li al que són els serveis informàtics.  No cal dir que l’Ajuntament s’haura 
d’adaptar a les noves tecnologies i a més a més ja s’ha esmentat aquí en diverses 
ocasions que entrarà en vigor aviat una Llei que pràcticament obligarà a les 
administracions a oferir el servei telemàtic als seus ciutadans, això ens comporta una 
inversió bastant important i de fet  el punt concret del préstec ja s’ha vist, que també hi ha 
una part destinada a inversió per temes informàtics i el que passa avui és més o menys 
com acabarà quedant el departament d’informàtica amb la incorporació a través del 
concurs de places, amb la incorporació d’un enginyer superior en informàtica i un 
enginyer tècnic, perquè tenim actualment en marxa i pràcticament acabat el nou sistema 
de telecomunicacions entre dependències que com jo he dit aquí estan disperses i ara 
tindrem unes noves xarxes que ens comporta un manteniment.  El manteniment 
actualment si no fem aquestes accions sempre l’haurem d’estar donant a fora i el lógic és 
que tot el que és propi de l’Ajuntament , canals per on passa informació, tan de veu com 
de dades, estigui custodiat i reparat quan ho necessiti per personal propi de la casa. Per 
tant, són aquestes quatre places les que passem avui, creiem que era necessari 
passar-les ja que tampoc hi haurà Ple a l’agost com ja he dit abans, i aquestes places 
creiem que s’han de cobrir amb una  certa celeritat sobretot la de serveis informàtics i per 
tant, creiem convenient ja que havíem de passar aquestes de serveis informàtics, 
adequar el nostre servei d’agents rurals al municipi per vetllar les nostres zones de parcs 
i zones rurals i després indiscutiblement crec que tothom estarà d’acord amb què 
l’Ajuntament necessita tenir un arxiu unificat i algú que realment ho catalogui i ho tingui 
tot ben ordenat i ben arxivat, mai més ben dit perquè qualsevol document que es busqui 
es trobi amb una facilitat molt millor que la que tenim ara.

Sra.Elvira: Nosaltres acabem de rebre la proposta d’organització de l’Ajuntament i vull 
pensar que la modificació aquesta de la plantilla ja deu anar lligada amb aquesta 
proposta d’organització, perquè l’acabo de rebre i no  m’ha donat temps de mirar-la, però 
per sobre així he vist que no hi havia cap mena d’informació d’informàtica, però que 
estigui lligada i si no és així, doncs, que podríem haver esperat una mica a posar en 
marxa això.

Sra.Suàrez: Nosaltres també, la nostra inquietud, pregunta o alguna cosa per l’estil, o 
comentari en relació a aquest punt, és també similar al que l’Olga Elvira proposa o 
comenta.  En el resum que vostès ens han passat no consta, perquè ens ho acabem de 
mirar i no hi consta aquesta proposta. Evidentment aquesta proposta és la seva 
organització, vostès són l’equip de govern i vostès són els que han d’organitzar 
l’Ajuntament tal qual creuen que ho han de fer, el que passa és que nosaltres també 
creiem més interessant que un cop revisat el que són la relació de llocs de treball, els 
catàlegs i l’adscripció a llocs de treball específic, es podria fer i així se sabria de debò 
com i de quina manera ha de créixer la plantilla de l’Ajuntament, i no fer-ho axí sense 
esperar a tenir el que és el resultat o l’informe final d’aquesta empresa que es diu 
Teacegos que just són els que ja van fer l’altra descripció de llocs de treball amb la que 
per cert, no hem estat gaire satisfets, per tant, espero i desitjo i aprofito aquesta ocasió 
doncs, per intentar que vostès que són els que han de dirigir aquest estudi o aquesta 
empresa, intentin controlar la tasca que desenvoluparan i que la tasca sigui de més 
qualitat.  Jo l’únic que demano, ja ho veurem sobretot a l’hora de proposar les persones, 
de cobrir les places que realment es cobreixin tal com diuen vostès, que sigui per 
oposició si diuen que ho ha de ser, i pel que veig aquí sí. Felicitar, per finalitzar, el 
departament de Serveis Personals per haver tirat endavant tot el que havíem estat 
parlant des de l’Organisme Autònom Municipal la creació la plaça d’arxiver i així poder-ho 
relacionar amb aquell conveni que vam proposar no fa pas gaire i aprofitar l’avinentesa 
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d’aquesta modificació per introduir aquesta plaça. Per la resta de places quan es 
cobreixin de la manera que les cobreixen últimament, ja farem els comentaris oportuns, 
gràcies.

Sr.Ferré: Bé, aquest punt no és res més que seguir la tònica una mica del que estàvem 
fent fins ara, resoldre una mica tots els problemes que ens estem trobant i alguns d’ells 
problemes històrics com el de l’arxiu i no perquè sigui l’arxiu històric, sinó perquè és un 
problema que ha tingut la casa històricament el de l’arxiu. Com sabeu molts el de l’arxiu 
el tenim repartit per molts departaments  i per molts espais que alguns d’ells no 
compleixen les condicions d’higiene i salubritat adeqüades per tenir-hi papers 
emmagatzemats, a part dels possibles riscos que aquests papers corren en aquests 
espais i evidentment hi havia aquell conveni amb el Consell Comarcal, de què a partir 
d’ara es fes càrrec de tot aquest arxiu històric, i a partir d’aquí intentar també buscar 
aquest espai amb el que és la proposta que fem nova del nou mercat municipal, doncs 
ubicar aquest arxiu d’una forma definitiva.  Jo crec que aquesta plaça d’arxiver ens 
ajudarà a endreçar tot aquest arxiu que tenim i aquests papers que tenim escampats pel 
municipi i que crec que és de vital importància resoldre aquest problema històric. Un altre 
dels problemes, aquest no tan històric però també de què fa temps que s’arrossega és el 
tema dels agents rurals, és cert que hi havia una persona que faria aquesta funció, però 
la plaça tampoc estava creada, llavors el que fèiem és tenir-lo amb un altre càrrec, quan 
realment estava fent aquesta funció, amb la qual cosa també creiem oportú que 
necessitem una segona persona que faci aquesta tasca, perquè quan un se’n va de 
vacances, de baixa, o en una altra situació, en aquest cas també necessitem aquesta 
altra persona perquè faci aquesta funció i que el servei no es quedi sense cobrir.  I pel 
que fa a la informàtica, evidentment, aquesta sí que és una de les propostes que creiem 
més urgents perquè a part de què ens volem posar al dia amb el departament 
d’informàtica i tenint en compte la Llei que entrarà en vigor el dos mil dotze, la de 
l’administració on line, doncs tot axiò s’ha de posar al dia.  I més, quan també tenim el 
municipi que tenim, que tenim les dependències escampades per tot el municipi i per 
tant, també hem  de treballar el tema de la comunicació entre departaments, que sigui 
una forma àgil, com sabeu que s’està fent i com sabeu que amb aquesta instal·lació que 
hi ha hagut últimament de les antenes que hi ha hagut a cadascun dels departaments 
que té l’Ajuntament, també estem millorant la connexió entre ells, i per tant, necessitem ja 
que hi hagi aquests tècnics informàtics, que no només facin el manteniment dels equips i 
del software oportú sinó que també tinguin una visió general de l’Ajuntament i facin 
propostes per connectar i millorar la xarxa i la comunicació amb el ciutadà i la xarxa 
interna amb els treballadors de la casa. I per tant, creiem que una de les urgències que 
tenia fruit del treball de la creació o de la proposta d’organització de l’Ajuntament que se 
us ha passat, doncs, la urgència potser més important era aquesta, la del tema 
informàtic. Per tant, el que estem fent aquí és resoldre aquests problemes històrics o de 
fa temps que té l’Ajuntament i que creiem nosaltres que amb aquestes places es resolen 
en part i evidentment que això no és res més que l’inici de posar al dia aquesta 
organització de l’Ajuntament i evidentment que cada equip de govern té la seva 
estructura i el seu funcionament per poder tirar endavant les coses i això no vol dir que 
quan hi hagi un nou equip de govern, no es puguin canviar, però nosaltres creiem en 
principi, que les mancances que hem detectat són aquestes i per tant, hem cregut que 
aquesta era la millor manera de resoldre-les i per tant, això és el que estem fent amb 
coherència amb tot el que venim dient fins ara.

Sra.Suàrez: Nosaltres precisament el que és la plaça de l’arxiver és la que realment 
creiem necessària i urgent de la proposta de modificació que vostès porten avui a votació 
al Ple.  L’únic comentari que s’ha fet és que si s’està pagant una empresa perquè ens 
avaluï quines funcions té el personal, de quina manera ha de créixer i en quina proporció 
ha de créixer segons l’organització ideal, l’únic comentari que s’ha fet és que ja que 
s’està pagant, valdria la pena esperar a què emetin l’informe sencer per fer la resta de la 
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modificació de plantilla, senzillament perquè quedés una mica clar, gràcies.

El Ple de la corporació amb 13 vots a favor, 1 del membre d'ERC, 4 dels membres 
d'ADMC i 7 dels membres del PSC-PM i 7 abstencions, 1 del membre del PPC i 6 dels 
membres de CIU acorda:

Primer.- Aprovar la modificació, per augment de plantilla de personal de la Corporació, 
amb la creació de les places que es detallen, atenent a les motivacions exposades 
anteriorment:

PLANTILLA DE LA CORPORACIÓ MUNICIPAL DE CALAFELL-ANY 2008
A.-Funcionaris de carrera

DEPARTAMENT DE VIA PÚBLICA I SEGURETAT CIUTADANA

Escala: ADMINISTRACIÓ ESPECIAL. SUBESCALA: SERVEIS ESPECIALS.  CLASSE: POLICIA 
LOCAL

Denominació Places Grup Escala Subescala Classe
Agent rural 1 E Adm. Especial Serveis Especials Policia Local

DEPARTAMENT D’INFORMÀTICA:

ESCALA: ADMINISTRACIÓ ESPECIAL. SUBESCALA: TÈCNICA. CLASSE: TÈCNICA 
SUPERIOR

Denominació Place
s

Grup Escala Subescala Classe

Enginyer superior informàtic 1 A1 Adm. Especial Tècnica Superior

ESCALA: ADMINISTRACIÓ ESPECIAL. SUBESCALA: TÈCNICA. CLASSE: TÈCNICA GRAU 
MITJÀ

Denominació Place
s

Grup Escala Subescala Classe

Enginyer Tècnic Informàtic 1 A2 Adm. Especial Tècnica Grau Mitjà

ÀREA DE SERVEIS PERSONALS: DEPARTAMENT DE CULTURA I EDUCACIÓ:
Denominació Place

s
Grup Escala Subescala Classe

Arxiver 1 A2 Adm. Especial Tècnica Grau Mitjà

Segon.- Incorporar a la Relació de Llocs de Treball de l’Ajuntament de Calafell les places 
creades amb modificació de la plantilla de personal i que s’incorporen dins els 
departaments de Seguretat Ciutadana i Via Pública, Departament de Cultura i Educació i 
departament d’Informàtica, quedant segons eñl següent detall:
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Departament Denominació Dot. Grup Règim CD CE Esc. Jornada 
Requisits 
titulació Observ. 

Seguretat 
Ciutadana: 

Policia Local 
Agent rural 2 E F 11 3467.80 AE JE Bàsiques grup Quadrant 

espec. 

Departament 
d’Informàtica 

Enginyer 
Informàtic 

1 A1 F 26 24854.7
2 

AE 
JE 

Enginyer 
Superior 

informàtic 
 

 Tecnic 
Informatic 

2 A2 F 19 8709,35 AE JE Diplomat 
Informàtica 

 

Departament de 
cultura i 

Educació 
Arxiver 1 A2 F 19 

8709,35 AG JO Bàsiques 
Grup  

 

Tercer.-Exposar al públic l’expedient de modificació de la plantilla, indicat als punts 
anteriors de conformitat amb el que preveu l’art. 28, del Decret 214/90, durant el termini 
de quinze dies hàbils, mitjançant edicte en el tauler d’anuncis, al Butlletí Oficial de la 
Província, i al DOGC, durant els quals els interessats podran examinar-lo i presentar 
reclamacions, entenent-se aprovat definitivament si no n'hi haguessin.

Quart.- Donar compte d'aquest acord, als Departaments de Secretaria i Departament 
d’Intervenció, al CUP i a les seccions sindicals,  pel seu coneixement i demés efectes.

Cinquè.- Trametre certificació de l’acord de modificació de la plantilla, a l'Administració 
de l'Estat i a la Generalitat de Catalunya.

8.        DONAR COMPTE EXPEDIENTS  DE CONTRACTACIÓ DE PERSONAL

8.1     DONAR COMPTE DEL DECRET NÚM. 2688/2008, DE 23 DE MAIG, DE 
NOMENAMENT COM A FUNCIONÀRI INTERÍ, PER MÀXIMA URGÈNCIA, DEL SR, 
JOSEP MARIA COBO OLIVÉ, PER OCUPAR UNA PLAÇA VACANT DE SERGENT DE 
LA POLICIA LOCAL DE CALAFELL

El Tinent d'Alcalde, amb delegació genèrica en matèria de serveis Interns, en data 
vint-i-tres de maig dos mil vuit,  va dictar la següent resolució:

"DECRET NUM 2.008/2.688
Atès que a la vigent plantilla de personal funcionari d’aquest Ajuntament, aprovada 
definitivament en data 17 de gener de 2008, hi ha una plaça vacant de Sergent de la 
Policia Local, coberta temporalment fins el dia 31 de maig de 2008, mitjançant una 
comissió de serveis  per funcionari d’una altra administració local.

Vist l’informe del Cap del Cos de la policia Local, en el que manifesta que, degut a la 
necessitat de cobertura del lloc de treball de Sergent de l’Unitat de Seguretat Ciutadana i 
d’incidència, que queda vacant per finalització, en data 31 de maig de 2008, de la 
persona que la venia ocupant temporalment, en comissió de serveis, és d’urgent 
necessitat la seva cobertura, motivada també, per l’increment de tasques per la 
temporalitat estiuenca, per les característiiques pròpies d’aquest municipi, en que hi ha 
un augment significatiu de persones al municipi en aquesta època, per la qual cosa, es 
sol.licita que es facin el tràmits pertinents per al nomenament, com a funcionari interí a la 
plaça de Sergent vacant a la Policia Local, del sr. JOSEP MARIA COBO OLIVÉ, per 
haver desenvolupat aquest lloc de treball durant un període ininterromput d’uns dos anys, 
sense cap informe negatiu, amb  resultats positius respecte al objectius marcats per a la 
Prefectura de la policia local, i complir tots el requisits per al seu nomenament.
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Vist que del senyor JOSEP M. COBO OLIVÉ,  ha donat la seva conformitat per ocupar 
aquesta vacant de Sergent de la Policia local, en règim d’interinatge, i vist que l’esmentat 
COBO és funcionari de carrera al Cos de la Policia Local de l’Ajuntament de Vilanova del 
Camí, i en conseqüència de conformitat amb l’art. 34 del Decret 233/2002, pot dur 
uniforme reglamentari i arma de foc.

Atès que l’esmentada plaça està inclosa a l’oferta pública d’ocupació per a l’any 2008, 
aprovada per la Junta de Govern Local de data 5 de març de 2008, publicat al BOP: 
núm.64 de data 15/03/2008, i al DOGC núm. 5093 de data 18/03/2008.

Vist l'article 6 i següents del Decret 214/90 de 30 dejuliol, pel qual s’aprova el Reglament 
de Personal de les entitats local, que regula el nomenament del personal interí, i l’art. 94, 
4) que preveu que, el personal interí ha de complir en tot cas els requisits generals de 
titulació, i les altres condicions exigides per participar a les proves d’accès als 
corresponents cossos o escales com a funcionaris de carrera.

Vist l'article 125 del Decret legislatiu 1/1997, de 31 d'octubre, pel qual s'aprova la refosa 
en un text únic dels preceptes de determinats textos legals vigents a Catalunya en 
matèria de funció pública, relatiu a la selecció del personal interí i laboral no permanent, 
que diu:
1.-El personal interí i el personal contractat laboral temporal ha de ser seleccionat 
mitjançant convocatòria pública que garanteixi els principis enunciats en els articles 23.2. 
i 103.3 de la Constitució. 
 2.-Excepcionalment, per causa d'urgència apreciada per l'Administració, es pot nomenar 
personal interí o contractar personal laboral temporal directament, sense necessitat de 
convocatòria. A aquests efectes, el Govern pot regular per reglament una borsa de 
personal per prestar serveis amb caràcter temporal per als casos de màxima urgència.

Vist l'article 291.1 i 291.3 de la Llei 2/2003, Text refòs de la Llei Municipal i de Règim 
Local de Catalunya, segons els quals el personal interí i el personal laboral no permanent 
és seleccionat mitjançant convocatòria pública i pel sistema de concurs, llevat dels casos 
de màxima urgència, havent-se de publicar el nomenament en el B.O.P. i en el D.O.G.C. i 
donar compte al ple en la primera sessió que se celebri.

En igual sentit es pronuncia La Llei 7/2007, de 12 d’abril, de l’Estatut Bàsic de l’Empleat 
Públic en el seu article 10, quan, en el seu apartat 1) diu que són funcionaris interins, els 
que, per raons expressament justificades de necessitat i urgència, són nomenats com a 
tals per al desenvolupament de funcions propies de funcionaris de carrera, quan es dóni 
alguna de les següents circumstàncies:
a).-L’existència de places vacants quan no sigui possible la seva cobertura per 
funcionaris de carrera.
b).-La substitució transitòria dels titulars.
c).-L’execució de prohrames de caràcter temporal.
d).-L’excès o acumulació de tasques per un termini màxim de 6 mesos, dins d’un període 
de 12 mesos.

En el mateix article 10, es regula què, la selecció de funcionaris interins haurà de 
realitzar-se mitjançant procediments àgils que respectaran en tot cas, els principis 
d’igualtat, mèrit, capacitat i publicitat, les causes de cessament, així com, que, les places 
vacants desenvolupades per funcionaris interins hauran d’incloure’s a l’oferta pública 
d’ocupació corresponent a l’exercici que es produeixi el nomenament, i de no ser 
possible, en la següent, salvat que s’acordi  la seva amortització

Vista així mateix la Llei 16/91, de 10 de juliol, de les Policies Locals i el Decret 233/2002, 
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de 25 de setembre, pel qual s’aprova el Reglament d’accés, promoció i mobilitat de les 
policies locals, el qual en el seu art. 31,  regula el nomenament de personal interí de les 
policies locals, i disposa que, és personal interí el que, en virtut d’un nomenament 
subjecte al dret administratiu, presta serveis amb caràcter transitori i ocupa llocs de 
treball dotats pressupostàriament que, d’acord amb la relació de llocs de treball són 
reservats a funcionaris i funcionàries de carrera. 

Atès que, l’apartat 2, b)  del mateix art. 31 disposa què, l’interí pot ser nomenat per 
situacions urgents degudament motivades, i l’apartat d) igualment es preveu, que durant 
l’època turística, quan els ajuntaments, per llurs circumstàncies especials vegin 
augmentadea l’afluència de visitants.

Atès el que disposa l’art. 32, 5, de l’esmentat Decret 233/2002, de 25 de setembre ,en el 
sentit de què totes les places objecte de convocatòria s’han de mantenir disponibles en 
plantilla fins que la convocatòria hagi estat resolta. 

Vist així mateix l’art.  33, b) del Decret 233/2002, que disposa que el personal interí de les 
policies locals cessa en la seva relació amb l’entitat local, en prendre possessió com a 
funcionaris de carrera els i les aspirants aprovats en la convocatòria en què es van 
incloure les places ocupades per personal interí, i, també, segons es disposa a l’apartat 
c), quan no calguin els seus serveis. 

Vist igualment l’art. 34, 4) del materix decret, que regula que el personal interí no pot 
gaudir de les llicències per fer estudis relacionats amb el lloc de treball ni de les llicències 
per assumptes propis. 

Atès que, l’art. 35, regula que el cas de màxima urgència, el nomenament del personal 
interí s’ha de publicar al BOP i al DOGC, havent de complir,en tot cas, els requisits 
generals de titulació i les altres condicions exigides per participar en les proves d’accés 
als corresponents cossos o escales com a funcionaris de carrera de les policies locals. 

Vist que l’art. 38, 1), del mateix decret, disposa que, es pot nomenar personal interí sense 
observar el tràmit de convocatòria pública quan es tracti de la provisió de llocs de treball 
per als quals existeixi màxima urgència, que s’ha de fonamentar en la resolució de 
nomenament de l’òrgan competent que la confereixi, i, vist així mateix l’apart. 2) del 
mateix article, que regula que, el temps màxim de serveis a prestar en virtud de 
nomenaments produïts per màxima urgència, no pot excedir dels tres mesos, i la 
convocatòria addient s’ha d’instrumentar durant aquest període en la forma que recullen 
els artícles anteriors quan es prevegi que la interinitat excedirà els tres mesos.

Vist que aquesta plaça té suficient reserva pressupostària per aquesta anualitat.

Vist l'informe núm. 295/2008-RH del Director de Serveis Jurídics de data 23 de maig, que 
s’uneix a l’expedient.

Vist l'informe de secretaria 

Vistes les atribucions que em són conferides per Decret d'Alcaldia 2230/2003 de data 20 
de juny del 2003. 

RESOLC:

PRIMER.-NOMENAR funcionari interí, per màxima urgència, al senyor JOSEP M. COBO 
OLIVÉ, per a cobrir la vacant de Sergent, Escala Administració Especial, Sotescala: 
Serveis especials, classe: Policia Local, Grup C1, complement de destÍ 20, amb un  
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complement específic brut anual de 23.057,76 € , distribuits d'acord amb la normativa 
vigent, amb efectes del dia 1 de juny de 2008.

SEGON.-El funcionari interí tindrà dret a percebre el 100 % de les retribucions bàsiques 
que corresponen als funcionaris del grup de titulació corresponent, en la quantia que 
estableix la Llei de Pressupostos Generals de l'Estat, i el 100% de les retribucions 
complementàries corresponents al lloc de treball de Sergent de la Policia Local.

TERCER.- El funcionari interí haurà d'afiliar-se a la Seguretat Social, de conformitat amb 
el que preveu el R.D. 480/93 de 2 d'abril, en la data d’efecte.

QUART.-El nomenament interí s'extingirà automàticament en la data en què es s’acabi la 
reserva o es cobreixi la plaça, com també, quan la Corporació els deixi sense efecte per 
raons d'interès públic o derivades de preceptes d'obligat compliment, i en tot cas, no 
podrà excedir del termini previst a l’art. 38, 2) del repetit Decret 233/2002.

CINQUÈ.- Publicar aquest nomenament al BOP i al DOGC, en compliment del que 
disposa l’art. 35 del Decret 233/2002, de 25 de setembre, pel qual s’aprova el Reglament 
d’accés, promoció i mobilitat de les policies locals, i art. 291.1 del Decret Legislatiu 
2/2003 de 28 d'abril, pel qual s'aprova el Text Refós de la Llei Municipal i de Règim Local 
de Catalunya

SISÈ.-Tanmateix, se'n donarà coneixement al Ple de la Corporació en la primera sessió 
que tingui.

SETÉ.- Donar trasllat d'aquesta resolució a l’interessat, al Cap del Cos de la Policia 
Local, al Departament de Via Pública i Seguretat, als Departaments d'Intervenció i 
Tresoreria, al CUP,  a les seccions sindicals d’UGT, CCOO, CSI-CSIF i SIC i a la gestoria 
encarregada de portar els assumptes de personal d'aquesta Ajuntament, pel seu 
coneixement i per tal de realitzar els tràmits precisos per fer efectiu aquest nomenament."

La Comissió Informativa de Serveis Interns de conformitat amb la proposta presentada 
pel regidor delegat de l'Àrea de Serveis Interns i per unanimitat proposa al Ple de la 
corporació:  Quedar-ne assabentats.

(deliberació)

El Ple de la Corporació de conformitat amb la proposta presentada per la Comissió 
Informativa de Serveis Interns i per unanimitat acorda:  Quedar-ne assabentats

8.2 DONAR COMPTE DEL DECRET NÚM. 2.977/08 DE 08 DE JUNY RELATIU A LA 
CONTRACTACIÓ DE LA SENYORA SARA MOLINA RODRÍGUEZ, ALEJANDRO 
RODRIGUEZ BURGOS I GISELA RODRIGUEZ CORONADO, MITJANÇANT 
CONTRACTE D'OBRA O SERVEI DETERMINAT.  

El Tinent d'Alcalde, amb delegació genèrica d'atribucions en matèria de Serveis Interns, 
en decret núm 2.977, de data 05 de juny, ha dictat la resolució del contingut literal 
següent:

"DECRET NUM 2.008/2.977
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Vist l’informe  de la Tècnica de Turisme, de data 13 de maig de 2008, que consta a 
l’expedient, en el que manifesta que: “Per a la temporada d’estiu de 2008, pel període del 
15 de juny al 15 de setembre, el Departament de turisme, necessita incorporar 3 
informadors turístics, per tal d’atendre la major necessatat d’atenció al públic.

Atès que actualment, l’Ajuntament no disposa de borsa de treball per tal de cobrir 
aquestes mancances, i donar que és urgent la cobertura d’aquests llocs de treball, el 
departament s’ha posat en contacte amb persones que en passades temporades han 
estat contractades com informadors, i també, amb diferents persones que han lliurat els 
seus currículums.

Les persones que han mostrat interés i disponibilitat per aquest treball han estat 
convocats a una entrevista, en les que hi ha assistit el regidor delegat, el cap del 
departament de Recursos Humans i les dues tècniques de turisme.

A tots els candidats se’ls ha valorat el coneixement de l’anglès i d’un segon idioma 
estranger, l’experiència en tasques d’atenció al públic i la formació relacionada amb el 
turisme.  També s’ha valorat la disponibilitat per treballar tot el període estival, a jornada 
complerta, en horari de matí i tarda, amb dos dies de festa setmanals que no podran ser 
ni dissabtes ni diumenges ni festius.

Vistos tots els candidats es considera que  els senyors SARA MOLINA RODRÍGUEZ, 
ALEJANDRO RODRIGUEZ BURGOS I, GISELA RODRIGUEZ CORONADO, reuneixen 
els requisits i són aptes per desenvolupar les tasques d’informador turístic, i per tant, es 
proposa la seva contractació.

Vist el que disposen els art. 16 i següents, i l’art, 94 del Decret 214/90, de 39 de juliol, pel 
que s’aprova el Reglament del Personal de les entitats locals, pels quals es regula la 
contractació de personal laboral.

Atès el que disposa l’art. 2, del RD 2720/98, de 18 de desembre, sobre els contractes 
d’obra o servei determinat, i vist l`’art. 15, 1, a) del Real Decret Legislatiu 1/1995, de 24 
de març, pel que s’aprova el Text refòs de la Llei de l’Estatut dels Treballadors, en el 
sentit de què, el contracte de treball podrà concertar-se per a una obra o servei 
determinat, i que la seva execució, encara que limitada en el temps, és de duració 
incerta.

Vist l’art. 12, 1) del conveni col.lectiu del personal laboral al servei de l’Ajuntament de 
Calafell, per als anys 2006-2009, que preveu que respecte als contractes d’obra o servei 
determinat regulats a l’article 15.1.a) de l’Estatut dels treballadors, a més de la facultat de 
concertar-los per a les situacions previstes en la norma, amb caràcter enunciatiu i sense 
perjudici d’aplicar-se a situacions que hi tinguin analogia, seguidament queden 
identificades les feines, serveis i treballs que poden ser objecte d’aquesta modalitat de 
contractació, en el seu apartat c) regula que, quan una àrea, departament o regidoria 
tingui una tasca específica a realitzar que no pugui ser suficientment coberta amb el 
personal adscrit, i la seva durada, encara que amb naturalesa temporal, no es pugui 
concretar amb exactitud.

Vist l'art. 20.1 de l'esmentat D. 214/90, de 30 de juliol sobre la contractació de caràcter 
laboral que no es correspongui amb l'existència prèvia de les places previstes en la 
relació de llocs, no requereix la inclusió en l'oferta pública d'ocupació, i per a la 
contractació de personal no permanent, regiran les normes següents:
a) Consignació pressupostària suficient.
b) Observança del que preceptua l'art. 19,2 d'aquest Reglament.
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Així mateix, l’art.. 291,1  i 291.3 de la Llei 2/2003 de 28 d'abril, Municipal i de Règim Local 
de Catalunya, disposa què,  el personal interí i el personal laboral no permanent és 
seleccionat mitjançant convocatòria pública i pel sistema de concurs, llevat dels casos de 
màxima urgència, havent-se de publicar la contractació en el BOP i en el DOGC i donar 
compte al ple en la primera sessió que se celebri.

Vist l’informe del Director de Serveis Jurídics, núm. 323/2008-RH, de 4 de juny, que 
queda unit a l’expedient.

Vist així mateix, els informes favorable d’Intervenció, núms.2229/2008, 2231/2008 i 
2230/2008, de 2 de juny, corresponents a les PD 2109, PD 2112 i, PD 2110, sobre 
l’existència de consignació pressupostària, per tal d’atendre la contractació, que 
igualment queda unit a l’expedient. 

Vistes les atribucions que em són conferides per Decret d'Alcaldia 2230/2003 de data 20 
de juny del 2003. 

RESOLC:

PRIMER.-Contractar laboralment, per màxima urgència, als senyors SARA MOLINA 
RODRÍGUEZ, ALEJANDRO RODRIGUEZ BURGOS I, GISELA RODRIGUEZ 
CORONADO, mitjançant contracte d’obra o servei determinat, previst a l’art. 2, del RD 
2720/98, de 18 de desembre,  per un període de 3 mesos, amb efectes del dia 15 de juny 
fins el dia 14 de setembre de 2008,  per ocupar el llocs de treball d’Informadora Turística 
al Departament de Turisme..

SEGON.-Fixar unes retribucions com informadora turística, Grup C2, complement de 
destí 13, i un complement específic anual de 4.952,64  €,  distribuïts d’acord amb la 
LPGE per a l’any 2008.

TERCER.-La jornada de treball serà a temps complert, de matí i tarda, segons necessitat 
del servei, amb la corresponent festa setmanal, que no podrà ser ni dissabtes, ni 
diumenges, ni festius.

QUART.-Publicar aquesta contractació al BOP i al DOGC, en compliment del que 
disposa l'art. 291,3 de la Llei 2/2003 de 28 d'abril, Municipal i de  Règim Local de 
Catalunya.

CINQUÈ.- Tanmateix, se'n donarà coneixement al Ple de la Corporació en la primera 
sessió que tingui.

SISÈ.-Donar trasllat d’aquest acord a la interessada, al Departament de Turisme., al 
Departament d’Intervenció i Tresoreria, a les seccions sindicals d’UGT, CCOO i 
CSI-CSIF, i SIC, així com,  a la Gestoria que porta els assumptes de personal, per al seu 
coneixement i per tal de fer els tràmits precisos per fer efectiva aquesta contractació."

La Comissió Informativa de Serveis Interns de conformitat amb la proposta presentada 
pel Tinen d'Alcalde de l'Àrea  i per unanimitat acorda proposar al Ple de la Corporació: 
Quedar-ne assabentats.

(deliberació)

El Ple de la corporació de conformitat amb  la proposta presentada per la Comissió 
Informativa de Serveis Interns i per unanimitat acorda: Quedar-ne assabentats.
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8.3 DONAR COMPTE DEL DECRET NÚM. 3070/2008, DE 9 DE JUNY, DE 
NOMENAMENT COM A FUNCIONÀRI INTERÍ, PER MÀXIMA AURGÈNCIA, DEL SR. 
ÒSCAR IBAÑEZ MUÑOZ, PER OCUPAR UNA PLAÇA D'AGENT DE LA POLICIA 
LOCAL DE CALAFELL.

El Tinent d'Alcalde, amb delegació genèrica en matèria de Serveis Interns, en data nou 
de juny dos mil vuit  va dictar la següent resolució:

"DECRET NUM 2.008/3.070
Atès que la Junta de Govern Local, en sessió ordinària de data 11 de juny de 2007,  va 
acordar nomenar a l’agent senyor Sergio Gonzalez Pérez,  per a ocupar com a funcionari 
en pràctiques no selectives en el càrrec de Caporal, per haver superat les proves del 
concurs oposició convocat a l’efecte, quedant per tant, la seva plaça d’agent en reserva 
de plaça fins a la seva presa de possessió com a funcionari de carrera com Caporal de la 
policia Local.

Vist l’informe del Cap del Cos de la policia Local, en el que manifesta que, donada la 
necessitat i la urgència, de cobrir aquest lloc de treball d'agent vacant temporalment, 
donades les característiques pròpies d'aquest municipi, on, a l'època estiuenca hi ha un 
augment significatiu de persones al municipi de Calafell, es sol·licita realitzar la provisió 
de la plaça temporalment vacant d’agent de la Policia Local, per sistema d’interinatge 
d’urgència, proposant en els paràmetres que reglamentàriament corresponent, al senyor 
ÒSCAR IBAÑEZ MUÑOZ, el qual està en possessió de la titulació exigida, i reuneix tots 
els requisits exigits, el qual ja ha desenvolupat aquesta tasca en l'Ajuntament, amb cap 
informe negatiu i amb resultats positius respecte als objectius marcats per la prefectura 
de la Policia local.

Vist que del senyor ÒSCAR IBAÑEZ MUÑOZ,  ha donat la seva conformitat per ocupar 
aquesta vacant en reserva de plaça d’agent de la Policia local, en règim d’interinatge, i 
vist que l’esmentat senyor ÒSCAR IBAÑEZ és funcionari de carrera ocupant una plaça 
d’agent de la Guàrdia Urbana de l’Ajuntament de Barcelona, i per tant ha superat el curs 
de formació Bàsica a l’Escola de Policia de Catalunya (2004-2005), i en conseqüència de 
conformitat amb l’art. 34 del Decret 233/2002, pot dur uniforme reglamentari i arma de 
foc.

Vist l'article 6 i següents del Decret 214/90 de 30 dejuliol, pel qual s’aprova el Reglament 
de Personal de les entitats local, que regula el nomenament del personal interí, i l’art. 94, 
4) que preveu que, el personal interí ha de complir en tot cas els requisits generals de 
titulació, i les altres condicions exigides per participar a les proves d’accès als 
corresponents cossos o escales com a funcionaris de carrera.

Vist l'article 125 del Decret legislatiu 1/1997, de 31 d'octubre, pel qual s'aprova la refosa 
en un text únic dels preceptes de determinats textos legals vigents a Catalunya en 
matèria de funció pública, relatiu a la selecció del personal interí i laboral no permanent, 
que diu:
1.-El personal interí i el personal contractat laboral temporal ha de ser seleccionat 
mitjançant convocatòria pública que garanteixi els principis enunciats en els articles 23.2. 
i 103.3 de la Constitució. 
2.-Excepcionalment, per causa d'urgència apreciada per l'Administració, es pot nomenar 
personal interí o contractar personal laboral temporal directament, sense necessitat de 
convocatòria. A aquests efectes, el Govern pot regular per reglament una borsa de 
personal per prestar serveis amb caràcter temporal per als casos de màxima urgència.
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Vist l'article 291.1 i 291.3 de la Llei 2/2003, Text refòs de la Llei Municipal i de Règim 
Local de Catalunya, segons els quals el personal interí i el personal laboral no permanent 
és seleccionat mitjançant convocatòria pública i pel sistema de concurs, llevat dels casos 
de màxima urgència, havent-se de publicar el nomenament en el B.O.P. i en el D.O.G.C. i 
donar compte al ple en la primera sessió que se celebri.

En igual sentit es pronuncia La Llei 7/2007, de 12 d’abril, de l’Estatut Bàsic de l’Empleat 
Públic en el seu article 10, quan, en el seu apartat 1) diu que són funcionaris interins, els 
que, per raons expressament justificades de necessitat i urgència, són nomenats com a 
tals per al desenvolupament de funcions propies de funcionaris de carrera, quan es dóni 
alguna de les següents circumstàncies:
a).-L’existència de places vacants quan no sigui possible la seva cobertura per 
funcionaris de carrera.
b).-La substitució transitòria dels titulars.
c).-L’execució de prohrames de caràcter temporal.
d).-L’excès o acumulació de tasques per un termini màxim de 6 mesos, dins d’un període 
de 12 mesos.

En el mateix article 10, es regula què, la selecció de funcionaris interins haurà de 
realitzar-se mitjançant procediments àgils que respectaran en tot cas, els principis 
d’igualtat, mèrit, capacitat i publicitat, les causes de cessament, així com, que, les places 
vacants desenvolupades per funcionaris interins hauran d’incloure’s a l’oferta pública 
d’ocupació corresponent a l’exercici que es produeixi el nomenament, i de no ser 
possible, en la següent, salvat que s’acordi  la seva amortització

Vista així mateix la Llei 16/91, de 10 de juliol, de les Policies Locals i el Decret 233/2002, 
de 25 de setembre, pel qual s’aprova el Reglament d’accés, promoció i mobilitat de les 
policies locals, el qual en el seu art. 31,  regula el nomenament de personal interí de les 
policies locals, i disposa que, és personal interí el que, en virtut d’un nomenament 
subjecte al dret administratiu, presta serveis amb caràcter transitori i ocupa llocs de 
treball dotats pressupostàriament que, d’acord amb la relació de llocs de treball són 
reservats a funcionaris i funcionàries de carrera. 
Atès que, l’apartat 2, b)  del mateix art. 31 disposa què, l’interí pot ser nomenat per 
situacions urgents degudament motivades

Atès el que disposa l’art. 32, 2, b), de l’esmentat Decret 233/2002, de 25 de setembre ,en 
el sentit de què no es requereix incorporació prèvia de la plaça a l’oferta pública 
d’ocupació en el supòsits  de  situacions urgents degudament motivades., i en l’apart. 5, 
diu que totes les places objecte de convocatòria s’han de mantenir disponibles en 
plantilla fins que la convocatòria hagi estat resolta. 

Vist així mateix l’art.  33, b) del Decret 233/2002, que disposa que el personal interí de les 
policies locals cessa en la seva relació amb l’entitat local, en prendre possessió com a 
funcionaris de carrera els i les aspirants aprovats en la convocatòria en què es van 
incloure les places ocupades per personal interí, i, també, segons es disposa a l’apartat 
c), quan no calguin els seus serveis. 

Vist igualment l’art. 34, 3) disposa que, el nomenament de personal interí amb motiu de 
l’afluència de visitants durant l’època turística s’ha de fer per un període màxim de sis 
mesos, i l'apartat  4) del mateix article 34, disposa que el personal interí no pot gaudir de 
les llicències per fer estudis relacionats amb el lloc de treball ni de les llicències per 
assumptes propis.

Atès que, l’art. 35, regula que el cas de màxima urgència, el nomenament del personal 
interí s’ha de publicar al BOP i al DOGC, havent de complir,en tot cas, els requisits 
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generals de titulació i les altres condicions exigides per participar en les proves d’accés 
als corresponents cossos o escales com a funcionaris de carrera de les policies locals. 

Vist que l’art. 38, 1), del mateix decret, disposa que, es pot nomenar personal interí sense 
observar el tràmit de convocatòria pública quan es tracti de la provisió de llocs de treball 
per als quals existeixi màxima urgència, que s’ha de fonamentar en la resolució de 
nomenament de l’òrgan competent que la confereixi .

Vist l'informe del departament d'Intervenció núm. 2308/2008, corresponent a la PD 2283, 
sobre l’existència de consignació pressupostària suficient per atendre la sol.licitud, i que 
s'adjunta a l'expedient.

Vist l'informe núm.330/2008-RH, de data 9 de juny, emès per la Secretaria Acctal, que 
s’uneix a l’expedient. 

Vistes les atribucions que em són conferides per Decret d'Alcaldia 2230/2003 de data 20 
de juny del 2003. 

RESOLC:

PRIMER.-NOMENAR funcionari interí, per màxima urgència, per a cobrir la vacant en 
reserva de plaça del funcionari senyor Sergio Gonzalez Pérez, al senyor ÒSCAR IBAÑEZ 
MUÑOZ,  en el lloc de treball d’agent, Escala Administració Especial, Sotescala: Serveis 
especials, classe: Policia Local, Grup C2, complement de destÍ 16, amb un  complement 
específic brut anual de 9.867,08 € , distribuits d'acord amb la normativa vigent, amb 
efectes del dia 9 de juny de 2008.

SEGON.-El funcionari interí tindrà dret a percebre el 100 % de les retribucions bàsiques 
que corresponen als funcionaris del grup de titulació corresponent, en la quantia que 
estableix la Llei de Pressupostos Generals de l'Estat, i el 100% de les retribucions 
complementàries corresponents al lloc de treball d’agent de la Policia Local.

TERCER.- El funcionari interí haurà d'afiliar-se a la Seguretat Social, de conformitat amb 
el que preveu el R.D. 480/93 de 2 d'abril, en la data d’efecte.

QUART.-El nomenament interí s'extingirà automàticament en la data en què es s’acabi la 
reserva o es cobreixi la plaça, com també, quan la Corporació els deixi sense efecte per 
raons d'interès públic o derivades de preceptes d'obligat compliment, i en tot cas, no 
podrà excedir del termini de 6 mesos, previst a l’art. 34, 3) del repetit Decret 233/2002.

CINQUÈ.- Publicar aquest nomenament al BOP i al DOGC, en compliment del que 
disposa l’art. 35 del Decret 233/2002, de 25 de setembre, pel qual s’aprova el Reglament 
d’accés, promoció i mobilitat de les policies locals, i art. 291.1 del Decret Legislatiu 
2/2003 de 28 d'abril, pel qual s'aprova el Text Refós de la Llei Municipal i de Règim Local 
de Catalunya

SISÈ.-Tanmateix, se'n donarà coneixement al Ple de la Corporació en la primera sessió 
que tingui.

SETÉ.- Donar trasllat d'aquesta resolució a l’interessat, al Cap del Cos de la Policia 
Local, al Departament de Via Pública i Seguretat, als Departaments d'Intervenció i 
Tresoreria, a les seccions sindicals d’UGT, CCOO, CSI-CSIF i SIC i a la gestoria 
encarregada de portar els assumptes de personal d'aquesta Ajuntament, pel seu 
coneixement i per tal de realitzar els tràmits precisos per fer efectiu aquest nomenament."
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La Comissió Informativa de Serveis Inters, de conformitat amb la proposta presentada pel 
Tinent d'Alcalde de l'Àrea i per unanimitat proposa al Ple de la Corporació:  Quedar-ne 
assabentats.

(deliberaciö)

El Ple de la corporació de conformitat amb  la proposta presentada per la Comissió 
Informativa de Serveis Interns i per unanimitat acorda: Quedar-ne assabentats.

8.4 DONAR COMPTE DEL DECRET 3071/2008, DE 9 DE JUNY, RELATIU AL 
NOMENAMENT COM A FUNCIONARI INTERI DEL SR. JUAN JESÚS GUILLEM PUIG, 
PER OCUPAR UNA VACANT D'AGENT DE LA POLICIA LOCAL D'AQUEST 
AJUNTAMENT DE CALAFELL.

El Tinent d'Alcalde, amb delegació genèrica en matèria de Serveis Interns, en data nou 
de juny dos mil vuit  va dictar la següent resolució:

"DECRET NUM 2.008/3.071
Atès que la Junta de Govern Local, en sessió ordinària de data 11 de juny de 2007,  va 
acordar nomenar a l’agent senyor JOAQUIN ALAEZ CECILIA,  per a ocupar com a 
funcionari en pràctiques no selectives en el càrrec de Caporal, per haver superat les 
proves del concurs oposició convocat a l’efecte, quedant per tant, la seva plaça d’agent 
en reserva de plaça fins a la seva presa de possessió com a funcionari de carrera com 
Caporal de la policia Local.

Vist l’informe del Cap del Cos de la policia Local, en el que manifesta que, donada la 
necessitat i la urgència, de cobrir aquest lloc de treball d'agent vacant temporalment, 
donades les característiques pròpies d'aquest municipi, on, a l'època estiuenca hi ha un 
augment significatiu de persones al municipi de Calafell, es sol·licita realitzar la provisió 
de la plaça temporalment vacant d’agent de la Policia Local, per sistema d’interinatge 
d’urgència, proposant en els paràmetres que reglamentàriament corresponent, al senyor 
JUAN JESÚS GUILLEM PUIG, el qual està en possessió de la titulació exigida, i reuneix 
tots els requisits exigits, el qual ja ha desenvolupat aquesta tasca en l'Ajuntament, amb 
cap informe negatiu i amb resultats positius respecte als objectius marcats per la 
prefectura de la Policia local.

Vist que del senyor JUAN JESÚS GUILLEM PUIG,  ha donat la seva conformitat per 
ocupar aquesta vacant en reserva de plaça d’agent de la Policia local, en règim 
d’interinatge, i vist que l’esmentat senyor JUAN JESÚS GUILLEM és funcionari de 
carrera ocupant una plaça d’agent de la Guàrdia Urbana de l’Ajuntament de Barcelona, i 
per tant ha superat el curs de formació Bàsica a l’Escola de Policia de Catalunya 
(2005-2006), i en conseqüència de conformitat amb l’art. 34 del Decret 233/2002, pot dur 
uniforme reglamentari i arma de foc.

Vist l'article 6 i següents del Decret 214/90 de 30 dejuliol, pel qual s’aprova el Reglament 
de Personal de les entitats local, que regula el nomenament del personal interí, i l’art. 94, 
4) que preveu que, el personal interí ha de complir en tot cas els requisits generals de 
titulació, i les altres condicions exigides per participar a les proves d’accès als 
corresponents cossos o escales com a funcionaris de carrera.

Vist l'article 125 del Decret legislatiu 1/1997, de 31 d'octubre, pel qual s'aprova la refosa 
en un text únic dels preceptes de determinats textos legals vigents a Catalunya en 
matèria de funció pública, relatiu a la selecció del personal interí i laboral no permanent, 
que diu:
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1.-El personal interí i el personal contractat laboral temporal ha de ser seleccionat 
mitjançant convocatòria pública que garanteixi els principis enunciats en els articles 23.2. 
i 103.3 de la Constitució. 
2.-Excepcionalment, per causa d'urgència apreciada per l'Administració, es pot nomenar 
personal interí o contractar personal laboral temporal directament, sense necessitat de 
convocatòria. A aquests efectes, el Govern pot regular per reglament una borsa de 
personal per prestar serveis amb caràcter temporal per als casos de màxima urgència.

Vist l'article 291.1 i 291.3 de la Llei 2/2003, Text refòs de la Llei Municipal i de Règim 
Local de Catalunya, segons els quals el personal interí i el personal laboral no permanent 
és seleccionat mitjançant convocatòria pública i pel sistema de concurs, llevat dels casos 
de màxima urgència, havent-se de publicar el nomenament en el B.O.P. i en el D.O.G.C. i 
donar compte al ple en la primera sessió que se celebri.

En igual sentit es pronuncia La Llei 7/2007, de 12 d’abril, de l’Estatut Bàsic de l’Empleat 
Públic en el seu article 10, quan, en el seu apartat 1) diu que són funcionaris interins, els 
que, per raons expressament justificades de necessitat i urgència, són nomenats com a 
tals per al desenvolupament de funcions propies de funcionaris de carrera, quan es dóni 
alguna de les següents circumstàncies:
a).-L’existència de places vacants quan no sigui possible la seva cobertura per 
funcionaris de carrera.
b).-La substitució transitòria dels titulars.
c).-L’execució de prohrames de caràcter temporal.
d).-L’excès o acumulació de tasques per un termini màxim de 6 mesos, dins d’un període 
de 12 mesos.

En el mateix article 10, es regula què, la selecció de funcionaris interins haurà de 
realitzar-se mitjançant procediments àgils que respectaran en tot cas, els principis 
d’igualtat, mèrit, capacitat i publicitat, les causes de cessament, així com, que, les places 
vacants desenvolupades per funcionaris interins hauran d’incloure’s a l’oferta pública 
d’ocupació corresponent a l’exercici que es produeixi el nomenament, i de no ser 
possible, en la següent, salvat que s’acordi  la seva amortització

Vista així mateix la Llei 16/91, de 10 de juliol, de les Policies Locals i el Decret 233/2002, 
de 25 de setembre, pel qual s’aprova el Reglament d’accés, promoció i mobilitat de les 
policies locals, el qual en el seu art. 31,  regula el nomenament de personal interí de les 
policies locals, i disposa que, és personal interí el que, en virtut d’un nomenament 
subjecte al dret administratiu, presta serveis amb caràcter transitori i ocupa llocs de 
treball dotats pressupostàriament que, d’acord amb la relació de llocs de treball són 
reservats a funcionaris i funcionàries de carrera. 
Atès que, l’apartat 2, b)  del mateix art. 31 disposa què, l’interí pot ser nomenat per 
situacions urgents degudament motivades

Atès el que disposa l’art. 32, 2, b), de l’esmentat Decret 233/2002, de 25 de setembre ,en 
el sentit de què no es requereix incorporació prèvia de la plaça a l’oferta pública 
d’ocupació en el supòsits  de  situacions urgents degudament motivades., i en l’apart. 5, 
diu que totes les places objecte de convocatòria s’han de mantenir disponibles en 
plantilla fins que la convocatòria hagi estat resolta. 

Vist així mateix l’art.  33, b) del Decret 233/2002, que disposa que el personal interí de les 
policies locals cessa en la seva relació amb l’entitat local, en prendre possessió com a 
funcionaris de carrera els i les aspirants aprovats en la convocatòria en què es van 
incloure les places ocupades per personal interí, i, també, segons es disposa a l’apartat 
c), quan no calguin els seus serveis. 
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Vist igualment l’art. 34, 3) disposa que, el nomenament de personal interí amb motiu de 
l’afluència de visitants durant l’època turística s’ha de fer per un període màxim de sis 
mesos, i l'apartat  4) del mateix article 34, disposa que el personal interí no pot gaudir de 
les llicències per fer estudis relacionats amb el lloc de treball ni de les llicències per 
assumptes propis.

Atès que, l’art. 35, regula que el cas de màxima urgència, el nomenament del personal 
interí s’ha de publicar al BOP i al DOGC, havent de complir,en tot cas, els requisits 
generals de titulació i les altres condicions exigides per participar en les proves d’accés 
als corresponents cossos o escales com a funcionaris de carrera de les policies locals. 

Vist que l’art. 38, 1), del mateix decret, disposa que, es pot nomenar personal interí sense 
observar el tràmit de convocatòria pública quan es tracti de la provisió de llocs de treball 
per als quals existeixi màxima urgència, que s’ha de fonamentar en la resolució de 
nomenament de l’òrgan competent que la confereixi.

Vist 'informe al departament d'Intervenció núm. 2309/2008, corresponent a la PD 2284, 
sobre l’existència de consignació pressupostària suficient per atendre la sol.licitud, i que 
s'adjunta a l'expedient.

Vist l'informe núm.331/2008-RH, de 9 de juny, emès pel Director del Departament de 
Recursos Humans, que s’uneix a l’expedient. 

Vistes les atribucions que em són conferides per Decret d'Alcaldia 2230/2003 de data 20 
de juny del 2003. 

RESOLC:

PRIMER.-NOMENAR funcionari interí, per màxima urgència, per a cobrir la vacant en 
reserva de plaça del funcionari senyor Joaquín Alaez Cecília, al senyor JUAN JESÚS 
GUILLEM PUIG,  en el lloc de treball d’agent, Escala Administració Especial, Sotescala: 
Serveis especials, classe: Policia Local, Grup C2, complement de destÍ 16, amb un  
complement específic brut anual de 9.867,08 € , distribuits d'acord amb la normativa 
vigent, amb efectes del dia 9 de juny de 2008.

SEGON.-El funcionari interí tindrà dret a percebre el 100 % de les retribucions bàsiques 
que corresponen als funcionaris del grup de titulació corresponent, en la quantia que 
estableix la Llei de Pressupostos Generals de l'Estat, i el 100% de les retribucions 
complementàries corresponents al lloc de treball d’agent de la Policia Local.

TERCER.- El funcionari interí haurà d'afiliar-se a la Seguretat Social, de conformitat amb 
el que preveu el R.D. 480/93 de 2 d'abril, en la data d’efecte.

QUART.-El nomenament interí s'extingirà automàticament en la data en què es s’acabi la 
reserva o es cobreixi la plaça, com també, quan la Corporació els deixi sense efecte per 
raons d'interès públic o derivades de preceptes d'obligat compliment, i en tot cas, no 
podrà excedir del termini de 6 mesos previst a l’art. 34, 3) del repetit Decret 233/2002.

CINQUÈ.- Publicar aquest nomenament al BOP i al DOGC, en compliment del que 
disposa l’art. 35 del Decret 233/2002, de 25 de setembre, pel qual s’aprova el Reglament 
d’accés, promoció i mobilitat de les policies locals, i art. 291.1 del Decret Legislatiu 
2/2003 de 28 d'abril, pel qual s'aprova el Text Refós de la Llei Municipal i de Règim Local 
de Catalunya

SISÈ.-Tanmateix, se'n donarà coneixement al Ple de la Corporació en la primera sessió 
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que tingui.

SETÉ.- Donar trasllat d'aquesta resolució a l’interessat, al Cap del Cos de la Policia 
Local, al Departament de Via Pública i Seguretat, als Departaments d'Intervenció i 
Tresoreria, a les seccions sindicals d’UGT, CCOO, CSI-CSIF i SIC i a la gestoria 
encarregada de portar els assumptes de personal d'aquesta Ajuntament, pel seu 
coneixement i per tal de realitzar els tràmits precisos per fer efectiu aquest nomenament."

La Comissió Informativa de Serveis Interns de conformitat amb la proposta presentada 
pel Tinent d'Alcalde de l'Àrea i per unanimitat acorda:  Quedar-ne assabentats.

(deliberació)

El Ple de la corporació de conformitat amb  la proposta presentada per la Comissió 
Informativa de Serveis Interns i per unanimitat acorda: Quedar-ne assabentats.

8.5 DONAR COMPTE DEL DECRET NÚM. 3072/2008, DE 9 DE JUNY, DE 
NOMENAMENT DE FUNCIONARI INTERÍ, PER MÀXIMA URGÈNCIA, DEL SR. RAÜL 
RUIZ PEREZ, PER OCUPAR UNA PLAÇA D'AGENT DE LA POLICIA LOCAL DE 
CALAFELL.

 El Tinent d'alcalde, amb delegació genèrica en matèria de serveis Interns,  en data nou 
de juny dos mil vuit  va dictar la següent resolució:

"DECRET NUM 2.008/3.072
Atès que el funcionari de carrera, agent de la Policia Local, senyor JOSEP CALVET 
ROMERO, continua trobant-se en situació de baixa laboral per incapacitat temporal per 
contingències comunes.

Vist l’informe del Cap del Cos de la policia Local, en el que manifesta que, donada la 
necessitat i la urgència, de cobrir aquest lloc de treball d'agent, donades les 
característiques pròpies d'aquest municipi, on, a l'època estiuenca hi ha un augment 
significatiu de persones al municipi de Calafell, es sol·licita realitzar la provisió de la plaça 
temporalment vacant d’agent de la Policia Local, per sistema d’interinatge d’urgència, 
proposant en els paràmetres que reglamentàriament corresponent, al senyor RAÜL RUIZ 
PEREZ, el qual està en possessió de la titulació exigida, i reuneix tots els requisits 
exigits, el qual ja ha desenvolupat aquesta tasca en l'Ajuntament, amb cap informe 
negatiu i amb resultats positius respecte als objectius marcats per la prefectura de la 
Policia local.

Vist que del senyor RAÜL RUIZ PEREZ,  ha donat la seva conformitat per ocupar 
aquesta vacant en reserva de plaça d’agent de la Policia local, en règim d’interinatge, i 
vist que l’esmentat senyor RAÜL RUIZ és funcionari de carrera ocupant una plaça 
d’agent de la Guàrdia Urbana de l’Ajuntament de Barcelona, i per tant ha superat el curs 
de formació Bàsica a l’Escola de Policia de Catalunya (2001-2002), i en conseqüència de 
conformitat amb l’art. 34 del Decret 233/2002, pot dur uniforme reglamentari i arma de 
foc.

Vist l'article 6 i següents del Decret 214/90 de 30 dejuliol, pel qual s’aprova el Reglament 
de Personal de les entitats local, que regula el nomenament del personal interí, i l’art. 94, 
4) que preveu que, el personal interí ha de complir en tot cas els requisits generals de 
titulació, i les altres condicions exigides per participar a les proves d’accès als 
corresponents cossos o escales com a funcionaris de carrera.
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Vist l'article 125 del Decret legislatiu 1/1997, de 31 d'octubre, pel qual s'aprova la refosa 
en un text únic dels preceptes de determinats textos legals vigents a Catalunya en 
matèria de funció pública, relatiu a la selecció del personal interí i laboral no permanent, 
que diu:
1.-El personal interí i el personal contractat laboral temporal ha de ser seleccionat 
mitjançant convocatòria pública que garanteixi els principis enunciats en els articles 23.2. 
i 103.3 de la Constitució. 
2.-Excepcionalment, per causa d'urgència apreciada per l'Administració, es pot nomenar 
personal interí o contractar personal laboral temporal directament, sense necessitat de 
convocatòria. A aquests efectes, el Govern pot regular per reglament una borsa de 
personal per prestar serveis amb caràcter temporal per als casos de màxima urgència.

Vist l'article 291.1 i 291.3 de la Llei 2/2003, Text refòs de la Llei Municipal i de Règim 
Local de Catalunya, segons els quals el personal interí i el personal laboral no permanent 
és seleccionat mitjançant convocatòria pública i pel sistema de concurs, llevat dels casos 
de màxima urgència, havent-se de publicar el nomenament en el B.O.P. i en el D.O.G.C. i 
donar compte al ple en la primera sessió que se celebri.

En igual sentit es pronuncia La Llei 7/2007, de 12 d’abril, de l’Estatut Bàsic de l’Empleat 
Públic en el seu article 10, quan, en el seu apartat 1) diu que són funcionaris interins, els 
que, per raons expressament justificades de necessitat i urgència, són nomenats com a 
tals per al desenvolupament de funcions propies de funcionaris de carrera, quan es dóni 
alguna de les següents circumstàncies:
a).-L’existència de places vacants quan no sigui possible la seva cobertura per 
funcionaris de carrera.
b).-La substitució transitòria dels titulars.
c).-L’execució de prohrames de caràcter temporal.
d).-L’excès o acumulació de tasques per un termini màxim de 6 mesos, dins d’un període 
de 12 mesos.

En el mateix article 10, es regula què, la selecció de funcionaris interins haurà de 
realitzar-se mitjançant procediments àgils que respectaran en tot cas, els principis 
d’igualtat, mèrit, capacitat i publicitat, les causes de cessament, així com, que, les places 
vacants desenvolupades per funcionaris interins hauran d’incloure’s a l’oferta pública 
d’ocupació corresponent a l’exercici que es produeixi el nomenament, i de no ser 
possible, en la següent, salvat que s’acordi  la seva amortització

Vista així mateix la Llei 16/91, de 10 de juliol, de les Policies Locals i el Decret 233/2002, 
de 25 de setembre, pel qual s’aprova el Reglament d’accés, promoció i mobilitat de les 
policies locals, el qual en el seu art. 31,  regula el nomenament de personal interí de les 
policies locals, i disposa que, és personal interí el que, en virtut d’un nomenament 
subjecte al dret administratiu, presta serveis amb caràcter transitori i ocupa llocs de 
treball dotats pressupostàriament que, d’acord amb la relació de llocs de treball són 
reservats a funcionaris i funcionàries de carrera. 
Atès que, l’apartat 2, b)  del mateix art. 31 disposa què, l’interí pot ser nomenat per 
situacions urgents degudament motivades

Atès el que disposa l’art. 32, 2, b), de l’esmentat Decret 233/2002, de 25 de setembre ,en 
el sentit de què no es requereix incorporació prèvia de la plaça a l’oferta pública 
d’ocupació en el supòsits  de  situacions urgents degudament motivades., i en l’apart. 5, 
diu que totes les places objecte de convocatòria s’han de mantenir disponibles en 
plantilla fins que la convocatòria hagi estat resolta. 

Vist així mateix l’art.  33, b) del Decret 233/2002, que disposa que el personal interí de les 
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policies locals cessa en la seva relació amb l’entitat local, en prendre possessió com a 
funcionaris de carrera els i les aspirants aprovats en la convocatòria en què es van 
incloure les places ocupades per personal interí, i, també, segons es disposa a l’apartat 
c), quan no calguin els seus serveis. 

Vist igualment l’art. 34, 3) disposa que, el nomenament de personal interí amb motiu de 
l’afluència de visitants durant l’època turística s’ha de fer per un període màxim de sis 
mesos, i l'apartat  4) del mateix article 34, disposa que el personal interí no pot gaudir de 
les llicències per fer estudis relacionats amb el lloc de treball ni de les llicències per 
assumptes propis.

Atès que, l’art. 35, regula que el cas de màxima urgència, el nomenament del personal 
interí s’ha de publicar al BOP i al DOGC, havent de complir,en tot cas, els requisits 
generals de titulació i les altres condicions exigides per participar en les proves d’accés 
als corresponents cossos o escales com a funcionaris de carrera de les policies locals. 

Vist que l’art. 38, 1), del mateix decret, regula que, es pot nomenar personal interí sense 
observar el tràmit de convocatòria pública quan es tracti de la provisió de llocs de treball 
per als quals existeixi màxima urgència, que s’ha de fonamentar en la resolució de 
nomenament de l’òrgan competent que la confereixi.

Vist  l'informe del departament d'Intervenció, núm.2310/2008, corresponent a la PD 2285, 
sobre l’existència de consignació pressupostària suficient per atendre la sol.licitud, i que 
s'adjunta a l'expedient.

Vist l'informe núm.329/2008, de 19 de febrer, emès per la Secretària Acctal., que s’uneix 
a l’expedient. 

Vistes les atribucions que em són conferides per Decret d'Alcaldia 2230/2003 de data 20 
de juny del 2003. 

RESOLC:

PRIMER.-NOMENAR funcionari interí, per màxima urgència, per a cobrir la vacant per 
baixa laboral per incapacitat temporal per contingències comunes, del funcionari de 
carrera, agent de la Policia Local, senyor Josep Calvet Romero, al senyor RAÜL RUIZ 
PEREZ,  en el lloc de treball d’agent, Escala Administració Especial, Sotescala: Serveis 
especials, classe: Policia Local, Grup C2, complement de destÍ 16, amb un  complement 
específic brut anual de 9.867,08 € , distribuits d'acord amb la normativa vigent, amb 
efectes del dia 9 de juny de 2008.

SEGON.-El funcionari interí tindrà dret a percebre el 100 % de les retribucions bàsiques 
que corresponen als funcionaris del grup de titulació corresponent, en la quantia que 
estableix la Llei de Pressupostos Generals de l'Estat, i el 100% de les retribucions 
complementàries corresponents al lloc de treball d’agent de la Policia Local.

TERCER.- El funcionari interí haurà d'afiliar-se a la Seguretat Social, de conformitat amb 
el que preveu el R.D. 480/93 de 2 d'abril, en la data d’efecte.

QUART.-El nomenament interí s'extingirà automàticament en la data en què es s’acabi la 
baixa laboral per incapacitat temporal per contingències comunes de l’agent de la Policia 
Local senyor Josep Calvet Romero, com també, quan la Corporació els deixi sense 
efecte per raons d'interès públic o derivades de preceptes d'obligat compliment, i en tot 
cas, no podrà excedir del termini de 6 mesos, previst a l’art. 34, 3) del repetit Decret 
233/2002.

40



CINQUÈ.- Publicar aquest nomenament al BOP i al DOGC, en compliment del que 
disposa l’art. 35 del Decret 233/2002, de 25 de setembre, pel qual s’aprova el Reglament 
d’accés, promoció i mobilitat de les policies locals, i art. 291.1 del Decret Legislatiu 
2/2003 de 28 d'abril, pel qual s'aprova el Text Refós de la Llei Municipal i de Règim Local 
de Catalunya

SISÈ.-Tanmateix, se'n donarà coneixement al Ple de la Corporació en la primera sessió 
que tingui.

SETÉ.- Donar trasllat d'aquesta resolució a l’interessat, al Cap del Cos de la Policia 
Local, al Departament de Via Pública i Seguretat, als Departaments d'Intervenció i 
Tresoreria, a les seccions sindicals d’UGT, CCOO, CSI-CSIF i SIC i a la gestoria 
encarregada de portar els assumptes de personal d'aquesta Ajuntament, pel seu 
coneixement i per tal de realitzar els tràmits precisos per fer efectiu aquest nomenament."

La Comissió Informativa de Serveis Interns, de conformitat amb la poposta presentada 
pel Tinent d'Alcalde regidor de l'Àrea i per unanimitat proposa al Ple de la Corporació: 
Quedar-ne assabentats.

(deliberació)

El Ple de la corporació de conformitat amb  la proposta presentada per la Comissió 
Informativa de Serveis Interns i per unanimitat acorda: Quedar-ne assabentats.

8.6 DONAR COMPTE DEL DECRET NÚM. 3.142 DE DATA 13 DE JUNY RELATIU A 
LA CONTRACTACIÓ LABORAL PER MÀXIMA URGÈNCIA, DEL SENYOR 
FRANCISCO QUIROGA ALVES,  COM PEÓ AMB DESTÍ AL SERVEI DE LLOGUER 
D'INSTAL·LACIONS NO FIXES A LES PLATGES, AMB DEPENDÈNCIA AL 
DEPARTAMENT DE MEDI AMBIENT I SERVEIS CONTRACTATS.

El Tinent d'Alcalde, amb delegació genèrica d'atribucions en matèria de Serveis Interns, 
per a donar coneixement, si s'escau, a la Corporació Municipal en Ple, en la més propera 
sesssió que celebri.  

"DECRET NUM 2.008/3.142
Vista la proposta del Director de Serveis de Medi Ambient, Núm.. 40, de data  11 de juny 
de 2008, en el qual manifesta que atès l’inici de l’activitat d’hamaques i para-sols a la 
Platja de Calafell durant l’època d’estiu que s’incrementa aquest servei, així com, l’abast 
del territori i nombre de zones a cobrir, i atenent l’horari d’atenció del servei matins i 
tardes, entre les 9:00 i les 19:00 hores, durant tots els dies de la setmana, ja que, les 
tasques que compren aquesta activitat, per la seva naturalesa, s’han de dur a terme els 
dies de cap de setmana i festius, amb setmana laboral de dilluns a diumenge.

Per això, proposa, la contractació del senyor FRANCISCO QUIROGA ALVES, atenent els 
currículums de personal disponibles , i veure aquells que resulten més adients per 
necessitats de l’empresa, amb la categoria laboral de peó,  des de l’14 de juny al dia 14 
de setembre de 2008, a jornada complerta, amb una jornada laboral de 9 hores diàries en 
jornada partida, i amb el descans setmanal corresponent.

Atès que a la vigent plantilla i relació de llocs de treball del personal al servei d’aquesta 
Corporació, aprovada definitivament per acord plenari de data 17 de gener de 2008, no hi 
figuren aquestes places.
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Vist el que disposen els art. 16 i següents, i l’art, 94 del Decret 214/90, de 39 de juliol, pel 
que s’aprova el Reglament del Personal de les entitats locals, pels quals es regula la 
contractació de personal laboral.

Atès el que disposa l’art. 2, del RD 2720/98, de 18 de desembre, sobre els contractes 
d’obra o servei determinat, i vist l`’art. 15, 1, a) del Real Decret Legislatiu 1/1995, de 24 
de març, pel que s’aprova el Text refòs de la Llei de l’Estatut dels Treballadors, en el 
sentit de què, el contracte de treball podrà concertar-se per a una obra o servei 
determinat, i que la seva execució, encara que limitada en el temps, és de duració 
incerta.

Vist l’art. 12, 1) del conveni col.lectiu del personal laboral al servei de l’Ajuntament de 
Calafell, per als anys 2006-2009, que preveu que respecte als contractes d’obra o servei 
determinat regulats a l’article 15.1.a) de l’Estatut dels treballadors, a més de la facultat de 
concertar-los per a les situacions previstes en la norma, amb caràcter enunciatiu i sense 
perjudici d’aplicar-se a situacions que hi tinguin analogia, seguidament queden 
identificades les feines, serveis i treballs que poden ser objecte d’aquesta modalitat de 
contractació, en el seu apartat c) regula que, quan una àrea, departament o regidoria 
tingui una tasca específica a realitzar que no pugui ser suficientment coberta amb el 
personal adscrit, i la seva durada, encara que amb naturalesa temporal, no es pugui 
concretar amb exactitud.

Vist l'art. 20.1 de l'esmentat D. 214/90, de 30 de juliol sobre la contractació de caràcter 
laboral que no es correspongui amb l'existència prèvia de les places previstes en la 
relació de lloc, no requereix la inclusió en l'oferta pública d'ocupació, i per a la 
contractació de personal no permanent, regiran les normes següents:
a) Consignació pressupostària suficient.
b) Observança del que preceptua l'art. 19,2 d'aquest Reglament.

Així mateix, l’art. 291,1  i 291.3 de la Llei 2/2003 de 28 d'abril, Municipal i de Règim Local 
de Catalunya, disposa què,  el personal interí i el personal laboral no permanent és 
seleccionat mitjançant convocatòria pública i pel sistema de concurs, llevat dels casos de 
màxima urgència, havent-se de la contractació en el B.O.P i en el D.O.G.C i donar 
compte al ple en la primera sessió que se celebri.

Vist l’informe del Director de Serveis Jurídics, núm. 335/2008-RH, de 13 de juny, que 
queda unit a l’expedient.

Vist l’informe d’Intervenció, núm. 02450/2008, de 13 de juny, sobre l’existència de 
consignació pressupostària, que igualment, queda unit a l’expedient, corresponent a la 
PD 2361/2008.

Vistes les atribucions que em són conferides per Decret d'Alcaldia 2230/2003 de data 20 
de juny del 2003. 

RESOLC:

PRIMER.- Contractar laboralment, per màxima urgència, mitjançant contracte d'obra o 
servei determinat, previst a l’art. 2, del RD 2720/98, de 18 de desembre, com peó amb 
destí al servei de lloguer d’instal.lacions no fixes a les platges, amb dependència al 
Departament de  Medi Ambient i Serveis Contractats,  al senyors FRANCISCO 
QUIROGA ALVES , segons el següent detall:
-Des del dia 14 de juny al 14 de setembre de 2008,  a jornada complerta.
-La Jornada diària serà de 9 hores, en jornada partida, amb el descans setmanal 
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corresponent.

SEGON.- Fixar unes retribucions de peó, Grup E, complement de destí 11, complement 
específic de 4181,26 € anuals i una retribució complementària de 7560€ bruts anuals a 
12 pagues, vinculada a la disponibilitat d'actuació permanent per atendre incidències 
sobrevingudes.

TERCER.- Publicar aquest nomenament al BOP i al DOGC, en compliment del que 
disposa l'art. 291,3 del Decret Legislatiu 2/2003 de 28 d’abril, pel qual s’aprova el Text 
Refós de la Llei Municipal i de Règim Local de Catalunya.

QUART.-Tanmateix, se'n donarà coneixement al Ple de la Corporació en la primera 
sessió que tingui. 

CINQUÈ.- Donar trasllat d’aquesta resolució a l'interessat, al Departament de  Medi 
Ambient, al Departament d’Intervenció i al de Tresoreria Municipal, al CUP, a les 
seccions sindicals, així com a la Gestoria que porta els assumptes de personal d’aquest 
Ajuntament, per tal de realitzar els tràmits precisos per fer efectiva aquesta contractació."

La Comissió Informativa de Serveis Interns de conformitat amb la proposta presentada 
pel Tinent d'Alcalde regidor de l'Àrea i per unanimitat proposa al Ple de la corporació:  
Quedar-ne assabentats.

(deliberació)

El Ple de la corporació de conformitat amb  la proposta presentada per la Comissió 
Informativa de Serveis Interns i per unanimitat acorda: Quedar-ne assabentats.

8.7 DONAR COMPTE DEL DECRET NÚM. 3.251 DE 20 DE JUNY RELATIU A LA 
CONTRACTACIÓ DE LA SRA DÀMARIS DOMÍNGUEZ ORTIZ, COM AUXILIAR 
ADMINISTRATIVA AL DEPARTAMENT DE TERRITORI PER TAL DE SUBSTITUIR A 
LA SENYORA MIREIA BRAVO MEDINA.

El Tinent d'Alcalde, amb delegació genèrica d'atribucions en matèria de Serveis Interns, 
en decret núm. 3.251 de data 20 de juny, ha dictat la resolució del contingut literal 
següent:

"DECRET NUM 2.008/3.251
Atès que des del dia 5 de maig de 2008, la funcionària interina auxiliar administrativa 
adscrita a l'àrea de Territori, senyora Mireia Bravo Medina, roman en situació de llicència 
de maternitat.

Vist l’informe del director de serveis d'urbanisme i habitatge, de data 19 juny de 2008, en 
el que es posa de manifest la inaplaçable necessitat de cobrir l’esmentat lloc de treball, 
degut al volum de feina que es porta a terme en aquest departament, sobre tot, per no 
deixar desatès el servei d’atenció als ciutadans; telèfon, arxiu; informació en general i en 
definitiva  com a suport en les tasques pròpies del departament, proposant la seva 
substitució, mentre duri aquesta situació de llicència per maternitat, mitjançant la 
contractació laboral, en règim d’interinatge, d’una altra persona.

Atès que en l'actualitat no hi ha vigent cap bossa de treball per a la cobertura de vacants 
d'auxiliar administratiu, i que, per al reclutament de personal s'ha sol·licitat candidats al 
departament de treball, i que així mateix estiguin en cerca de feina a través del Servei 
d'Ocupació de Catalunya i que, dels candidats facilitats, el que té un perfil més ajustat a 
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les necessitats del lloc de treball, és el de la senyora DÀMARIS DOMÍNGUEZ ORTIZ, la 
qual, en altres períodes ja ha fet substitucions d’aquesta classe i té coneixements 
suficients per desenvolupar aquesta tasca.

 Atès que l’esmentada persona ha manifestat la seva voluntat i disposició per 
incorporar-se al lloc de treball, per la qual cosa, es proposa la seva contractació, en règim 
d’interinatge, per dur a terme aquesta substitució, amb efectes del dia 20 de juny de 
2008, i fins la reincorporació efectiva de la senyora Mireia Bravo Medina, al seu lloc de 
treball.

Vist el que disposa l’art..4 del Reial Decret 2720/1998 de 18 de desembre, que regula els 
contractes d'interinitat per cobrir temporalment un lloc de treball.

Vist el Decret 214/90, de 30 de juliol, que aprova el Reglament del Personal al servei 
d'entitats locals, i, en igual sentit el Decret legislatiu 1/1997, de 31 d'octubre, pel qual 
s'aprova la refosa en un text únic dels preceptes de determinats textos legals vigents a 
Catalunya en matèria de funció pública, relatiu a la selecció del personal interí i laboral no 
permanent, que diu, que per a cobrir aquest llocs de treball, el personal ha de ser 
seleccionat mitjançant convocatòria pública que garanteixi els principis enunciats en els 
articles 23.2. i 103.3 de la Constitució, i que, excepcionalment, per causa d'urgència 
apreciada per l'Administració, es pot nomenar personal interí o contractar personal 
laboral temporal directament, sense necessitat de convocatòria. A aquests efectes, el 
Govern pot regular per reglament una borsa de personal per prestar serveis amb caràcter 
temporal per als casos de màxima urgència.

En igual sentit la Llei 7/2007, de 12 d’abril, de l’Estatut Bàsic de l’Empleat Públic en el 
seu article 11, regula al personal laboral.

Vist l’article núm.291.1 i 291.3 de la Llei 2/2003, de 28 d’abril, Municipal i de Règim Local 
de Catalunya, disposen què, el personal interí i el personal laboral no permanent és 
seleccionat mitjançant convocatòria pública i pel sistema de concurs, llevat dels casos de 
màxima urgència, havent-se de publicat el nomenament en el B.O.P. i en el D.O.G.C. i 
donar compte al Ple en la primera sessió que se celebri

Vist que s’ha demanat informe a Intervenció sobre la existència de consignació 
pressupostària per fer efectiva aquesta contractació, per mitjà de la PD  2486 /2008..

Vist informe de la Secretària Acctal. de l’Ajuntament, núm. 350/2008-RH, de data 19 de 
juny, que s’uneix a l’expedient.  

Vistes les atribucions que em són conferides per Decret d'Alcaldia 2230/2003 de data 20 
de juny del 2003. 

RESOLC:

PRIMER.- PRIMER.- Contractar laboralment, en règim d’interinatge, a la senyora 
DÀMARIS DOMÍNGUEZ ORTIZ, per ocupar el lloc de treball d’auxiliar administratiu, al 
Departament de Territori, amb efectes del dia 20 de juny de 2008, per tal de substituir a la 
senyora Mireia Bravo Medina, en la seva baixa de maternitat i fins la seva reincorporació 
efectiva al  lloc de treball.

SEGON.-Fixar unes retribucions com auxiliar administratiu, Grup C2, complement de 
destí 13, i un complement específic anual de 4955.00  €,  distribuïts d’acord amb la LPGE 
per a l’any 2008.
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TERCER.-La  finalització d’aquest contracte es produirà a reincorporació efectiva de la 
titular al seu lloc de treball,  o quan finalitzi la causa que va donar lloc al seu 
nomenament, com també, quan la Corporació els deixi sense efecte per raons d'interès 
públic o derivades de preceptes d'obligat compliment.

QUART.-En compliment del que disposa l’article núm. 291.3 de la Llei 2/2003, de 28 
d’abril, Municipal i de Règim Local de Catalunya, aquest nomenament  es publicarà en el 
B.O.P. i en el D.O.G.C. 

CINQUÈ.- Tanmateix, se'n donarà coneixement al Ple de la Corporació en la primera 
sessió que tingui.

SISÈ.- Donar trasllat d’aquest acord a la part interessada, al Departament d'Urbanisme, 
al Departament d’Intervenció i Tresoreria municipals, al CUP, i a les seccions sindicals 
d’UGT, CCOO i CSI-CSIF, i SIC, així com,  a la Gestoria que porta els assumptes de 
personal, pel seu coneixement i per tal de fer els tràmits precisos per fer efectiu aquest 
nomenament".

La Comissió Informativa de Serveis Interns, de conformitat amb la proposta presentada 
pel Tinent d'Alcalde regidor de l'Àrea i per unanimitat proposa al Ple de la corporació:  
Quedar-ne assabentats

(deliberació)

El Ple de la corporació de conformitat amb  la proposta presentada per la Comissió 
Informativa de Serveis Interns i per unanimitat acorda: Quedar-ne assabentats.

8.8 DONAR COMPTE DEL DECRET NÚM.3252 DE 20 DE JUNY RELATIU AL 
NOMENAMENT COM A FUNCIONÀRIA INTERINA PER MÀXIMA URGÈNCIA DE LA 
SENYORA BEATRIZ COLET HIRALDO COM AUXILIAR ADMINISTRATIVA AL 
DEPARTAMENT DE RECURSOS HUMANS

El Tinent Alcalde, amb delegació genèrica d'atribucions en matèria de Serveis Interns, en 
Decret num. 3252/08 de 20 de juny, ha dictat la resolució del contingut literat següent:
. .
"DECRET NUM 2.008/3.252
Vista la proposta del Tinent d’Alcalde, que té delegades les atribucions en matèria de 
recursos humans, de data 19 de juny de 2008, en el que manifesta que, com a 
conseqüència de l’adscrpció temporal, en comissió de serveis, de la funcionària de 
carrera, senyora Maria de la O Reyes Marquez, a un lloc de treball d’administratiu, s’ha  
produït un acumulació de feines al departament, per la qual cosa, no es poden donar  els 
serveis necessaris i amb eficàcia a la ciutadania i las treballadors, degut principalment a 
l’estacionalitat d’un municipi turístic com és el nostre, que en l’època d’estiu veu 
incrementat considerablement tots els serveis, sense comptar amb totes les seleccions 
de personal que s’estant duent a terme en la actualitat, i les múltiples incidències en la 
gestió del personal, fent-se insostenible aquesta situació, per la qual cosa, és d’urgent 
necessitat la incorporació d’un auxiliar administratiu de manera inmediata.

Atès què, en l'actualitat no hi ha vigent cap bossa de treball per a la cobertura de vacants 
d'auxiliar administratiu, i que, per al reclutament de personal s'ha sol·licitat candidats al 
departament de treball, i, dels candidats facilitats, el que té un perfil més ajustat a les 
necessitats del lloc de treball, és el de la senyora BEATRIZ COLET HIRALDO, la qual, té 
experiència demostrada en el desenvolupament de tasques administratives, portat a 
terme en anterior contractació, per la qual cosa proposa el seu el nomenament com a 
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funcionària interina. per màxima urgència, per reunir els requisits de titulació, d’idoneïtat i 
capacitat, i comptar amb les habilitats personals i capacitats necessàries pel correcte 
desenvolupament de les tasques del lloc de treball esmentat, amb efectes del dia 20 de 
juny de 2008, i  fins a la data en què es reincorpori la titular, senyora MARIOLA REYES 
MARQUEZ, o en tot cas, fins a la cobertura de la plaça pel procediment reglamentari.

Vist l’article 6 i següents del Decret 214/90, de 30 de juliol, que aprova el reglament del 
personal al servei d'entitats locals, relatiu a que és personal interí el format pel qui, en 
virtut de nomenament de l’alcalde o president de l’entitat local, presten serveis amb 
caràcter transitori i ocupen llocs de treball reservats a funcionaris de carrera, bé perquè 
es troben vacants aquests llocs de treball o perquè estan proveïts per personal en alguna 
situació administrativa amb dret a la reserva de lloc, regulant al mateix temps, la 
naturalesa de les condicions de cessament i drets i obligacions del personal interí.

Atès l'article núm. 125 del Decret legislatiu 1/1997, de 31 d'octubre, pel qual s'aprova la 
refosa en un text únic dels preceptes de determinats textos legals vigents a Catalunya en 
matèria de funció pública, relatiu a la selecció del personal interí i laboral no permanent, 
que diu:
1.-El personal interí i el personal contractat laboral temporal ha de ser seleccionat 
mitjançant convocatòria pública que garanteixi els principis enunciats en els articles 23.2. 
i 103.3 de la Constitució. 
2.-Excepcionalment, per causa d'urgència apreciada per l'Administració, es pot nomenar 
personal interí o contractar personal laboral temporal directament, sense necessitat de 
convocatòria. A aquests efectes, el Govern pot regular per reglament una borsa de 
personal per prestar serveis amb caràcter temporal per als casos de màxima urgència.

En igual sentit es pronuncia La Llei 7/2007, de 12 d’abril, de l’Estatut Bàsic de l’Empleat 
Públic en el seu article 10, quan, en el seu apartat 1) diu que són funcionaris interins, els 
que, per raons expressament justificades de necessitat i urgència, són nomenats com a 
tals per al desenvolupament de funcions propies de funcionaris de carrera, quan es dóni 
alguna de les següents circumstàncies:
a).-L’existència de places vacants quan no sigui possible la seva cobertura per 
funcionaris de carrera.
b).-La substitució transitòria dels titulars.
c).-L’execució de programes de caràcter temporal.
d).-L’excès o acumulació de tasques per un termini màxim de 6 mesos, dins d’un període 
de 12 mesos.

En el mateix article 10, es regula què, la selecció de funcionaris interins haurà de 
realitzar-se mitjançant procediments àgils que respectaran en tot cas, els principis 
d’igualtat, mèrit, capacitat i publicitat, les causes de cessament, així com, que, les places 
vacants desenvolupades per funcionaris interins hauran d’incloure’s a l’oferta pública 
d’ocupació corresponent a l’exercici que es produeixi el nomenament, i de no ser 
possible, en la següent, salvat que s’acordi  la seva amortització

Tanmateix, l’article núm.291.1 i 291.3 de la Llei 2/2003, de 28 d’abril, Municipal i de 
Règim Local de Catalunya, disposen què, el personal interí i el personal laboral no 
permanent és seleccionat mitjançant convocatòria pública i pel sistema de concurs, llevat 
dels casos de màxima urgència, havent-se de publicat el nomenament en el B.O.P. i en 
el D.O.G.C. i donar compte al Ple en la primera sessió que se celebri.

Vist informe de consignació, corresponent amb la PD núm. 2485/2008, emès pel 
Departament d'Intervenció i que s'adjunta a l'expedient.

Vist informe núm. 351/2008-RH, de 19 de juny, emès pel Departament de Recursos 
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Humans, que s’uneix a l’expedient, i de Secretaria General.

Vistes les atribucions que em són conferides per Decret d'Alcaldia 2230/2003 de data 20 
de juny del 2003. 

RESOLC:

PRIMER.- Nomenar com a funcionària interina, per màxima urgència, a la senyora 
BEATRIZ COLET HIRALDO, per cobrir la plaça en reserva de plaça d’auxiliar 
administratiu al Departament de Recursos Humans, existent a la plantilla d'aquest 
Ajuntament, Grup C2, complement de destí 13, amb efectes del dia 20 de juny de 2008 i 
fins a la reincorporació de la seva titular, senyora Maria de la O Reyes Marquez.

SEGON.-Les funcions són les específiques del lloc de treball que ocupi la persona 
nomenada dins de la dependència o del servei als quals sigui destinada interinament.

TERCER.- Assignar les retribucions corresponents a aquesta plaça d’auxiliar 
administrativa, Grup C2, complement de destí 13, i un complement específic anual de 
4955.00  €,  distribuïts d’acord amb la LPGE per a l’any 2008.

QUART.- El cessament de la funcionària interina, es produirà en la data en què es 
reincorpori a l’esmentada plaça la seva titular o quan finalitzi la causa que va donar lloc al 
seu nomenament, o bé, per qualsevol de les causes previstes a l’art. 63, de l’Estatut 
Bàsic de l’Empleat Públic.

CINQUÈ.-En compliment del que disposa l’article núm. 291.3 de la Llei 2/2003, de 28 
d’abril, Municipal i de Règim Local de Catalunya, aquest nomenament  es publicarà en el 
B.O.P. i en el D.O.G.C. 

SISÈ.- Tanmateix, se'n donarà coneixement al Ple de la Corporació en la primera sessió 
que tingui.

SETÈ.-Donar trasllat d’aquest acord a la part interessada, al Departament de Recursos 
Humans al Departament d’Intervenció i Tresoreria municipals, al CUP,  a les seccions 
sindicals d’UGT, CCOO i CSI-CSIF, i SIC, així com,  a la Gestoria que porta els 
assumptes de personal, pel seu coneixement i per tal de fer els tràmits precisos per fer 
efectiu aquest nomenament".

La Comissió Informativa de Serveis Interns de conformitat amb la porposta presentada 
pel Tinent d'Alcalde regidor de l'Àrea i per unanimitat proposa al Ple de la corporació: 
Quedar-ne assabentats

(deliberació)

El Ple de la corporació de conformitat amb  la proposta presentada per la Comissió 
Informativa de Serveis Interns i per unanimitat acorda: Quedar-ne assabentats.

8.9 DONAR COMPTE DEL DECRET NÚM. 3253/2008, DE 20 DE JUNY, RELATIU A 
LA CONTRACTACIÓ LABORAL, PER MÀXIMA URGÈNCIA, DE LA SRA NATIVIDAD 
NAVARRO ARIÑO, MITJANÇANT CONTRACTE D’OBRA O SERVEI DETERMINAT, 
PER OCUPAR EL LLOC DE TREBALL D’AUXILIAR DE RÀDIO, AMB DESTÍ A 
L’EMISSORA MUNICIPAL.

El Tinent d'Alcalde, amb delegació genèrica en matèria de Serveis Interns, en data vint 
de juny dos mil vuit  va dictar la següent resolució:
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"DECRET NUM 2.008/3.253
Vist l’informe  del Tècnic de Comunicació d’aquest Ajuntament, de data 19 de juny de 
2008, en el que manifesta què, com a conseqüència de la baixa voluntària d’un auxiliar 
de ràdio en data 22 de juny, és de necessitat urgent i inajornable, la cobertura de 
l’esmentat lloc de treball per tal de donar mínimament cobertura a tots els serveis de 
l’emissora municipal amb eficàcia a la ciutadania, ja que actualment degut a una situació 
d’acumulació de feines al departament, no es pot cobrir aquell servei amb els recursos 
humans existents, situació que quedaria agreujada amb la baixa esmentada.

En l'actualitat no hi ha vigent cap bossa de treball per a la cobertura de vacants d'auxiliar 
de ràdio, i que, per al reclutament de personal s’han examinats currículums de personal 
que havíen mostrat interès en la ràdio, existents en aquesta Direcció, i dels candidats 
facilitats, el que té un perfil més ajustat a les necessitats del lloc de treball, és el de la 
senyora NATIVIDAD NAVARRO ARIÑO, la qual, té experiència demostrada en el 
desenvolupament de tasques similars i és llicènciada en periodisme,  per la qual cosa 
proposa la seva contractació laboral, per màxima urgència, per cobrir la baixa 
esmentada, i per reunir els requisits de titulació, d’idoneïtat i capacitat, i comptar amb les 
habilitats personals i capacitats necessàries pel correcte desenvolupament de les 
tasques del lloc de treball esmentat, amb efectes del dia 23 de juny de 2008.

Vist el que disposen els art. 16 i següents, i l’art, 94 del Decret 214/90, de 39 de juliol, pel 
que s’aprova el Reglament del Personal de les entitats locals, pels quals es regula la 
contractació de personal laboral.

Atès el que disposa l’art. 2, del RD 2720/98, de 18 de desembre, sobre els contractes 
d’obra o servei determinat, i vist l`’art. 15, 1, a) del Real Decret Legislatiu 1/1995, de 24 
de març, pel que s’aprova el Text refòs de la Llei de l’Estatut dels Treballadors, en el 
sentit de què, el contracte de treball podrà concertar-se per a una obra o servei 
determinat, i que la seva execució, encara que limitada en el temps, és de duració 
incerta.

Vist l’art. 12, 1) del conveni col.lectiu del personal laboral al servei de l’Ajuntament de 
Calafell, per als anys 2006-2009, que preveu que respecte als contractes d’obra o servei 
determinat regulats a l’article 15.1.a) de l’Estatut dels treballadors, a més de la facultat de 
concertar-los per a les situacions previstes en la norma, amb caràcter enunciatiu i sense 
perjudici d’aplicar-se a situacions que hi tinguin analogia, seguidament queden 
identificades les feines, serveis i treballs que poden ser objecte d’aquesta modalitat de 
contractació, en el seu apartat c) regula que, quan una àrea, departament o regidoria 
tingui una tasca específica a realitzar que no pugui ser suficientment coberta amb el 
personal adscrit, i la seva durada, encara que amb naturalesa temporal, no es pugui 
concretar amb exactitud.

Vist l'art. 20.1 de l'esmentat D. 214/90, de 30 de juliol sobre la contractació de caràcter 
laboral que no es correspongui amb l'existència prèvia de les places previstes en la 
relació de lloc, no requereix la inclusió en l'oferta pública d'ocupació, i per a la 
contractació de personal no permanent, regiran les normes següents:
a) Consignació pressupostària suficient.
b) Observança del que preceptua l'art. 19,2 d'aquest Reglament.

Així mateix, l’art.. 291,1  i 291.3 de la Llei 2/2003 de 28 d'abril, Municipal i de Règim Local 
de Catalunya, disposa què,  el personal interí i el personal laboral no permanent és 
seleccionat mitjançant convocatòria pública i pel sistema de concurs, llevat dels casos de 
màxima urgència, havent-se de la contractació en el B.O.P i en el D.O.G.C i donar 
compte al ple en la primera sessió que se celebri.
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Vist l’informe de la Secretària Acctal., núm. 352/2008, de 19 de juny, que queda unit a 
l’expedient.

Vist així mateix, l’informe d’Intervenció corresponent a la PD  /2008, sobre l’existència de 
consignació pressupostària, que igualment, queda unit a l’expedient . 

Vistes les atribucions que em són conferides per Decret d'Alcaldia 2230/2003 de data 20 
de juny del 2003. 
RESOLC:

PRIMER.-Contractar laboralment, per màxima urgència, a la senyora NATIVIDAD 
NAVARRO ARIÑO, mitjançant contracte d’obra o servei determinat, previst a l’art. 2, del 
RD 2720/98, de 18 de desembre,  per un termini de 6 mesos, amb efectes del dia 23 de 
juny al dia 22 de desembre de 2008,  per ocupar el lloc de treball d’auxiliar de ràdio, amb 
destí a l’Emissora municipal.

SEGON.-Fixar unes retribucions corresponents a auxiliar de ràdio, Grup C2, Complement 
de destí 14, i un complement específic de 4955.00 €, distribuïts d’acord amb la LPGE per 
a l’any 2008.

TERCER.-Publicar aquesta contractació al BOP i al DOGC, en compliment del que 
disposa l'art. 291,3 de la Llei 2/2003 de 28 d'abril, Municipal i de  Règim Local de 
Catalunya.

QUART.- Tanmateix, se'n donarà coneixement al Ple de la Corporació en la primera 
sessió que tingui.

CINQUÈ.-Donar trasllat d’aquest acord a les interessades, al Tècnic de Comunicació, al 
Departament d’Intervenció i Tresoreria municipals, al CUP,  a les seccions sindicals 
d’UGT, CCOO i CSI-CSIF, i SIC, així com,  a la Gestoria que porta els assumptes de 
personal, pel seu coneixement i per tal de fer els tràmits precisos per fer efectiva aquesta 
contractació."

La Comissió Informativa de Serveis Inters, de conformitat amb la proposta presentada pef 
Tinent d'Alcalde regidor de l'Àrea i per unanimitat  proposa al Ple de la corporació:  
Quedar-ne assabentats

(deliberació)

El Ple de la corporació de conformitat amb  la proposta presentada per la Comissió 
Informativa de Serveis Interns i per unanimitat acorda: Quedar-ne assabentats.

8.10 DONAR COMPTE DEL DECRET 3279/2008, DE 25 DE JUNY, RELATIU AL 
NOMENAMENT COM A FUNCIONARI INTERÍ DE LA SRA. NÚRIA GONZALEZ 
LOPEZ, PER COBRIR UNA VACANT DE TAG, EN EL LLOC DE TREBALL DE 
DIRECTOR DEL DEPARTAMENT DE RECURSOS HUMANS.

El Tinent d'Alcalde amb delegació genèrica en matèria de Serveis Interns, en data 
vint-i-cinc de juny dos mil vuit  va dictar la següent resolució:

DECRET NUM 2.008/3.279
Vist que a la vigent plantilla i relació de llocs de treball d’aquest Ajuntament, per a l’any 
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2008, aprovada definitivament en sessió plenària de data 17 de gener de 2008, hi figura 
una plaça anomenada  Tècnic d’administració General, Escala d’Administració General, 
Subescala Tècnica, Grup A1, amb destinació al lloc de treball de Director de Recursos 
Humans, amb unes retribucions de Grup A1, funcionari, complement de destí 27, i amb 
un complement específic anual de 24.854,72 €, la qual, en data 18 de maig de 2008, va 
quedar vacant.

Vist així mateix, que a l’oferta pública d’ocupació d’aquest Ajuntament, per a l’any 2008, 
aprovada per acord de la Junta Govern Local, en sessió de data 5 de març de 2008, 
publicada al BOP de Tarragona núm.64 de data 15/03/2008, i en el DOGC núm. 5093 de 
data 18/03/2008, està inclosa l’esmentada plaça vacant.

Vist l’informe del Tinent d’Alcalde, amb delegació genèrica en matèria de Serveis Interns, 
de data 13 de juny de 2008, en el que manifesta la necessitat urgent de cobrir l’esmentat 
lloc de treball,  amb un alt grau de responsabilitat, que requereix uns coneixements i una 
experiència en el món laboral i funcionarial propies d’una administració pública, sent 
necessari amb urgència la seva cobertura en forma provisional per part de persona 
tècnica amb titulació i experiència acreditada en la gestió de Recursos Humans, 
proposant, la cobertura en règim d’interinatge, per màxima urgència, de l’esmentada  
plaça de Tècnic d’Administració General,  amb destinació al lloc de treball de Director de 
Recursos Humans,  mitjançant el nomenament de la senyora NÚRIA GONZALEZ 
LOPEZ, la qual reuneix els requisits de titulació, d'idoneïtat i capacitat i altres previstos 
en l'article 71 del Decret 214/90, i tenir al mateix temps experiència en llocs de treball 
similars, amb efectes del dia 26 de juny de 2008.

Vist l’article 6 i següents del Decret 214/90, de 30 de juliol, que aprova el reglament del 
personal al servei d'entitats locals, relatiu a que és personal interí el format pel qui, en 
virtut de nomenament de l’alcalde o president de l’entitat local, presten serveis amb 
caràcter transitori i ocupen llocs de treball reservats a funcionaris de carrera, bé perquè 
es troben vacants aquests llocs de treball o perquè estan proveïts per personal en alguna 
situació administrativa amb dret a la reserva de lloc, regulant al mateix temps, la 
naturalesa de les condicions de cessament i drets i obligacions del personal interí.

Atès l'article núm. 125 del Decret legislatiu 1/1997, de 31 d'octubre, pel qual s'aprova la 
refosa en un text únic dels preceptes de determinats textos legals vigents a Catalunya en 
matèria de funció pública, relatiu a la selecció del personal interí i laboral no permanent, 
que diu:
1.-El personal interí i el personal contractat laboral temporal ha de ser seleccionat 
mitjançant convocatòria pública que garanteixi els principis enunciats en els articles 23.2. 
i 103.3 de la Constitució. 
2.-Excepcionalment, per causa d'urgència apreciada per l'Administració, es pot nomenar 
personal interí o contractar personal laboral temporal directament, sense necessitat de 
convocatòria. A aquests efectes, el Govern pot regular per reglament una borsa de 
personal per prestar serveis amb caràcter temporal per als casos de màxima urgència.

En igual sentit es pronuncia La Llei 7/2007, de 12 d’abril, de l’Estatut Bàsic de l’Empleat 
Públic en el seu article 10, quan, en el seu apartat 1) diu que són funcionaris interins, els 
que, per raons expressament justificades de necessitat i urgència, són nomenats com a 
tals per al desenvolupament de funcions propies de funcionaris de carrera, quan es dóni 
alguna de les següents circumstàncies:
a).-L’existència de places vacants quan no sigui possible la seva cobertura per 
funcionaris de carrera.
b).-La substitució transitòria dels titulars.
c).-L’execució de programes de caràcter temporal.
d).-L’excès o acumulació de tasques per un termini màxim de 6 mesos, dins d’un període 
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de 12 mesos.

En el mateix article 10, es regula què, la selecció de funcionaris interins haurà de 
realitzar-se mitjançant procediments àgils que respectaran en tot cas, els principis 
d’igualtat, mèrit, capacitat i publicitat, les causes de cessament, així com, que, les places 
vacants desenvolupades per funcionaris interins hauran d’incloure’s a l’oferta pública 
d’ocupació corresponent a l’exercici que es produeixi el nomenament, i de no ser 
possible, en la següent, salvat que s’acordi  la seva amortització

Tanmateix, l’article núm.291.1 i 291.3 de la Llei 2/2003, de 28 d’abril, Municipal i de 
Règim Local de Catalunya, disposen què, el personal interí i el personal laboral no 
permanent és seleccionat mitjançant convocatòria pública i pel sistema de concurs, llevat 
dels casos de màxima urgència, havent-se de publicat el nomenament en el B.O.P. i en 
el D.O.G.C. i donar compte al Ple en la primera sessió que se celebri.

Vist informe de consignació favorable, corresponent amb la PD núm.2510/2008, emès pel 
Departament d'Intervenció i que s'adjunta a l'expedient.

Vist informe del Director de Serveis Jurídics núm. 340/2008-RH, de data 13 de juny, que 
s’uneix a l’expedient, així com el de Secretaria General, que igualment queda incorporat.

Vistes les atribucions que em són conferides per Decret d'Alcaldia 2230/2003 de data 20 
de juny del 2003. 

RESOLC:

PRIMER.- Nomenar com a funcionària interina, per màxima urgència, a la senyora 
NÚRIA GONZALEZ LÒPEZ, per cobrir la plaça vacant de Tècnic d’administració General, 
Escala d’Administració General, Subescala Tècnica, Grup A1, amb destinació al lloc de 
treball de Director de Recursos Humans, amb efectes del dia 26 de juny de 2008.

SEGON.- Fixar unes retribucions corresponents a aquesta plaça de TAG, Grup A1, 
complement de destí 27, i amb un complement específic anual de 24.854,72 €,  distribuïts 
d’acord amb la LPGE per a l’any 2008.

TERCER.-Les funcions són les específiques del lloc de treball que ocuparà la persona 
nomenada.

QUART.-El cessament de la funcionària interina, es produirà en la data en què es 
cobreixi la plaça en la forma reglamentària o quan finalitzi la causa que va donar lloc al 
seu nomenament, o bé, per qualsevol de les causes previstes a l’art. 63, de l’Estatut 
Bàsic de l’Empleat Públic.

CINQUÈ.-En compliment del que disposa l’article núm. 291.3 de la Llei 2/2003, de 28 
d’abril, Municipal i de Règim Local de Catalunya, aquest nomenament  es publicarà en el 
B.O.P. i en el D.O.G.C. 

SISÈ.- Tanmateix, se'n donarà coneixement al Ple de la Corporació en la primera sessió 
que tingui.

SETÈ.-Donar trasllat d’aquest acord a la part interessada, al Departament d’Intervenció i 
Tresoreria municipals, al CUP,  a les seccions sindicals d’UGT, CCOO i CSI-CSIF, i SIC, 
així com,  a la Gestoria que porta els assumptes de personal, pel seu coneixement i per 
tal de fer els tràmits precisos per fer efectiu aquest nomenament."
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La Comissió Informativa de Serveis Interns, de conformitat amb la proposta presentada 
pel Tinent d'Alcalde regidor de  l'Àrea i per unanimitat proposa al Ple de la corporació:  
Quedar-ne assabentats.

(deliberació)

El Ple de la corporació de conformitat amb  la proposta presentada per la Comissió 
Informativa de Serveis Interns i per unanimitat acorda: Quedar-ne assabentats.

8.11 DONAR COMPTE DEL DECRET NÚM. 3.360/08 DE 26 DE JUNY RELATIU AL 
NOMENAMENT COM A FUNCIONARIA INTERINA, PER MÀXIMA URGÈNCIA, A LA 
SRA. JUANA LENDÍNEZ GALLARDO, COM AGUTZIL A LES DEPENDÈNCIES 
MUNICIPALS DE SEGUR DE CALAFELL

El Tinent d'Alcalde, amb delegació genèrica d'atribucions en matèria de Serveis Interns, 
en Decret núm. 3.360/2008, de data 26 de juny, ha dictat la resolució del contingut literal 
següent:

"DECRET NUM 2.008/3.360
Vista la proposta del Tinent d’Alcalde, que té delegades les atribucions en matèria de 
recursos humans, de data 25 de juny de 2008, en el que manifesta que: “Com a 
conseqüència de l’adscrpció temporal, en comissió de serveis, de la funcionària de 
carrera, senyora ANNA NICOLAU MARTÍNEZ, en comissió de serveis, per ocupar un lloc 
de treball d’auxiliar administrativa, vacant a la plantilla de personal funcionari de l'oficina 
de l'OAC, s’ha  produït una acumulació de feines i tasques pròpies d’agutzil, sobre tot 
queden desateses a les dependències municipals de Segur de Calafell, les relatives a 
informació; custòdia i trasllat de documentació; utilització de màquines reproductores, 
fotocopiadores i similars; consergeria i manteniments elementals i, en general, altres 
tasques de caràcter similar,  que, amb els recursos humans actuals no poden donar 
donar-se els serveis necessaris i amb eficàcia a la ciutadania.

Sobre tot, degut a l’estacionalitat, en un municipi com és el nostre, amb gran afluència 
turistica, amb considerable augment de visitants durant l’època d’estiu, veu tots els 
serveis considerablement incrementats, fent-se insostenible aquesta situació, per la qual 
cosa, és d’urgent necessitat la incorporació d’un agutzil de manera inmediata.

En l'actualitat no hi ha vigent cap bossa de treball per a la cobertura de vacants d’agutzil, 
i que, per al reclutament de personal s'ha sol·licitat currículums , dels quals, el que té un 
perfil més ajustat a les necessitats del lloc de treball, és el de la senyora JUANA 
LENDÍNEZ GALLARDO, la qual, té experiència demostrada en el desenvolupament de 
tasques similars, portat a terme en anterior contractació amb aquest Ajuntament, per la 
qual cosa PROPOSO el seu el nomenament com a funcionària interina. per màxima 
urgència, per reunir els requisits de titulació, d’idoneïtat i capacitat, i comptar amb les 
habilitats personals i capacitats necessàries pel correcte desenvolupament de les 
tasques del lloc de treball esmentat, amb efectes del dia 1 de juliol de 2008, i  fins a la 
data en què es reincorpori la titular, senyora ANNA NICOLAU MARTÍNEZ, o en tot cas, 
fins a la cobertura de la plaça pel procediment reglamentari” 
Vist l’article 6 i següents del Decret 214/90, de 30 de juliol, que aprova el reglament del 
personal al servei d'entitats locals, relatiu a que és personal interí el format pel qui, en 
virtut de nomenament de l’alcalde o president de l’entitat local, presten serveis amb 
caràcter transitori i ocupen llocs de treball reservats a funcionaris de carrera, bé perquè 
es troben vacants aquests llocs de treball o perquè estan proveïts per personal en alguna 
situació administrativa amb dret a la reserva de lloc, regulant al mateix temps, la 
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naturalesa de les condicions de cessament i drets i obligacions del personal interí.

Atès l'article núm. 125 del Decret legislatiu 1/1997, de 31 d'octubre, pel qual s'aprova la 
refosa en un text únic dels preceptes de determinats textos legals vigents a Catalunya en 
matèria de funció pública, relatiu a la selecció del personal interí i laboral no permanent, 
que diu:
1.-El personal interí i el personal contractat laboral temporal ha de ser seleccionat 
mitjançant convocatòria pública que garanteixi els principis enunciats en els articles 23.2. 
i 103.3 de la Constitució. 
2.-Excepcionalment, per causa d'urgència apreciada per l'Administració, es pot nomenar 
personal interí o contractar personal laboral temporal directament, sense necessitat de 
convocatòria. A aquests efectes, el Govern pot regular per reglament una borsa de 
personal per prestar serveis amb caràcter temporal per als casos de màxima urgència.

En igual sentit es pronuncia La Llei 7/2007, de 12 d’abril, de l’Estatut Bàsic de l’Empleat 
Públic en el seu article 10, quan, en el seu apartat 1) diu que són funcionaris interins, els 
que, per raons expressament justificades de necessitat i urgència, són nomenats com a 
tals per al desenvolupament de funcions propies de funcionaris de carrera, quan es dóni 
alguna de les següents circumstàncies:
a).-L’existència de places vacants quan no sigui possible la seva cobertura per 
funcionaris de carrera.
b).-La substitució transitòria dels titulars.
c).-L’execució de programes de caràcter temporal.
d).-L’excès o acumulació de tasques per un termini màxim de 6 mesos, dins d’un període 
de 12 mesos.

En el mateix article 10, es regula què, la selecció de funcionaris interins haurà de 
realitzar-se mitjançant procediments àgils que respectaran en tot cas, els principis 
d’igualtat, mèrit, capacitat i publicitat, les causes de cessament, així com, que, les places 
vacants desenvolupades per funcionaris interins hauran d’incloure’s a l’oferta pública 
d’ocupació corresponent a l’exercici que es produeixi el nomenament, i de no ser 
possible, en la següent, salvat que s’acordi  la seva amortització

Tanmateix, l’article núm.291.1 i 291.3 de la Llei 2/2003, de 28 d’abril, Municipal i de 
Règim Local de Catalunya, disposen què, el personal interí i el personal laboral no 
permanent és seleccionat mitjançant convocatòria pública i pel sistema de concurs, llevat 
dels casos de màxima urgència, havent-se de publicat el nomenament en el B.O.P. i en 
el D.O.G.C. i donar compte al Ple en la primera sessió que se celebri.

Vist informe de consignació, corresponent amb la PD núm. 2518/2008, emès pel 
Departament d'Intervenció i que s'adjunta a l'expedient.

Vist informe núm.356/2008-RH, de 26 de juny, emès pel Departament de Recursos 
Humans, que s’uneix a l’expedient.

Vist informe de Secretaria General.

Vistes les atribucions que em són conferides per Decret d'Alcaldia 2230/2003 de data 20 
de juny del 2003. 

RESOLC:

PRIMER.- Nomenar com a funcionària interina, per màxima urgència, a la senyora 
JUANA LENDÍNEZ GALLARDO, per cobrir la plaça en reserva d’agutzil, existent a la 
plantilla d'aquest Ajuntament, Grup E, complement de destí 12, amb destí a les 
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dependències municipals de Segur de Calafell, amb efectes del dia 1 de juliol de 2008, i 
fins a la reincorporació de la seva titular, senyora Anna Nicolau Martínez.

SEGON.-Les funcions són les específiques del lloc de treball que ocupi la persona 
nomenada dins de la dependència o del servei als quals sigui destinada interinament.

TERCER.- Assignar les retribucions corresponents a aquesta plaça d’agutzil, Grup E, 
complement de destí 12, i un complement específic anual de 4181,23  €,  distribuïts 
d’acord amb la LPGE per a l’any 2008.

QUART.- El cessament de la funcionària interina, es produirà en la data en què es 
reincorpori a l’esmentada plaça la seva titular o quan finalitzi la causa que va donar lloc al 
seu nomenament, o bé, per qualsevol de les causes previstes a l’art. 63, de l’Estatut 
Bàsic de l’Empleat Públic.

CINQUÈ.-En compliment del que disposa l’article núm. 291.3 de la Llei 2/2003, de 28 
d’abril, Municipal i de Règim Local de Catalunya, aquest nomenament  es publicarà en el 
B.O.P. i en el D.O.G.C. 

SISÈ.- Tanmateix, se'n donarà coneixement al Ple de la Corporació en la primera sessió 
que tingui.

SETÈ.-Donar trasllat d’aquest acord a la part interessada, al Departament de Secretaria, 
al Departament d’Intervenció i Tresoreria municipals, al CUP,  a les seccions sindicals 
d’UGT, CCOO i CSI-CSIF, i SIC, així com,  a la Gestoria que porta els assumptes de 
personal, pel seu coneixement i per tal de fer els tràmits precisos per fer efectiu aquest 
nomenament."

La Comissió Informativa de Serveis Interns, de conformitat amb la proposta presentada 
pel Tinent d'Alcalde regidor de l'Àrea, i per unanimitat proposa al Ple de la corporació:  
Quedar-ne assabentats

(deliberació)

El Ple de la corporació de conformitat amb  la proposta presentada per la Comissió 
Informativa de Serveis Interns i per unanimitat acorda: Quedar-ne assabentats.

8.12 DONAR COMPTE DEL DECRET NÚM. 3.375 DE DATA 27 DE JUNY  RELATIU A 
LA CONTRACTACIÓ LABORAL, MITJANÇANT CONTRACTE D'OBRA I SERVEI,  
DELS SRS. RAFAEL AGUILAR GARCIA, ANTONIO ALGARRADA CASTRO, MANUEL 
PAJUELO CABALLERO, VICENTE VICARIA CASAS I EMILIO LORENTE GONZALEZ   
COM A PEONS DE DESTÍ AL SERVEI DE LLOGUER D'INSTAL·LACIONS NO FIXES 
A LES PLATGES. 

El Tinent d'Alcalde, amb delegació genèrica d'atribucions en matèria de Serveis Interns, 
en Decret núm 3.375/08 de data 27 de juny, ha dictat la resolució del contingut  literal 
següent:

"DECRET NUM 2.008/3.375
Vista la proposta del Director de Serveis de Medi Ambient, en informes núms. 42 i 44, en 
el qual manifesta que l’Ajuntament ha acordat crear una empresa municipal de serveis a 
la que, inicialment s’encomanarà el servei de lloguer de diferents estris a la platja i per 
l’inici d’aquesta activitat  es requereix la dotació de cert personal, que actualment no està 
contemplat a la plantilla de l’Ajuntament, per ser un servei de nova creació, i, atenent que 
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ens trobem dins la temporada d’estiu i per tal de millorar el servei, que a causa de la 
temporalitat es veu incrementat considerablement  per la demanda de lloguer, en un 
municipi com el nostre amb gran increment de visitants i usuaris de la platja, i tenint en 
compte, així mateix, l’abast del territori i nombre de zones a cobrir, i l’horari d’atenció del 
servei matins i tardes, entre les 9:00 a 13:00 hores  i de les 14:30 a les 18:00 hores, 
durant tots els dies de la setmana, ja que, les tasques que compren aquesta activitat, per 
la seva naturalesa, s’han de dur a terme els dies de cap de setmana i festius, amb 
setmana laboral de dilluns a diumenge.

Per això, proposa, la contractació laboral, per màxima urgència, del següent personal, 
atenent els currículums de personal disponibles , i veure aquells que resulten més 
adients per necessitats de l’empresa, amb la categoria laboral de peó, en el servei de 
lloguer de instal.lacions no fixes a la platja, segons el següent detall:

-Sr. RAFAEL AGUILAR GARCIA, amb DNI. 39.153.439X, des del dia 28 de juny de 2008, 
i per un termini de 15 dies, a jornada complerta, amb una jornada laboral de 9 hores 
diàries en jornada partida, i amb el descans setmanal corresponent.

-Sr. ANTONIO ALGARRADA CASTRO, amb DNI 75.338.178E, des del dia 28 de juny de 
2008, i per un termini de 15 dies, a jornada complerta, amb una jornada laboral de 9 
hores diàries en jornada partida, i amb el descans setmanal corresponent.

-Sr. MANUEL PAJUELO CABALLERO, amb DNI 52.210.977B, des del dia 1 de juliol de 
2008, i per un termini de 15 dies, a jornada complerta, amb una jornada laboral de 9 
hores diàries en jornada partida, i amb el descans setmanal corresponent.

-Sr. VICENTE VICARIA CASAS, amb DNI 39.654.731V, des del dia 1 de juliol de 2008, i 
per un termini de 15 dies, a jornada complerta, amb una jornada laboral de 9 hores 
diàries en jornada partida, i amb el descans setmanal corresponent.

-Sr. EMILIO LORENTE GONZALEZ, amb DNI 46.052.424F, des del dia 1 de juliol de 
2008, i per un termini de 15 dies, a jornada complerta, amb una jornada laboral de 9 
hores diàries en jornada partida, i amb el descans setmanal corresponent.

Atès que a la vigent plantilla i relació de llocs de treball del personal al servei d’aquesta 
Corporació, aprovada definitivament per acord plenari de data 17 de gener de 2008, no hi 
figuren aquestes places.

Vist el que disposen els art. 16 i següents, i l’art, 94 del Decret 214/90, de 39 de juliol, pel 
que s’aprova el Reglament del Personal de les entitats locals, pels quals es regula la 
contractació de personal laboral.

Atès el que disposa l’art. 2, del RD 2720/98, de 18 de desembre, sobre els contractes 
d’obra o servei determinat, i vist l`’art. 15, 1, a) del Real Decret Legislatiu 1/1995, de 24 
de març, pel que s’aprova el Text refòs de la Llei de l’Estatut dels Treballadors, en el 
sentit de què, el contracte de treball podrà concertar-se per a una obra o servei 
determinat, i que la seva execució, encara que limitada en el temps, és de duració 
incerta.

Vist l’art. 12, 1) del conveni col.lectiu del personal laboral al servei de l’Ajuntament de 
Calafell, per als anys 2006-2009, que preveu que respecte als contractes d’obra o servei 
determinat regulats a l’article 15.1.a) de l’Estatut dels treballadors, a més de la facultat de 
concertar-los per a les situacions previstes en la norma, amb caràcter enunciatiu i sense 
perjudici d’aplicar-se a situacions que hi tinguin analogia, seguidament queden 
identificades les feines, serveis i treballs que poden ser objecte d’aquesta modalitat de 
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contractació, en el seu apartat c) regula que, quan una àrea, departament o regidoria 
tingui una tasca específica a realitzar que no pugui ser suficientment coberta amb el 
personal adscrit, i la seva durada, encara que amb naturalesa temporal, no es pugui 
concretar amb exactitud.

Vist l'art. 20.1 de l'esmentat D. 214/90, de 30 de juliol sobre la contractació de caràcter 
laboral que no es correspongui amb l'existència prèvia de les places previstes en la 
relació de lloc, no requereix la inclusió en l'oferta pública d'ocupació, i per a la 
contractació de personal no permanent, regiran les normes següents:
a) Consignació pressupostària suficient.
b) Observança del que preceptua l'art. 19,2 d'aquest Reglament.

Així mateix, l’art. 291,1  i 291.3 de la Llei 2/2003 de 28 d'abril, Municipal i de Règim Local 
de Catalunya, disposa què,  el personal interí i el personal laboral no permanent és 
seleccionat mitjançant convocatòria pública i pel sistema de concurs, llevat dels casos de 
màxima urgència, havent-se de la contractació en el B.O.P i en el D.O.G.C i donar 
compte al ple en la primera sessió que se celebri.

Vist l’informe de la Directora del Departament de Recursos Humans, núm.368/2008-RH, 
de 27de juny, que queda unit a l’expedient.

Vist l’informe d’Intervenció, sobre l’existència de consignació pressupostària, que 
igualment, queda unit a l’expedient, corresponent a les PD’s núms.2552/2008, 
2554/2008, 2555/2008, 2568/68 i, 2569/2008. 

Vistes les atribucions que em són conferides per Decret d'Alcaldia 2230/2003 de data 20 
de juny del 2003. 

RESOLC:

PRIMER.- Contractar laboralment, per màxima urgència, mitjançant contracte d'obra o 
servei determinat, previst a l’art. 2, del RD 2720/98, de 18 de desembre, com peons amb 
destí al servei de lloguer d’instal.lacions no fixes a les platges, amb dependència al 
Departament de  Medi Ambient i Serveis Contractats,  al següent personal, i segons el 
següent detall:

-Al senyor Sr. RAFAEL AGUILAR GARCIA, amb DNI. 39.153.439X, des del dia 28 de 
juny de 2008, i per un termini de 15 dies, a jornada complerta, amb una jornada laboral 
de 9 hores diàries en jornada partida, i amb el descans setmanal corresponent.

-Al Sr. ANTONIO ALGARRADA CASTRO, amb DNI 75.338.178E, des del dia 28 de juny 
de 2008, i per un termini de 15 dies, a jornada complerta, amb una jornada laboral de 9 
hores diàries en jornada partida, i amb el descans setmanal corresponent.

-Al Sr. MANUEL PAJUELO CABALLERO, amb DNI 52.210.977B, des del dia 1 de juliol 
de 2008, i per un termini de 15 dies, a jornada complerta, amb una jornada laboral de 9 
hores diàries en jornada partida, i amb el descans setmanal corresponent.

-Al Sr. VICENTE VICARIA CASAS, amb DNI 39.654.731V, des del dia 1 de juliol de 2008, 
i per un termini de 15 dies, a jornada complerta, amb una jornada laboral de 9 hores 
diàries en jornada partida, i amb el descans setmanal corresponent.

-Al Sr. EMILIO LORENTE GONZALEZ, amb DNI 46.052.424F, des del dia 1 de juliol de 
2008, i per un termini de 15 dies, a jornada complerta, amb una jornada laboral de 9 
hores diàries en jornada partida, i amb el descans setmanal corresponent.
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SEGON.- Fixar unes retribucions de peó, Grup E, complement de destí 11, complement 
específic de 4181,26 € anuals i una retribució complementària de 7560€ bruts anuals a 
12 pagues, vinculada a la disponibilitat d'actuació permanent per atendre incidències 
sobrevingudes.

TERCER.- Publicar aquest nomenament al BOP i al DOGC, en compliment del que 
disposa l'art. 291,3 del Decret Legislatiu 2/2003 de 28 d’abril, pel qual s’aprova el Text 
Refós de la Llei Municipal i de Règim Local de Catalunya.

QUART.-Tanmateix, se'n donarà coneixement al Ple de la Corporació en la primera 
sessió que tingui. 

CINQUÈ.- Donar trasllat d’aquesta resolució a l'interessat, al Departament de  Medi 
Ambient, al Departament d’Intervenció i al de Tresoreria Municipal, al CUP, a les 
seccions sindicals, així com a la Gestoria que porta els assumptes de personal d’aquest 
Ajuntament, per tal de realitzar els tràmits precisos per fer efectiva aquesta contractació."

La Comissió Informativa de Serveis Interns de conforrmitat amb la proposta presentada 
pel Tinent d'Alcalde regidor de l'Àrea, i per unanimitat acorda:  Quedar-ne  assabentats.

(deliberació)

El Ple de la corporació de conformitat amb  la proposta presentada per la Comissió 
Informativa de Serveis Interns i per unanimitat acorda: Quedar-ne assabentats.

8.13 DONAR COMPTE DE LA RESOLUCIÓ NÚM. 38/08 DE DATA 26 DE JUNY 
RELATIU A LA CONTRACTACIÓ DE LA MARIA CUNILLERA CATÀ, COM A SEGONA 
INFORMADORA DEL CASTELL DE CALAFELL, I A LA SENYORA MONTSERRAT 
MEDINA BINIMELIS, COM A  SEGONA INFORMADORA DEL CASTELL DE 
CALAFELL, MITJANÇANT CONTRACTE D'OBRA I SERVEI DETERMINAT.

El President de l'OAM-Fundació Castell de Calafell, en data 26 de juny va dictar la 
següent resolució:

"RESOLUCIÓ NUM 2.008/38
Vistos els informes del Director de Serveis Personals, de data 20 de juny de 2008,  que 
consten a l’expedient, manifestant  que: “Atès que el departament de Cultura, a causa 
d’un major volum de feina no pot atendre la totalitat de tasques i tràmits assignats, amb la 
diligència pertinent, i això repercuteix en l’eficàcia i qualitat del servei, i què, per tal de 
poder subsanar aquesta situació, en el termini més breu possible, proposa la contractació 
de la senyora  MARIA CUNILLERA CATÀ, per cobrir les necessitats de segon informador 
de la Casa Barral, i de la senyora MONTSERRAT MEDINA BINIMELIS, per cobrir les 
necessitats de segon informador del Castell de Calafell, ambdós pel període des del 28 
de juny fins el dia 14 de setembre de 2008, , atès que, l’horari d’estiu d’aquests 
equipaments contempla l’obertura , cada dia, matí i tarda.  Aquesta contractació la 
proposa com a mesura provisional, urgent i excepcional, per cobrir les necessitats dels 
equipaments durant el període de temps esmentat.

Atès que a la plantilla i relació de llocs de treball de l’OAM-Fundació Castell de Calafell, 
per a l’any 2008, aprovada definitivament en sessió plenària de data 17 de gener de 
2008, no hi figuren els esmentats llocs de treball.

Vist el que disposen els art. 16 i següents, i l’art, 94 del Decret 214/90, de 39 de juliol, pel 
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que s’aprova el Reglament del Personal de les entitats locals, pels quals es regula la 
contractació de personal laboral.

Atès el que disposa l’art. 2, del RD 2720/98, de 18 de desembre, sobre els contractes 
d’obra o servei determinat, i vist l`’art. 15, 1, a) del Real Decret Legislatiu 1/1995, de 24 
de març, pel que s’aprova el Text refòs de la Llei de l’Estatut dels Treballadors, en el 
sentit de què, el contracte de treball podrà concertar-se per a una obra o servei 
determinat, i que la seva execució, encara que limitada en el temps, és de duració 
incerta.

Vist l’art. 12, 1) del conveni col.lectiu del personal laboral al servei de l’Ajuntament de 
Calafell, per als anys 2006-2009, que preveu que respecte als contractes d’obra o servei 
determinat regulats a l’article 15.1.a) de l’Estatut dels treballadors, a més de la facultat de 
concertar-los per a les situacions previstes en la norma, amb caràcter enunciatiu i sense 
perjudici d’aplicar-se a situacions que hi tinguin analogia, seguidament queden 
identificades les feines, serveis i treballs que poden ser objecte d’aquesta modalitat de 
contractació, en el seu apartat c) regula que, quan una àrea, departament o regidoria 
tingui una tasca específica a realitzar que no pugui ser suficientment coberta amb el 
personal adscrit, i la seva durada, encara que amb naturalesa temporal, no es pugui 
concretar amb exactitud.

Vist l'art. 20.1 de l'esmentat D. 214/90, de 30 de juliol sobre la contractació de caràcter 
laboral que no es correspongui amb l'existència prèvia de les places previstes en la 
relació de lloc, no requereix la inclusió en l'oferta pública d'ocupació, i per a la 
contractació de personal no permanent, regiran les normes següents:
a) Consignació pressupostària suficient.
b) Observança del que preceptua l'art. 19,2 d'aquest Reglament.

Així mateix, l’art. 291,1  i 291.3 de la Llei 2/2003 de 28 d'abril, Municipal i de Règim Local 
de Catalunya, disposa què,  el personal interí i el personal laboral no permanent és 
seleccionat mitjançant convocatòria pública i pel sistema de concurs, llevat dels casos de 
màxima urgència, havent-se de la contractació en el B.O.P i en el D.O.G.C i donar 
compte al ple en la primera sessió que se celebri.

Vist l’informe del Director de Recursos Humans, núm.  /2008, de data 13 de juny, que 
queda unit a l’expedient.

Vist així mateix, que s’ha demanat informe al Departament d’Intervenció, corresponent a 
les PD's 0013/2008-PC i, 0014/2008-PC, sobre l’existència de consignació 
pressupostària per tal d’atendre aquesta sol.licitud, que queda unit a l’expedient.  

Atès que els Estatuts de l'Organisme Autònom Municipal - Fundació Castell de Calafell, 
en el seu article 10.6 assigna al President l'exercici d'accions i mesures per raons 
d'urgència.

En ús de les facultats que m'atorga l'art.21 de l'LBRL i legislació concordant.

RESOLC:

PRIMER.- Contractar laboralment, per màxima urgència, per ocupar el llocs de treball 
d’informadores de Patrimoni,  a senyora  MARIA CUNILLERA CATÀ, com segona 
informadora de la Casa Barral, i a la senyora MONTSERRAT MEDINA BINIMELIS, com 
segona informadora del Castell de Calafell, mitjançant contracte d’obra o servei 
determinat, previst a l’art. 2, del RD 2720/98, de 18 de desembre,  per un període 
comprès entre el 28 de juny fins el dia 14 de setembre de 2008, a càrrec de 
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l’OAM-Fundació Castell de Calafell, amb una distribució horària segons necessitats del 
servei.

SEGON.-Fixar unes retribucions com informadores de Patrimoni. Grup C2, complement 
de destí 13, un complement específic de  4.955,00€ bruts anuals, distribuïts d’acord amb 
la LPGE per a l’any 2008.

TERCER.- Donar compte d’aquest acord al Consell Rector de l’OAM-Fundació Castell de 
Calafell, a efectes de la seva ratificació.

QUART.-Publicar aquesta contractació al BOP i al DOGC, en compliment del que 
disposa l'art. 291,3 de la Llei 2/2003 de 28 d'abril, Municipal i de  Règim Local de 
Catalunya.

CINQUÈ.- Tanmateix, se'n donarà coneixement al Ple de la Corporació en la primera 
sessió que tingui.

SISÈ.-Donar trasllat d’aquest acord a la interessada, al Departament de Cultura i 
Educació, al Departament d’Intervenció i Tresoreria municipals, al CUP, a les seccions 
sindicals d’UGT, CCOO i CSI-CSIF, a la Gestoria que porta els assumptes de personal 
d’aquest ajuntament, pel seu coneixement i per tal de fer els tràmits precisos per fer 
efectiva aquesta contractació."

La Comissió Informativa de Serveis Interns, de conformitat amb la proposta presentada 
pel Tinent d'Alcalde regidor de l'Àrea i per unanimitat proposa al Ple de la corporació:  
Quedar-ne assabentats

(deliberació)

El Ple de la corporació de conformitat amb  la proposta presentada per la Comissió 
Informativa de Serveis Interns i per unanimitat acorda: Quedar-ne assabentats.

8.14 DONAR COMPTE DE LA  RESOLUCIÓ DEL PRESIDENT DE L'OAM- FUNDACIÓ 
CASTELL DE CALAFELL RELATIU A LA CONTRACTACIÓ , EN RÈGIM 
D'INTERINATGE PER MÀXIMA URGÈNCIA, AL SENYOR GUIFRÉ ARTAL COM A 
INFORMADOR DE PATRIMONI A CÀRREC DE L'OAM-FUNDACIÓ CASTELL DE 
CALAFELL

El President de l'OAM- Fundació Castell de Calafell, en data  trenta d'abril dos mil vuit  va 
dictar la següent resolució:

"DECRET NUM 2.008/26

Vist que a la vigent plantilla de personal laboral del l’OAM-Fundació Castell de Calafell, 
aprovada definitivament en sessió plenària de data 17 de gener de 2008, i publicada al 
BOP de la província de Tarragona, núm. 16, de 19 de gener de 2008, hi figura vacant un 
lloc de treball vacant, Grup C2, complement de destí 13, d’informador de patrimoni.

Vist l’informe del director de l’Àrea de Serveis Personal, en data 28 d’abril de 2008, ha 
emès informe em el que manifesta què, vist que a la plantilla hi ha un lloc de treball 
vacant d’informador de Patrimoni,i  i atès el major volum de feina, no es pot atendre la 
totalitat de tasques i tràmits assignats, amb diligència, i això repercuteix en l’eficàcia i 
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qualitat del servei, i què, per tal de poder subsanar aquesta situació, en el termini més 
breu possible, proposa la contractació laboral, en règim d’interinatge, per màxima 
urgència, del senyor GUIFRÉ ARTAL FEBRER, en el lloc de treball d’informador de 
Patrimoni, a càrrec de l’OAM-Fundació Castell de Calafell, atès que ja ha prestat els seus 
serveis professionals en aquest departament, i ha mostrat la seva vàlua i capacitat, i per 
tant, no caldrà passar pel procès d’aprenentatge, a partir del dia 4 de maig de 2008, 
proposant aquesta contractació interina, com a mesura provisional i urgent fins a la 
cobertura del lloc de treball, fins a la cobertura de la plaça en la forma reglamentària, 
mitjançant la propera convocatòria de places per interinatge.

Vist el que disposa l’art..4 del Reial Decret 2720/1998 de 18 de desembre, que regula els 
contractes d’interinitat per cobrir temporalment un lloc de treball.

Vist el Decret 214/90, de 30 de juliol, que aprova el reglament del personal al servei 
d’entitats locals, i, en igual sentit el Decret legislatiu 1/1997, de 31 d’octubre, pel qual 
s’aprova la refosa en un text únic dels preceptes de determinats textos legals vigents a 
Catalunya en matèria de funció pública, relatiu a la selecció del personal interí i laboral no 
permanent, que diu, que per a cobrir aquest llocs de treball, el personal ha de ser 
seleccionat mitjançant convocatòria pública que garanteixi els principis enunciats en els 
articles 23.2. i 103.3 de la Constitució, i que, excepcionalment, per causa d’urgència 
apreciada per l’Administració, es pot nomenar personal interí o contractar personal 
laboral temporal directament, sense necessitat de convocatòria. A aquests efectes, el 
Govern pot regular per reglament una borsa de personal per prestar serveis amb caràcter 
temporal per als casos de màxima urgència.

En igual sentit la Llei 7/2007, de 12 d’abril, de l’Estatut Bàsic de l’Empleat Públic en el 
seu article 11, regula al personal laboral.

Vist l’article núm.291.1 i 291.3 de la Llei 2/2003, de 28 d’abril, Municipal i de Règim Local 
de Catalunya, disposen què, el personal interí i el personal laboral no permanent és 
seleccionat mitjançant convocatòria pública i pel sistema de concurs, llevat dels casos de 
màxima urgència, havent-se de publicat el nomenament en el B.O.P. i en el D.O.G.C. i 
donar compte al Ple en la primera sessió que se celebri.

Atès el contingut de l'article 89 dels Estatuts dels Treballadors.

Atès que els Estatuts de l'Organisme Autònom Municipal - Fundació Castell de Calafell, 
en el seu article 10.6 assigna al President l'exercici d'accions i mesures per raons 
d'urgència.

Vist que s’ha demanat informe a Intervenció (PD 09/2008) sobre la existència de 
consignació pressupostària per fer efectiva aquesta contractació.

Vist informe núm.260/2008-RH, de data 28 d’abril, emès pel Departament de Recursos 
Humans, que s’uneix a l’expedient.

Vist informe de Secretaria General.   

En ús de les facultats que m'atorga l'art.21 de l'LBRL i legislació concordant.

RESOLC:

PRIMER.- Contractar laboralment, en règim d’interinatge, per màxima urgència, al senyor 
GUIFRÉ ARTAL FEBRER, per ocupar el lloc de treball vacant d’informador de Patrimoni 
a càrrec de l’OAM-Fundació Castell de Calafell, Grup C2, complement de destí 13, amb 
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efectes del dia 4 de maig de 2008, amb una distribució horària segons necessitats del 
servei.

SEGON.-Les funcions són les específiques del lloc de treball que ocupi la persona 
contractada dins de la dependència o del servei als quals sigui destinada interinament.

TERCER.- Assignar les retribucions corresponents a aquest lloc de treball com 
informador de Patrimoni. Grup C2, complement de destí 13, un complement específic de  
4.954,96 € bruts anuals, distribuïts d’acord amb la LPGE per a l’any 2008.

QUART.- La finalització d’aquest contracte es produirà per la cobertura de el lloc de 
treball de la forma reglamentària o quan finalitzi la causa que va donar lloc a la seva 
contractació, com també, quan la Corporació els deixi sense efecte per raons d’interès 
públic o derivades de preceptes d’obligat compliment, o qualsevol altra prevista a l’Estatut 
Bàsic de l’empleat Públic.

CINQUÈ.- Donar compte d’aquest acord al Consell Rector de l’OAM-Fundació Castell de 
Calafell, a efectes de la seva ratificació.

SISÈ.-En compliment del que disposa l’article núm. 291.3 de la Llei 2/2003, de 28 d’abril, 
Municipal i de Règim Local de Catalunya, aquesta contractació  es publicarà en el B.O.P. 
i en el D.O.G.C. 

SETÈ.- Tanmateix, se’n donarà coneixement al Ple de la Corporació en la primera sessió 
que tingui.

VUITÈ.-Donar trasllat d’aquest acord a la part interessada, a L’Àrea de Serveis 
Personals, al Departament d’Intervenció i Tresoreria municipals, al CUP,  a les seccions 
sindicals d’UGT, CCOO i CSI-CSIF, i SIC, així com,  a la Gestoria que porta els 
assumptes de personal, pel seu coneixement i per tal de fer els tràmits precisos per fer 
efectiu aquest nomenament."

Atès que el Consell Rector de l'OAM- Fundació Castell de Calafell , en data 06 de juny, 
va acordar ratificar la resolució núm. 26/2008.

La Comissió Informativa de Serveis Interns, de conformitat amb la proposta presentada 
pel Tinent d'Alcalde regidor de l'Àrea i per unanimitat proposa al Ple de la corporació:  
Quedar-ne assabentats

(deliberació)

El Ple de la corporació de conformitat amb  la proposta presentada per la Comissió 
Informativa de Serveis Interns i per unanimitat acorda: Quedar-ne assabentats.

Sr. Suàrez: Catorze punts, vint-i-una contractacions.  Entre elles  hi ha la contractació i no 
sé si està aquí a la sala perquè encara no la coneixem, de la nova directora de recursos 
humans de l’Ajuntament, i clar, ens sorprén moltíssim perquè em sembla recordar que és 
el primer cop on hi ha tantes errades a nivell tècnic i si no ja m’ho confirmareu, però crec 
que no vaig gaire errada, en tots els acords, justament ara que tenim nova directora de 
recursos humans.  Recomenar-li que es repassi tots els acords previs a la seva 
contractació, però clar, la sorpresa és que els acords posteriors també tenen errades, 
sobretot pel que fa al que són els títols, perquè totes les contractacions que s’han passat 
són per màxima urgència i en ells no està contemplat, en el resolc sí però al títol no i 
s’hauria de contemplar. Però, n’hi ha un que encara és una mica més perillós que és vuit 
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punt set en el qual no diu ni tan sols en el resolc que és una contractació per màxima 
urgència i evidentment ho és, perquè fins i tot en el que són els antecedents es fa 
referència al decret 214/90 del Reglament de personal i parla que excepcionalment i per 
causa d’urgència apreciada per l’Administració, encara que excepcional  no ho és gaire 
perquè són vint-i-una contractacions per màxima urgència, però fa referència al que és la 
urgència i fins i tot s’estableix que aquesta auxiliar administrativa  com que no hi ha borsa 
de treball…, bé s’hauria de dir que s’ha anul·lat la borsa de treball que vostès van aprovar 
i van fer passar uns examens a una gent perquè formessin part d’aquesta borsa de 
treball d’auxiliars administratius i després van anul·lar la borsa de treball, diuen que com 
que no hi ha borsa de treball sol·liciten diferents currículums al Servei d’ocupació de 
Catalunya.  Llavors, no sé com s’ha de fer això, però no sé si s’hauria de retirar d’aquest 
Ple o no s’ha de fer res?

Sra.Secretària: En tots els informes que hi ha diu que és per màxima urgència.

Sra.Suàrez: bé, per tant, fent un decret de subsanació ja n’hi hauria prou, no?

Sr.Ferré: Però, a veure, una pregunta, el títol es pot posar el títol que es vulgui, 
m’imagino?

Sra.Suàrez: Estic parlant del vuit punt set, no cal dir el nom de la persona, parla de 
contractar laboralment en règim d’interinatge a la senyora no sé què.  Aquí hauria de dir: 
contractar i per màxima urgència … Bé, jo no sóc la tècnica, però entenc que la directora 
de recursos humans és qui ho hauria d’haver dit aixo, suposo.  

Sra. Secretària: Als informes  sí que surt que és per urgència.

Sra.Suàrez: Val, que surti als informes és correcte, suposo, evidentment els tècnics han 
de fer la seva feina, més que res que reviseu això. 

Sr.Sànchez: És un problema de redactat, que es revisi i ja està.

Sra.Suàrez: És un problema d’acord.

Sr.Sànchez: Sí, de redactat.

Sra.Suàrez: No, d’acord. Clar, si l’acord estava mal pres, s’ha de fer un decret de 
subsanació de l’acord, per tant és un problema d’acord i no de redactat.

Sra.Elvira: Una pregunta, tenim dos contractes relacionats amb les platges, això no 
hauria de passar per la societat anònima?

Sr.Robert: Bé, de fet aquí el que es passa són vint-i-dos moviments de la plantilla i no 
noves contractacions i el que avui passem per aquí els ho explicaré.  Això són 
comissions de serveis, concretament quatre de la policia local que tenen venciment, per 
tant, quan vencin ja veurà què es farà. Pensin que tenim places vacants a la nostra 
policia local i el que no podem fer és deixar de donar servei i seguretat als nostres  
ciutadans.  Després passem tres places d’informador de patrimoni, que suposo que la 
ponent de Convergència i Unió a l’OAM segurament ja se n’ha parlat, les contracta 
l’Ajuntament perquè el que no podem pretendre, almenys a l’equip de govern és deixar 
els nostres monuments i el nostre patrimoni sense donar-li informació als visitants que 
tenim durant l’època estival.  Per tant, són tres contractacions per informadors de 
patrimoni que per descomptat tenen un començament i un final molt concrets i s’ajusten 
al que és l’estiu, ara si algú creu que no s’han de contractar informadors de patrimoni, 
que clarament es manifesti aquí, i no hi ha cap problema.  Tres contractacions més 
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corresponen també a un període molt concret i són els informadors turístics, que vull 
recordar a alguns membres d’aquesta taula que no és la primera vegada que es fa, sinó 
que es ve fent habitualment, perquè a l’estiu tenim molts visitants i si som un municipi 
turístic, parlem de turisme familiar i ens omplim la boca de turisme, el lógic és que donem 
un servei d’informació als nostres visitants;  per tant, crec que està més que justificat.  
D’altra banda, hi ha sis contractacions que actualment com es pot veure ja estan 
vençudes, que corresponien a l’inici del nou servei que l’Ajuntament dóna particularment 
com organització als seus ciutadans del que és el subministrament de parasols i 
hamaques a les platges.  Com que el tema de la societat es va endarrerir malauradament 
uns quants dies, perquè com tothom sap els tràmits d’escriptures, inscripcions al registre 
mercantil, etc, no compleixen els terminis que tu tens pensats, i se’ns venia la temporada 
estival a sobre el que no podia permetre l’Ajuntament és esperar  a què la societat 
estigués en funcionament i va començar a contractar persones per donar aquest servei.  
Actualment, aquestes persones ja estan a la societat que crec que això explica la 
pregunta o la intervenció de la representant del Grup Popular, perquè pensem que 
aquestes contractacions si es veu, feien esment a tres mesos i ja actualment ja estan 
vençudes, perquè la societat actualment ja està en vigor i ja té els seus treballadors.  Del 
que no la puc informar és que si coincideixen amb aquestes persones o no, no perquè no 
vulgui, sinó perquè no ho sé, perquè la societat és independent de l’ajuntament.  I les 
darreres places, cal aclarir que perquè sumin aquestes vint-i-dues, queden sis places, 
però bàsicament es pot veure aquí que hi ha baixes per maternitat i alguna substitució 
d’alguna comissió de serveis que té l’Ajuntament, algunes persones que han passat a 
ocupar alguna plaça d’administratiu i per no deixar el servei sense donar, s’ha cobert per 
màxima urgència el tema de la plaça d’auxiliar administratiu que teòricament deixa com a 
servei el funcionari que passa a desenvolupar tasques de més importància. Per tant, 
estem parlant de servei de la policia, servei de seguretat ciutadana, estem parlant de 
servei d’informació del nostre patrimoni en època estival i estem parlant de servei d’estiu 
en tema turístic, som un municipi turístic i així ho creiem i per tant, no cal dir que és 
necessari contractar aquests informadors. Per tant, són moviments, no són noves 
contractacions, per donar un servei un servei molt concret de seguretat i d’atenció als 
nostres ciutadans en èpoques estivals.

Sr.Sànchez: És donar compte senyora Sandra Suàrez.

Sra.Suàrez: Sí, ho sé, però com que hi ha hagut una gran explicació, vull comentar que 
sap que passa senyor Joan Carles Robert? Que, potser vostè s’havia preparat la 
intervenció pennsant que nosaltres el que criticaríem seria el nombre de contractacions 
que han passat, i precisament aquest no és el que de la qüestió.  Si són vint-i-una o 
vint-i-dues persones nosaltres no les criticarem sempre i quan es necessitin per cobrir els 
serveis de la ciutadania, a nosaltres el que ens sembla malament són dues coses: una, 
que es contractin persones, directores que la seva funció sigui la de controlar i repassar 
tota la tasca que es fa al departament i que no ho facin i una altra és la incoherència en 
el sentit que vostès contracten per màxima urgència o a dit, com s’acostuma a dir, que 
vostè precisament era la persona que estava en el lloc on jo estic en l’anterior mandat i 
em deia que així les coses no podien anar, que la màxima urgència no podia ser, que 
quan va assumir aquesta responsabilitat va dir que les coses no continuarien com fins 
ara, que no hi hauria màxima urgència, que es cobririen les places com s’havien de cobrir 
i el que han fet és treure una borsa de treball per preveure imprevistos com maternitat i 
altres, i a última hora anul·lar-la i continuar amb la màxima urgència. Res més.

Sr.Robert: Només per aclarir dos conceptes: un, que li agraeixo a la regidora de 
Convergència i Unió que rectifiqui en la qüestió que el primer que m’ha dit era el nombre 
de places i ara diu que no era l’important, la segona és que com ha manifestat la 
Secretària, els informes dels directors de recursos humans que hi havia,tant quant va 
quedar vacant la plaça perquè va marxar l’antic director de recursos humans i la 
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incorporació de la nova directora de recursos humans, als informes sí que consta això de 
màxima urgència.  Aquí no té cap culpa la directora de recursos humans  a l’hora 
d’elaborar la redacció de l’acord que ja s’ha manifestat aquí que se subsanarà i ja està.  
Vull que quedi clar això, perquè sinó… Llavors, l’altra cosa que sí que li volia dir senyora 
Sandra Suàrez és que quan li deia tot allò de la màxima urgència vostè no tenia en cap 
moment, una convocatòria de places en marxa i li vull recordar que nosaltres tenim una 
convocatòria en marxa de places per cobrir amb concurs i concurs oposició, cosa que 
vostè no tenia. No em digui que això és el mateix, perquè nosaltres sí que tenim 
processos de selecció com Déu mana, la diferència és molt important.  L’altra cosa que li 
volia dir, Sandra Suàrez, és que les maternitats sempre  el concepte és cobrir-les per 
màxima urgència i sí que li vull dir també que nosaltres tenim la suficient previsió per 
cobrir aquestes places amb antel·lació i no quan la senyora hagi donat a llum.  Per tant, 
crec que les diferències aquí manifestades són totalment argumentades, perquè es nota 
una millora substancial en com s’està portant el tema de personal ara de com es portava 
abans.

9. PROPOSTA DE BONIFICACIÓ DE DIVERSOS IMPOSTOS D'INSTAL·LACIONS, 
CONSTRUCCIONS I OBRES

9.1. PROPOSTA DE BONIFICACIÓ IMPOST CONSTRUCCIONS I OBRES 
REHABILITACIÓ FAÇANA C/ NORUEGA 7 DE SEGUR DE CALAFELL

Mitjançant Resolució núm. 2008/2823, de data 28 de maig de 2008 del Regidor delegat 
de l'Àrea de Territori, Ramón Ferré i Solé, es va atorgar la llicència d'obres menors núm. 
2008/123 a la COMUNITAT DE PROPIETARIS, per la rehabilitació de la façana de la 
finca situada al carrer Noruega núm. 7 de Segur de Calafell.

Atès que, mitjançant petició de la Sra. Lea Manich Bou, en representació de la Comunitat 
de Propietaris abans esmentada sol.licita gaudir de les bonificacions i exempcions 
previstes a l'Ordenança fiscal municipal núm. 1.3, article 6, apartats 2 i 4, per l'any 2008.

Vist l'informe emès per  la Secretaria Acctal., que queda adjuntat a l'expedient.

El Ple de la corporació de conformitat amb la proposta presentada per la Comissió 
Informativa de Territori, i per unanimitat proposa al Ple, l'adopció del següent acord:  

PRIMER.- Atorgar una bonificació del 95%, de la quota  de l'impost de construccions, 
instal.lacions a la llicència d'obres menors núm. 2008/123 a la COMUNITAT DE 
PROPIETARIS, per la rehabilitació de la façana de la finca situada al carrer Noruega 
núm. 7 de Segur de Calafell.

SEGON.- Donar trasllat d'aquest acord a la Comunitat de Propietaris de Segur de 
Calafell, al  Departament d'Intervenció i BASE, Oficina de Recaptació de Calafell.  

9.2.   PROPOSTA DE BONIFICACIÓ IMPOST INSTAL.LACIONS, CONSTRUCCIONS I 
OBRES PER REHABILITACIÓ FAÇANA CARRER DE LES PENYES 2 DE CALAFELL

Mitjançant Resolució núm. 2008/3181, de data 17 de juny de 2008 del Regidor delegat  
de l'Àrea de Territori, Ramón Ferré i Solé, es va atorgar la llicència d'obres menors núm. 
2008/145 a la Sra. Mª TERESA PAHISSA BARTOMEU, per pintar una part de la façana 
amb color de gamma torrada o beig, canviar porta d'entrada i posar pedra natural a la 
part de baix de la façana al carrer de les Penyes núm. 2 de Calafell.
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Atès que, mitjançant petició de la Sra. Mª Teresa Pahissa Bartomeu, sol.licita gaudir de 
les bonificacions i exempcions previstes a l'Ordenança fiscal municipal núm. 1.3, article 6, 
apartats 2 i 4, per l'any 2008.

Vist l'informe emès per  la Secretaria Acctal., que queda adjuntat a l'expedient.

El Ple de la corporació de conformitat amb la proposta presentada per la Comissió 
Informativa de Territori i  per unanimitat acorda:

PRIMER.- Atorgar una bonificació del 95%, de la quota  de l'impost de construccions, 
instal.lacions a la llicència d'obres menors núm. 2008/145 a la Sra. Mª TERESA 
PAHISSA BARTOMEU, per pintar una part de la façana amb color de gamma torrada o 
beig, canviar porta d'entrada i posar pedra natural a la part de baix de la façana al carrer 
de les Penyes núm. 2 de Calafell.

SEGON.- Donar trasllat d'aquest acord a la Sra. Mª TERESA PAHISSA BARTOMEU, al  
Departament d'Intervenció i BASE, Oficina de Recaptació de Calafell.  

9.3.     PROPOSTA DE BONIFICACIÓ IMPOST INSTAL.LACIONS, CONSTRUCCIONS 
I OBRES PER AFOVORIR LES CONDICIONS D'ACCÉS I HABITATBILITAT DELS 
DISCAPACITATS AV. MN. JAUME SOLER 38 DE CALAFELL

Mitjançant Resolució núm. 2008/2498, de data 15 de maig de 2008 del Regidor delegat  
de l'Àrea de Territori, Ramón Ferré i Solé, es va atorgar la llicència d'obres menors núm. 
2008/107 a la COMUNITAT DE PROPIETARIS, per a l'execució de rampa d'accés a 
l'edifici a l'Av. de Mossèn Jaume Soler núm. 38, d'aquest Terme Municipal.

Atès que, mitjançant petició de la Sra. Ruth González Palma, en representació de Fincas 
Arcos S.L., administradors de la Comunitat de Propietaris abans esmentada, gaudir de 
les bonificacions i exempcions previstes a l'ordenança fiscal municipal núm. 1.3, article 6, 
apartats 2 i 4, per l'any 2008.

Vist l'informe emès per  la Secretaria Acctal., que queda adjuntat a l'expedient.

El Ple de la corporació de conformitat amb la proposta presentada per la Comissió 
Informativa de Territori, i per unanimitat acorda: 

PRIMER.- Atorgar una bonificació del 95%, de la quota  de l'impost de construccions, 
instal.lacions a la llicència d'obres menors 2008/107, atorgada a la COMUNITAT DE 
PROPIETARIS, per a l'execució de rampa d'accés a l'edifici a l'Av. Mossèn Jaume Soler 
núm. 38, d'aquest Terme Municipal.

SEGON.- Donar trasllat d'aquest acord a la Comunitat de Propietaris, al  Departament 
d'Intervenció i BASE, Oficina de Recaptació de Calafell.  

9.4. PROPOSTA DE BONIFICACIÓ IMPOST INSTAL.LACIONS, CONSTRUCCIONS I 
OBRES PER REHABILITACIÓ FAÇANA CARRER JORDI GARÍ 10-14 DE SEGUR DE 
CALAFELL

Mitjançant Resolució núm. 2008/3050, de data 6 de juny de 2008 del Regidor delegat  de 
l'Àrea de Territori, Ramón Ferré i Solé, es va atorgar la llicència d'obres menors núm. 
2008/192 a la COMUNITAT DE PROPIETARIS EDIFICI GARBI, per la reforma parcial 
d'un edifici plurifamiliar aïllat al carrer de Jordi Garí núms. 10-14 de Segur de Calafell.
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Atès que, mitjançant petició del Sr. José Manuel Caballero Barrera, en representació de 
la Comunitat de Propietaris abans esmentada sol.licita gaudir de les bonificacions i 
exempcions previstes a l'Ordenança fiscal municipal núm. 1.3, article 6, apartats 2 i 4, per 
l'any 2008.

Vist l'informe emès per  la Secretaria Acctal., que queda adjuntat a l'expedient.

El Ple de la corporació de conformitat amb la proposta presentada per la Comissió 
Informativa de Territori i  per unanimitat  acorda:

PRIMER.- Atorgar una bonificació del 95%, de la quota  de l'impost de construccions, 
instal.lacions a la llicència d'obres menors núm. 2008/192 a la COMUNITAT DE 
PROPIETARIS EDIFICI GARBI, per la reforma parcial d'un edifici plurifamiliar aïllat al 
carrer de Jordi Garí núms. 10-14 de Segur de Calafell.

SEGON.- Donar trasllat d'aquest acord a la Comunitat de Propietaris Edifici Garbí de 
Segur de Calafell, al  Departament d'Intervenció i BASE, Oficina de Recaptació de 
Calafell.  

9.5.     PROPOSTA DE BONIFICACIÓ IMPOST INSTAL.LACIONS, CONSTRUCCIONS 
I OBRES PER REHABILITACIÓ FAÇANA EDIFICI MARIUT AV. ANGLATERRA 62-64 
DE SEGUR DE CALAFELL

Mitjançant Resolució núm. 2008/3065, de data 6 de juny de 2008 del Regidor delegat  de 
l'Àrea de Territori, Ramón Ferré i Solé, es va atorgar la llicència d'obres menors núm. 
2008/65 a la COMUNITAT DE PROPIETARIS EDIFICI MARIUT, per la rehabilitació de la 
façana de la finca situada a l'Avinguda d'Anglaterra núms. 62-64 de Segur de Calafell.

Atès que, mitjançant petició del Sr. Gustavo Sánchez Moreno, en representació de la 
Comunitat de Propietaris abans esmentada sol.licita gaudir de les bonificacions i 
exempcions previstes a l'Ordenança fiscal municipal núm. 1.3, article 6, apartats 2 i 4, per 
l'any 2008.

Vist l'informe emès per  la Secretaria Acctal., que queda adjuntat a l'expedient.

El Ple de la corporació de conformitat amb la proposta presentada per la Comissió 
Informativa de Territori, i per unanimitat acorda:

PRIMER.- Atorgar una bonificació del 95%, de la quota  de l'impost de construccions, 
instal.lacions a la llicència d'obres menors núm. 2008/65 a la COMUNITAT DE 
PROPIETARIS EDIFICI MARIUT, per la rehabilitació de la façana de la finca situada a 
l'Avinguda d'Anglaterra núms. 62-64 de Segur de Calafell.

SEGON.- Donar trasllat d'aquest acord a la Comunitat de Propietaris Edifci Mariut de 
Segur de Calafell, al  Departament d'Intervenció i BASE, Oficina de Recaptació de 
Calafell.  

9. 6     PROPOSTA DE BONIFICACIÓ IMPOST INSTAL.LACIONS, CONSTRUCCIONS 
I OBRES PER REHABILITACIÓ FAÇANA AV. ESPANYA 336 DE SEGUR DE 
CALAFELL
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Mitjançant Resolució núm. 2008/2817, de data 28 de maig de 2008 del Regidor delegat  
de l'Àrea de Territori, Ramón Ferré i Solé, es va atorgar la llicència d'obres menors núm. 
2008/125 a la COMUNITAT DE PROPIETARIS, per la rehabilitació de la façana a 
l'Avinguda d'Espanya núm. 336 de Segur de Calafell.

Atès que, mitjançant petició del Sr. Manuel Huertas Montero, en representació d'Aguilar 
Arquitectos i de la Comunitat de Propietaris abans esmentada sol.licita gaudir de les 
bonificacions i exempcions previstes a l'Ordenança fiscal municipal núm. 1.3, article 6, 
apartats 2 i 4, per l'any 2008.

Vist l'informe emès per  la Secretaria Acctal., que queda adjuntat a l'expedient.

El Ple de la corporació de conformitat amb la proposta presentada per la Comissió 
Informativa de Territori i per  unanimitat acorda:

PRIMER.- Atorgar una bonificació del 95%, de la quota  de l'impost de construccions, 
instal.lacions a la llicència d'obres menors núm. 2008/125 a la COMUNITAT DE 
PROPIETARIS, per la rehabilitació de la façana a l'Avinguda d'Espanya núm. 336 de 
Segur de Calafell.

SEGON.- Donar trasllat d'aquest acord a la Comunitat de Propietaris de Segur de 
Calafell, al  Departament d'Intervenció i BASE, Oficina de Recaptació de Calafell.  

9.7 PROPOSTA DE BONIFICACIÓ IMPOST INSTAL.LACIONS, CONSTRUCCIONS I 
OBRES PER REHABILITACIÓ FAÇANA EDIFICI TINAJAS, C/ VILLARROEL 19 DE 
CALAFELL

Mitjançant Resolució núm. 2008/2828, de data 28 de maig de 2008 del Regidor delegat  
de l'Àrea de Territori, Ramón Ferré i Solé, es va atorgar la llicència d'obres menors núm. 
2008/176 a la COMUNITAT DE PROPIETARIS EDIFICI TINAJAS, per la Rehabilitació de 
la façana de l'edifici situat al pal carrer de Villarroel 19 de Calafell.

Atès que, mitjançant petició del Sr. José Martinez Martinez, en representació de la 
Comunitat de Propietaris abans esmentada sol.licita gaudir de les bonificacions i 
exempcions previstes a l'Ordenança fiscal municipal núm. 1.3, article 6, apartats 2 i 4, per 
l'any 2008.

Vist l'informe emès per  la Secretaria Acctal., que queda adjuntat a l'expedient.

El Ple de la corporació de conformitat amb la proposta presentada per la Comissió 
Informativa de Territori i per unanimitat acorda:

PRIMER.- Atorgar una bonificació del 95%, de la quota  de l'impost de construccions, 
instal.lacions a la llicència d'obres menors núm. 2007//372 atorgada  2008/176 a la 
COMUNITAT DE PROPIETARIS EDIFICI TINAJAS, per la Rehabilitació de la façana de 
l'edifici situat al pal carrer de Villarroel 19 de Calafell.

SEGON.- Donar trasllat d'aquest acord a la Comunitat de Propietaris Edifici Tinajas, al 
Departament d'Intervenció i BASE, Oficina de Recaptació de Calafell.  

9.8 PROPOSTA DE BONIFICACIÓ IMPOST INSTAL.LACIONS, CONSTRUCCIONS I 
OBRES AFOVORIR LES CONDICIONS D'ACCÉS I HABITATABILITAT DELS 
DISCAPACITATS AV. ST. JOAN DE DÉU 36 DE CALAFELL

67



Mitjançant Resolució núm. 2008/3505, de data 3 de juliol de 2008 del Regidor delegat  de 
l'Àrea de Territori, Ramón Ferré i Solé, es va atorgar la llicència d'obres menors núm. 
2007/101 al Sr. JOAN MAS JANSÀ, per a la instal·lació d'un ascensor a l'edifici del pg. 
Maritim de St. Joan de Déu 36 de Calafell

Atès que, mitjançant petició de l'interessat, sol.licita gaudir de les bonificacions i 
exempcions previstes a l'Ordenança fiscal municipal núm. 1.3, article 6, apartats 7, per 
l'any 2008.

Vist l'informe emès per  la Secretaria Acctal., que queda adjuntat a l'expedient.

El Ple de la corporació de conformitat amb la proposta presentada per la Comissió 
Informativa de Territori i per unanimitat acorda: 

PRIMER.- Atorgar una bonificació del 95%, de la quota  de l'impost de construccions, 
instal.lacions a la llicència d'obres menors núm. 2007/101 al Sr. JOAN MAS JANSÀ, per 
a la instal·lació d'un ascensor a l'edifici del pg. Maritim de St. Joan de Déu 36 de Calafell

SEGON.- Donar trasllat d'aquest acord a l'interessat, al  Departament d'Intervenció i 
BASE, Oficina de Recaptació de Calafell.  

9.9 PROPOSTA DE BONIFICACIÓ IMPOST INSTAL.LACIONS, CONSTRUCCIONS I 
OBRES PER REHABILITACIÓ FAÇANA CARRER DEL CARME 25 DE CALAFELL

Mitjançant Resolució núm. 2008/965, de data 28 de febrer de 2008 del Regidor delegat  
de l'Àrea de Territori, Ramón Ferré i Solé, es va atorgar la llicència d'obres menors núm. 
2008/17 a JORDI PLANA I FILLS C.B., per la rehabilitació davantera d'un habitatge 
plurifamiliar entre mitgeres al carrer del Carme núm. 25 de Calafell

Atès que, mitjançant petició del Sr. Jordi Plana Ferré, sol.licita gaudir de les bonificacions 
i exempcions previstes a l'Ordenança fiscal municipal núm. 1.3, article 6, apartats 2 i 4, 
per l'any 2008.

Vist l'informe emès per  la Secretaria Acctal., que queda adjuntat a l'expedient.

El Ple de la corporació de conformitat amb la proposta presentada per la Comissió 
Informativa de Territori i per unanimitat acorda:

PRIMER.- Atorgar una bonificació del 95%, de la quota  de l'impost de construccions, 
instal.lacions a la llicència d'obres menors núm. 2008/17 atorgada a JORDI PLANA I 
FILLS C.B., per la rehabilitació davantera d'un habitatge plurifamiliar entre mitgeres al 
carrer del Carme núm. 25 de Calafell.

SEGON.- Donar trasllat d'aquest acord a JORDI PLANA I FILLS C.B., al  Departament 
d'Intervenció i BASE, Oficina de Recaptació de Calafell.  

9.10 PROPOSTA DE BONIFICACIÓ IMPOST INSTAL.LACIONS, CONSTRUCCIONS I 
OBRES PER REHABILITACIÓ FAÇANA AV. ST. JOAN DE DÉU 23 DE CALAFELL

Mitjançant Resolució núm. 2008/3285, de data 25 de juny de 2008 del Regidor delegat  
de l'Àrea de Territori, Ramón Ferré i Solé, es va atorgar la llicència d'obres menors núm. 
2008/199 a la COMUNITAT DE PROPIETARIS ELENA, per la rehabilitació dels frontals 
de la façana principal al Passeig Marítim de Sant Joan de Déu núm. 23 de Calafell.
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Atès que, mitjançant petició del  Sr. Joan Falguera i Guardiola, en representació de la 
Comunitat de Propietaris abans esmentada sol.licita gaudir de les bonificacions i 
exempcions previstes a l'Ordenança fiscal municipal núm. 1.3, article 6, apartats 2 i 4, per 
l'any 2008.

Vist l'informe emès per  la Secretaria Acctal., que queda adjuntat a l'expedient.

El Ple de la corporació de conformitat amb la proposta presentada per la Comissió 
Informativa de Territori i,per unanimitat acorda.

PRIMER.- Atorgar una bonificació del 95%, de la quota  de l'impost de construccions, 
instal.lacions a la llicència d'obres menors núm. 2008/199 atorgada a la COMUNITAT DE 
PROPIETARIS ELENA, per la rehabilitació dels frontals de la façana principal al Passeig 
Marítim de Sant Joan de Déu núm. 23 de Calafell.

SEGON.- Donar trasllat d'aquest acord a la Comunitat de Propietaris Elena de Calafell, al  
Departament d'Intervenció i BASE, Oficina de Recaptació de Calafell.  

10.   INCOAR EXPEDIENT RECUPERACIÓ D'OFICI D'UN BE DE DOMINI PÚBLIC DEL 
CARRER ALTAFULLA 18 URB.BELLAMAR DE CALAFELL

Vist que l’entitat CRIST-LLAR 97, SL mitjançant escrit de data 4 de juny de 2004 (REN 
9347), davant la petició de llicència d’obres, va fer la segregació i cessió a l’Ajuntament 
de Calafell de 61,79 m2 de la superficie de la finca registral núm. 9.809 per estar afectat 
a vial, segons el vigent PGOU.

Vist que mitjançant acord de la Junta de Govern Local de l’Ajuntament de Calafell, de 13 
de juliol de 2004 va acceptar la cessió formulada pel Sr. Fernando Zapata Ojeda , en 
nom i representació de l’entitat CRIST-LLAR 97, dels terrenys destinats a vial, que es 
segreguen de la fina situada al carrer Altafulla, 18 de la urbanització Bellamar, amb una 
superficie de 61,79 m2.

Vist que el 19 de maig de 2005 l’entitat CRIST-LLAR 97 va formalitzar fefaenment la 
segregació i cessió unilateral del ple domini a favor de l’Ajuntament de Calafell, a l'efecte 
de donar compliment a la normativa urbanística vigent,  de la finca següent: “proción de 
terreno sita en el termino de Calafell, carrer Altafulla, 18, partida “Camí de Vilanova”, 
conocida como “Prat de Mas de Solé”, que constituye parte de la parcela núm. 4, de la 
manzana B. Ocupa una superficie de 61,79 metros cuadrados y linda: frente, Norte, en 
linea recta de 11,25 metros y otra curva, con la calle Altafulla,; derecha, Oeste, en línea 
de 2,40 metros, con finca Mas de la Mel; izquierda, Este, en línea de 6,25 metros, con la 
Parcela número 3 de la urbanización; y fondo, Sur, en línea de 17,56 metros, con el resto 
de la finca de la que se segrega” (finca registral núm. 9809). 

Vist que l’Ajuntament de Calafell mitjançant escriptura pública de 3 de juny de 2005 va fer 
l’acceptació formal de la cessió feta per l’entitat CRIST-LLAR 97 mitjançant l’esmentada 
escriptura pública de data 19 de maig de 2005. 

Vist que l’informe emès per l’inspector d’obres municipal, el 13 de juny de 2008, adjunt  a 
la present resolució judicial i del qual es desprèn que: “la finca esmentada està envaint 
un bé de domini públic, vial, en un àmbit de 61,79 m2 a la part davantera de la finca” i 
que al seu actual propietari és al Sr. Rosend Cabanes Ribot.

D’acord amb l’article 227 del Decret Legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, pel qual s’aprova el 
Text refós de la Llei municipal i de règim local de Catalunya, el qual disposa que: “Els ens 
locals poden recuperar per si mateixos, en qualsevol moment, la possessió dels seus 
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béns de domini públic.”

D’acord amb l’article 230 de l’esmentat text legal el qual disposa: “L’exercici de les 
accions administratives a que es refereixen als articles 227 i 228 és competència del ple 
de la corporació, tret les que siguin urgents, que hauran de ser exercides pel president.”

Sr.Ferré:  El punt que passem ara, recuperar aquest domini públic no és res més que una 
punxa d’una parcel·la per tal de recuperar o d’aconseguir la propietat municipal i perquè 
un carrer que s’ha fet amb la urbanització Bella Mel, que uneix Mas Mel amb Bellamar, 
pugui tenir una continuïtat en els dos sentits de la circulació i llavors, el que es fa és 
treure aquesta tanca que hi ha ara i que obstrueix el pas per tal que aquest carrer pugui 
tenir aquesta continuïtat amb aquest punt que aprovem.

El Ple de la corporació de conformitat amb la proposta presentada per la Comissió 
Informativa de Territori i per unanimitat acorda:

PRIMER.-  Incoar expedient per la recuperació d’ofici d’un be de domini públic contra el 
Sr. Rosend Cabanes Ribot, com a propietari de l’habitatge del carrer Altafulla, 18 de la 
urbanització Bellamar de Calafell, per estar ocupant i posseint 61,79 m2 de l’esmentat 
vial, segons es desprèn de plànol adjunt a l’informe emès per l’inspector municipal, de 13 
de juny de 2008.
 
SEGON.- Concedir al Sr. Rosend Cabanes Ribot, en la seva qualitat propietari de la finca 
objecte d’aquest expedient administratiu, un termini d’audiència i vista de quinze (15) dies 
hàbils, d’acord amb el que disposa l’article 84 de la Llei 30/1992, de 26 de novembre, 
Regim Jurídic de les Administracions Públiques i del Procediment Comú, per tal que, 
durant l’expressat termini, pugui realitzar, si s’escau, les actuacions següents:

· Examinar l’expedient a l’Oficina de l’Àrea de Territori de l’Ajuntament de Calafell, 
plaça Constitució Núm. 5 de Calafell
· Presentar, davant d’aquesta corporació, les al·legacions, els documents i els 
justificants que consideri pertinents en defensa dels seus drets i interessos.
· Instar de l’Ajuntament, la pràctica de les proves que considerin pertinents.

TERCER.-  Donar compte d’aquest acord als interessats.

11. VERIFICACIÓ TEXT REFÓS MODIFICACIÓ PUNTUAL PLA GENERAL MASIA 
CAN PEROTET

Vist que el Ple de la corporació en sessió ordinària celebrada el dia 17 de setembre de 
2004, va aprovar provisionalment el Projecte de Modificació Puntual del Pla General en 
relació a la Masia del Cal Perotet de Calafell, 

Vist l'acord de la Comissió Territorial d'Urbanisme de Tarragona, adoptat en la sessió de 
data 22 de maig de 2008, el qual preveu l'aprovació definitiva de l'expedient de 
referència, supeditant la seva publicació, i conseqüent executivitat a la presentació d'un 
text refòs que incorpori les prescripcions descrites al mateix.

Vist el Text Refós  del Projecte de Modificació puntual del Pla General , en relació a la 
Masia de Cal Perotet a Calafell, redactat perls Serveis Tècnics Municipals, que incorpora 
les prescripcions abans esmentades.

Vist l'informe de l'Arquitecte director del Servei d'Urbanisme i Habitatge de l'Ajuntament 
de Calafell, que consta a l'expedient.
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Vist l'informe de la Secretària Acctal., que consta a l'expedient.

En virtud del que disposa l'article 90 del Decret Legislatiu 1/2005 de 26 de juliol, pel qual 
s'aprovà el Text Refós de la Llei d'Urbanisme i altra legislació concordant.

La Comissió Informativa de l’Àrea de Territori, proposa al Ple l’adopció del següent acord:

PRIMER.- VERIFICAR, el Text Refòs del Projecte de Modificació Puntual ,del Pla 
General en relació a la Masia del Cal Perotet de Calafell, redactat pels Serveis Tècnics 
Municipals, que s'adjunta al present acord, el qual incorpora les prescripcions descrites a 
l'acord de la Comissió Territorial d'Urbanisme, de data 22 de maig de 2008.

SEGON.- Trametre l'expedient a la Comissió Territorial d’Urbanisme de Tarragona, per 
tal de que procedeixi a la seva publicació.

Sr.Ferré:  A mi en aquest punt m’agradaria una mica, ja que fa molt de temps que s’està 
tramitant, situar-lo una mica en el temps i el context.  A principi de tot, quan hi va haver el 
pla parcial de Valldemar i estic parlant de l’any seixanta-vuit, que jo encara no havia 
nascut, hi havia una qualificació en aquesta finca   de centre cívic, de zona comercial i 
unes franges que eren per aparcaments en aquell pla parcial.  Després l’any vuitanta-nou 
quan es va fer la revisió es va admetre l’ús residencial i també es va ficar una clau 
comercial que es podia optar per un ús o un altre. Per tant, el que vam fer l’any dos mil 
un, en aquest cas jo sí que vaig signar aquest conveni amb el senyor Leo Stober, doncs 
vam aconseguir de treure  aquest ús residencial i que hi haguessin unes claus 
d’hostaleria, restauració, equipaments esportius a l’aire lliure i comercial on evidentment, 
suprimíem aquest ús d’habitatge i a més a més limitàvem l’edificabilitat màxima que en 
aquell moment venia a ser uns dos mil cinc-cents metres quadrats, si no recordo 
malament, ara es limita a mil cinc-cents metres quadrats per ampliar el que era la masia i 
a més a més hi havia l’obligació de respectar aquesta masia, amb  la qual cosa la 
modificació era aquest contingut exclusivament.  Aquell conveni preveia, com recordeu 
alguns dels que esteu presents i els que no doncs, ho teniu per escrit al conveni que 
s’adjunta a l’expedient, l’Ajuntament es comprometia a pagar els sis milions set-centes 
mil pessetes que en aquell moment valia el que era la part de contribucions especials o 
quotes d’urbanització per fer la part de carrer que li tocava a aquest propietari de la 
masia, en la part de carrer de quan es van fer els serveis pendents de la urbanització 
Valldemar.  Aquest pagament el va abonar l’Ajuntament d’acord amb aquest conveni i era 
una mica la torna de poder treure  aquest ús d’habitatges i reduir aquesta edificabilitat. 
Per tant, la modificació que es va presentar l’any dos mil un estava d’acord amb aquell 
conveni i per causes que potser hi ha hagut diferents canvis a nivell polític, i potser no hi 
ha hagut el seguiment adequat d’aquest expedient, doncs, això encara estava pendent 
de l’aprovació definitiva.  És cert que s’havia fet l’aprovació inicial, s’havia fet també una 
exposició pública on no hi va haver cap al·legació, es va fer l’aprovació provisional i es va 
enviar a urbanisme, però resulta que urbanisme encara hores d’ara no ho havia aprovat, 
fins que fa relativament vuit mesos si no recordo malament, que vam requerir a la 
Delegació d’Urbanisme de Tarragona que fessin l’aprovació definitiva d’aquest expedient 
que teníem penjat des de feia molt de temps, amb la qual cosa s’ha fet aquesta aprovació 
definitiva pendent de verificar aquest Text Refós que avui aprovem i tramitem, per tal que 
la finca quedi conforme al conveni que es va signar l’any dos mil un i conforme als 
paràmetres que he descrit anteriorment.  És a dir, un cop aprovada aquesta modificació 
del plantejament es passarà de tenir una finca en la qual s’admetia l’ús residencial i l’ús 
comercial indistintament i donant l’opció inclús de triar, doncs, s’acabarà passant a una 
edificabilitat màxima del 0,35 m² de sòl per metres quadrats de sostre que ve a ser uns 
mil cinc-cents metres quadrats construïts d’equipament, d’hostaleria, restauració i es 
treurà totalment l’ús d’habitatge que és el que hi havia previst en aquesta modificació.  
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Per tant, he volgut refrescar una mica la memòria perquè sapiguem tots una mica del que 
estem parlant, res més.

Sra.Elvira: Voldria preguntar que en el Text Refós, on posa normativa ens parla de 
l’assignació dels usos  d’hostaleria, restauració, equipaments esportius a l’aire llliure i 
comercial amb l’excepció de l’ús d’habitatge reservat única i exclusivament pel personal i 
propietat de les instal·lacions hostaleres a ubicar;  això és un punt que m’agradaria que 
ens expliquéssis.  I després amb el document que vau fer amb aquest senyor, ja sé que 
és un tema que s’hi està a sobre, i suposo que els meus companys de Convergència 
també ho diran, però amb el que va passar amb el tema de la masia, jo aquí mirant-m’ho 
vaig veure que un dels pactes a què s’havia arribat era l’obligació de respectar els 
elements bàsics de conservar la masia o el seu entorn, i concretament la façana de la 
masia actualment construïda.  Només dir que ja sé que esteu fent tràmits, però que 
sapigueu que nosaltres amb aquest tema estarem per la labor de què es faci el que 
s’hagi de fer. Gràcies.

Sr. Rion:  Bé, tan sols per manifestar i aquesta és la visió del grup municipal d’Esquerra 
Republicana a l’entorn d’aquest assumpte, que en fi, en ocasions i és paradoxal es 
produeix un decalaix enorme entre el que és la tramitació administrativa dels expedients i 
la realitat de les coses.  Ara arribem a un punt on aquest expedient pren una determinada 
forma i naturalment nosaltres votarem a favor d’això, el que passa que és un expedient 
que porta causa i té origen en una determinada situació que a dia d’avui i ja és de tothom 
i és prou conegut, a dia d’avui aquesta situació doncs, no està acompassada a la realitat 
de les coses, perquè?  Doncs, perquè parlem de la masia de Can Perotet i aquesta 
masia ja no hi és i ja no hi és i voldria deixar-ho manifestat, com a grup municipal 
d’Esquerra Republicana de Catalunya, perquè el seu titular no només ha incomplert el 
conveni que en el seu moment va signar amb aquest Ajuntament en un anterior 
consistori, sinó que a més a més ha incomplert amb el que són uns deures mínims de 
decència i moralitat.  Jo crec  que la propietat i a mi no em fa falta ni dir-li noms ni 
cognoms li hauria de caure la cara de vergonya per l’actuació que ha tingut davant 
d’aquest Ajuntament; jo sé i em consta que s’està treballant intensament per poder 
redreçar aquesta situació, però jo no voldria que es passés per aquest punt com aquell 
qui no vol la cosa, i  com si no hagués passat res.  I el que ha succeït és un fet greu 
senyor Alcalde i vostè ho sap, i vostè ha pres mesures per mirar de redreçar-ho, però jo 
vull que com a mínim des del punt de vista del grup d’Esquerra  Republicana de 
Catalunya que quedi palesa constància de què ens sentim defraudats i decebuts per 
l’actuació de la titularitat d’aquesta finca, malgrat el comportament que aquest sí que ha 
estat exemplar en aquesta ocasió, deixant de banda la lentitud de tramitació  d’aquests 
expedients, malgrat el comportament que aquest sí que ha estat exemplar com deia, 
d’aquest Ajuntament. Gràcies senyor Alcalde.

Sr.Verge: Només quatre paraules per corroborar una mica el que ha dit el meu company 
d’Esquerra i si més no que nosaltres com a grup municipal vetllarem perquè a partir d’ara 
en totes les accions que es comencin a dur a terme en aquest municipi, el màxim de 
beneficiats siguin els serveis a les persones.  O sigui, vetllarem perquè s’acabi resolent 
dins d’aquest paràmetre i el màxim de beneficiats siguin les persones.  

Sr. Garriga: Bé, senzillament des del nostre grup municipal de Convergència i Unió estem 
d’acord amb aquesta verificació del Text Refós, perquè no volem ni podem anar en 
contra de la Llei, però clar, aquí també potser considerem que amb les negociacions que 
es van tenir en el seu dia amb el propietari i la persona corresponent de l’Ajuntament, 
potser si s’haguessin tingut més contactes i més transparències entre uns i altres, hi 
hagués hagut moltes possibilitats que avui dia no tinguéssim enderrocada aquesta masia 
de Can Perotet, una masia molt estimada per tota la ciutadania del municipi.  Hi haurà 
uns processos, seguirem lluitant, tindreu el nostre suport per fer totes les passes que 
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calguin, però clar, de mica en mica, s’aniran veient diferents causes sobre aquest tema i 
per tenir més aclariments aquest tema anirà sortint en d’altres plens i hi seguirem 
treballant amb això.

Sr.Ferré:  Jo voldria agrair el suport en aquest cas dels grups de l’oposició i també del 
govern en la verificació d’aquest Text Refós i dir que en principi, ara seguint aquest pas 
que estem acabant de tramitar, aquest senyor només podrà fer el que deia el conveni, i 
per tant, que no hi hagi mai cap dubte sobre la intenció de l’Ajuntament respecte aquesta 
feina. És més, com Ajuntament i com a equip de govern tenim la responsabilitat també 
d’aconseguir que els objectius dels veïns, de la gent que viu a Valldemar d’aconseguir 
que en aquella finca o en aquell espai hi hagi el centre cívic de la urbanització, l’espai del 
Casal on es puguin fer tots els actes i activitats de la urbanització i de la zona de Segur 
de Dalt també, per proximitat, l’objectiu aquest  és el que ha de prevaldre a partir d’ara.  
Per tant, si podem aconseguir aquest objectiu en un temps curt evidentment respectant 
sempre el que hi ha aprovat i el que hi ha en marxa, doncs, aquesta ha de ser la voluntat 
de l’equip de govern.  Amb això  què vull dir?  Doncs, que també tenim la revisió del Pla 
General en marxa i com sabeu, evidentment, amb la revisió del Pla General es poden 
aconseguir coses que en un simple conveni és més difícil d’aconseguir, per tant, tenint la 
revisió del Pla General amb la qual hi som tots representats i també els ciutadans i els 
veïns de Valldemar, doncs, jo crec que la revisió, si no arribem a aquest acord amb el 
propietari per aconseguir aquest espai, perquè els veïns de Valldemar puguin tenir el seu 
equipament i el seu casal, doncs evidentment amb la revisió ha de ser on es pugui 
aconseguir aquest objectiu. Jo tinc una sensibilitat especial pel patrimoni i em sap més 
greu que a ningú que s’hagi enderrocat una masia que tenia un valor històric i artístic i 
que evidentment també incloíem al catàleg i sóc el primer afectat, perquè quan vaig 
saber la notícia em va saber potser més greu que a ningú, potser al José Bonilla encara 
em guanya amb això, o si més no anem a la par, perquè tenim una sensibilitat especial 
com arquitecte pel tema del patrimoni.  Evidentment, la masia ja no la podrem recuperar 
com era, però sí que mirarem que en el cas que allà s’hi construeixi alguna cosa, què es 
pot fer? Si es pot recuperar una mica la forma que tenia o almenys si més no el record 
històric.  Jo crec que la motivació més important que ha de tenir ara l’equip de govern és 
això, aconseguir que hi hagi un equipament cívic, de casal en la urbanització de 
Valldemar i evidentment, si això no es produeix en un temps raonable, crec que la revisió 
del Pla General ha de poder aconseguir que la urbanització pugui tenir el seu equipament 
i per tant, crec que les passes que s’estan fent són els adequats i crec que això, la 
persona que està a l’altra banda de la taula en prendrà bona nota i sap realment quina és 
la posició oficial de l’Ajuntament.  Moltes gràcies.

El Ple de la corporació de conformitat amb la proposta presentada per la Comissió 
Informativa de Territori i per unanimitat acorda:

PRIMER.- VERIFICAR, el Text Refòs del Projecte de Modificació Puntual ,del Pla 
General en relació a la Masia del Cal Perotet de Calafell, redactat pels Serveis Tècnics 
Municipals, que s'adjunta al present acord, el qual incorpora les prescripcions descrites a 
l'acord de la Comissió Territorial d'Urbanisme, de data 22 de maig de 2008.

SEGON.- Trametre l'expedient a la Comissió Territorial d’Urbanisme de Tarragona, per 
tal de que procedeixi a la seva publicació.

12. DONAR COMPTE RESOLUCIONS DICTADES DES DEL DARRER PLE (ART.42 
ROF)

El Sr. Alcalde-President, dóna compte a la Corporació de les resolucions adoptades, que 
són del Decret núm.2008/2400 de data 09 de maig de 2008 al 2008/3599 de data 07 de 
juliol de 2008, donant compliment al que estableix l’article 42 del Reglament 
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d’Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les  Corporacions Locals, aprovat per 
R.D. 2568/86, de 28 de novembre, perquè els Regidors en tinguin coneixement i quedin 
assabentats.

Sra.López: És el mateix de l’altra vegada, primer que no ens dóna temps a revisar tots 
els decrets, perquè ens ho passen molt just de temps i també voldria fer una proposta. 
Una altra vegada hem tornat a detectar que hi ha omissions, que s’obliden de posar els 
números de decrets, o les dates, més que res que es vagi amb cura.  Ho vam dir 
l’anterior Ple i una altra vegada ho tornem a repetir, n’he tret uns quants perquè no m’ha 
donat temps a mirar-me’ls tots.  I com a proposta,  i ja sé que normalment es fa a precs i 
preguntes, a veure si és possible que cada vegada que es tanca, no sé com ho feu, a 
veure si ens ho podeu enviar, més que res per tenir temps de revisar-ho, perquè clar, 
amb dos dies no ens dóna i crec que és la nostra feina haver de revisar.  També he de 
comprovar una cosa però després a la Secretària de l’Ajuntament ja li donaré perquè em 
deixi comprovar l’expedient.

El Ple de la Corporació per unanimitat dels membres que constitueixen quórum suficient 
per la majoria legal, acorda:  

Quedar-ne assabentats

13. DONAR COMPTE DE LES ACTES APROVADES DE LA JUNTA DE 
GOVERN LOCAL

14. MOCIÓ PRESENTADA PEL GRUP D'ERC SOBRE POSSIBLE DESTINACIÓ 
D'ESPAIS PELS GRUPS MUNICIPALS

En Carles Rion i Tetas, amb DNI núm. 39672385 F, actuant en qualitat de portaveu del 
Grup Municipal d'Esquerra Republicana de Catalunya (ERC) a Calafell,

EXPOSA

Atès el fort creixement experimentat per la població de Calafell en els darrers anys, que 
ha determinat l'augment del nombre de regidors del consistori, passant de disset a 
vint-i-un.

Atesa l'existència  de cinc grups municipals constituïts per al present mandat i la 
creiexent complexitat de la tasca de govern i posiciói que han de dur a terme.

Atès que el correcte desenvolupament de la tasca política i representativa de la 
ciutadania que els grups municipals tene conferida requereix d'uns mínims de recursos, 
dedicació personal i espai.

Atès que l'equip de governté prevista en el present exercici la reordenació dels espais 
corresponents als diferents serveis municipals ubicats a l'edifici de la Casa de la Vila.

Vist l'article 70.1 de la Llei Municipal i de Règim Local de Catalunya,  el qual, a tenor 
literal estableix que:  Als municipis de més de dos mil habitants, tots els grups municipals  
han de disposar d'un espai per al desenvolupament de llurs activitats, que ha d'estar 
situat preferentment a la seu de l'ajuntament mateix o en un local habilitat a aquests 
efectes, i també d'un espai per a tenir reunions en el mateix edifici de la corporació.  
Igualment, l'ajuntament ha de facilitar als grups municipals els mitjans humans i materials 
mínims i indispensables perquè puguin desenvolupar llurs funcions; se n'han de 
determinar els criteris i les condicions d'utilització  per acord del Ple".
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En virtut d'això, el Grup Municipal d'Esquerra Republicana de Catalunya sotmet a la 
consideració del Ple d'aquest Ajuntament i porposa l'aprovació de la següent:

MOCIÓ

Adoptar les mesures necessàries per tal d'alliberar un espai, preferentment en el propi 
edifici de la Casa de la Vila, a fi que tots els grups municipals puguin disposar-ne, ede 
conformitat amb les normes d'ús que entre ells mateixos fixin mitjançant el corresponent 
acord de Ple.

Dotar l'esmentat espai de la infraestructura i equipament mínims i imprescindibles per tal 
que els grups municipals en puguin dur a terme una utilització adequada a les tasques de 
gestió i representació que tenen enomanades.

(Sr.Rion: Abans d’entrar al punt concret que integra aquesta moció voldria assenyalar 
que des de la nostra incorpació a aquest consistori hem de dir que el tracte que hem 
rebut i el que se’ns està dispensant com a grups municipals és un tracte absolutament 
correcte i que fins i tot en molts aspectes el considerem exemplar.  A iniciativa de l’equip 
de govern, però a iniciativa personal seva, s’han pres una sèrie de mesures que fan que 
tant els portaveus com els representants de tots els grups municipals, puguin desplegar 
la seva funció i la seva tasca en unes condicions magnífiques i s’està avançant molt i 
molt bé en aquesta línia, independentment i fins ara encara no ho he dit de si aquests 
grups municipals estan a govern o a l’oposició, perquè això depèn dins del que és el joc 
entre cometes o el joc polític de molts diversos factors d’estar a govern o a oposició. 
Llavors, dins de tot aquest tracte que em sembla excel·lent, s’han donat moltes facilitats, 
es continuen donant moltes facilitats, s’ha fet un esforç també dins del pressupost perquè 
hi hagi una assignació econòmica a tots aquests grups, i això s’ha millorat 
substancialment i per acabar d’arrodonir això tan sols queda una peça, entenem que tan 
sols queda una peça per acabar d’arrodonir i completar el que seria la posició 
institucional dels grups municipals en el si del consistori.  Ja és que aquests grups 
municipals puguin disposar també d’un espai, perquè nosaltres ja ha passat un any, però 
encara continuem pensant que estem aquí per mandat de la ciutadania, que òbviament 
som el que som, però som sobretot el que representem i a partir d’aquí tots i cadascú 
amb la seva representació, en alguns casos més modesta que en d’altres, però tothom 
en la seva representació crec que ha de poder tenir un espai per, en el seu cas o en el 
seu moment i com a grup municipal, atendre amb unes mínimes condicions a la 
ciutadania i des d’aquesta perspectiva institucional, és a dir com a regidora o regidor 
d’aquest Ajuntament.  La proposta per tant es fa dins de les possibilitats actuals, si és 
que n’hi ha, el que sí que es vol és col·locar aquest aspecte a l’agenda d’aquest 
consistori de dir que estaria bé que poguéssim trobar un espai on, independentment que 
s’estigui al govern o a l’oposició es pogués tenir un espai per atendre la ciutadania, un 
espai de reunió del grup, un espai on la tasca que tenim encomenada per mandat de la 
ciutadania es pugui desplaçar en les millors condicions possibles.  Insisteixo que això no 
treu el meu reconeixment i la meva gratitud a tot el que he vist fins ara de tracte i de 
deferència cap els grups municipals i cap els seus portaveus, però sí que entenem i 
d’acord amb el mandat de la Llei senyor Alcalde, que aquesta ja seria l’última peça que 
caldria de deixar establerta, institucionalitzada perquè és fonamental que, a banda del dia 
a dia, que ens porta amb temes de plantilla, amb temes de pressupost, amb temes 
urbanísitcs, amb temes de serveis a la ciutadania, etc, anéssim ja assentant les bases 
del que és un Ajuntament modern a l’alçada del municipi que té, que és un municipi ja 
gairebé de vint-i-cinc mil habitants i trenta-cinc mil residents.  Gràcies senyor Alcalde.

Sra.Elvira: A veure, l’espai aquest és el que nosaltres hem reclamat des del primer dia.  
Com bé diu el Carles Rion ha passat un any ja, tornem a reclamar-ho i ens sumem a la 
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moció que ha presentat Esquerra Republicana i votarem a favor.  L’altre dia a Junta de 
portaveus se’ns va informar que no era possible aquest espai, i jo ara públicament vull 
demanar que es facin els esforços necessaris perquè sigui possible i el més ràpid 
possible, perquè nosaltres a part d’institucionalment representem a la nostra gent, 
sobretot Esquerra Republicana i Partit Popular que som només un regidor, tenim molts 
problemes per dur la tasca de representar aquestes persones, però a part d’això, quan 
vens a l’Ajuntament i demanes un informe i has de venir aquí a la sala de Plens a mirar-te 
els papers, jo agraïria tenir un espai de grup municipal per no molestar ningú, de no 
haver de demanar sala de Plens per si hi ha casaments, etc.  O sigui,  aquest espai si 
entre nosaltres els cinc grups podem trobar un despatx, no estem demanant res que no 
sigui impossible, o sigui un despatx que ens l’anem tornant entre els cinc grups, crec que 
no serà difícil, tot tenint en compte que ara es fa l’acondicionament del carrer Bisbe 
Català, que la part de l’entrada es canvia i hi ha una restructuració de la gent, crec que 
no és difícil trobar un simple despatx.  A part d’això, jo personalment l’altre dia vaig tenir 
l’oportunitat d’estar a l’Ajuntament de Cambrils on governa el partit socialista també i la 
veritat és que és envejable veure com els grups, tant de govern com de l’oposició, tenen 
un espai i aquí no hi entraré perquè tenen un depatx per cada grup i una sala de juntes 
on totes les comissions es fan allà i està tothom al mateix espai.  Ja no entrarem a 
demanar això, perquè veritablement l’espai que tenim és el que és, però sí un simple 
despatx.  I vaig a parlar ara del partit socialista quan era a l’oposició que jo recordo venir 
aquí d’oient i sentir aquesta reclamació, sentir el senyor Alcalde ara demanant un espai 
pel grup municipal i vull deixar aquí sobre la taula que l’espai que hi havia llavors és el 
mateix que hi ha ara i si llavors s’exigia des de l’oposició, crec que ara des del govern 
s’hauria de mirar d’entendre els que estem a l’oposició.  

Sr.Verge: A tomb de la moció, que nosaltres hi estem totalment d’acord, a tomb dels 
comentaris que s’estan fent en aquesta taula crec que seria convenient que ens 
comencem a replantejar potser la búsqueda del lloc on  poguéssim ubicar o un edifici on 
es poguessin incloure una sèrie de serveis que tenim dispersos per Calafell poble. Igual 
que a Segur de Calafell tenim unes dependències que per cert, se’ns fan petites, a baix a 
la platja tenim unes dependències on s’unifica tot, potser seria interessant que 
comencéssim a buscar un espai, i sé que s’hi està pensant per ubicar totes les regidories 
que ara tenim disperses com poden ser Territori i Medi Ambient.  Ara s’estan traslladant 
unes dependències també cap el carrer Bisbe Català i seria interessant que aquest edifici 
pogués quedar només com edifici institucional on quedés Alcaldia, Secretaria, la sala de 
Plens i on poguéssim treballar tots els grups polítics.  Crec que a tomb de tot el que estic 
sentint i el que s’està aquí parlant seria molt interessant que comencéssim a parlar o anar 
amb aquesta direcció.

Sra. Suàrez: Bé, jo crec que aquest comentari que ha fet el senyor Àngel Verge en nom 
d’Agrupació Democràtica municipal no crec que sigui el primer cop que es digui, i de fet, 
és una opinió que crec que està gairebé parlada amb tots els grups municipals i que ja fa 
temps que ronda, el que passa que crec que l’esperit de la moció no és pensar en el futur 
d’aquí a deu anys o quinze anys o programar al Pla General algun tipus de terreny per 
equipament municipal, sinó que crec que l’esperit de la moció és el fet de dir que els 
grups municipals que tenim representació al consistori tinguem la mateixa  possibilitat de 
tenir el mateix contacte amb la ciutadania que la resta de persones. Clar, potser es nota 
més quan estàs a l’oposició perquè evidentment amb prou feines et coneixen els 
treballadors i treballadores que estan a l’Ajuntament i de vegades arribes  i precisament 
no estic parlant per mi, perquè he tingut la gran sort d’estar a l’anterior mandat i vulguis o 
no coneixes a prou gent, el que sí que és cert és que costa molt entrar en la dinàmica del 
que és l’Ajuntament, i el fet de tenir un espai i crec que un únic espai, podríem començar 
per aquí per intentar que fos el més aviat possible i intentar que fos un únic despatx que 
compartíssim entre tots els grups municipals, quedéssim d’acord amb la manera de 
composar i fer-nos una mica de plàning, posar uns armaris o estanteries per cada grup 
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municipal i a partir d’aquí jo crec que un únic despatx en l’Ajuntament o a les 
dependències del carrer Bisbe Català no és tan complicat de trobar.   Llavors, hauríem 
d’intentar posar bona voluntat per part de tots i aprofitar aquesta moció per començar a 
parlar de cara el futur.  Suposo que ja es notarà però des del grup municipal de 
Convergència i Unió donarem suport a aquesta moció.

Sr.Ferré: Sí, nosaltres també manifestarem l’acord amb la resta de grups d’ubicar aquest 
espai i evidentment també creiem que ha estat una necessitat que nosaltres també quan 
érem a l’oposició també reivindicàvem  evidentment, tot i que discrepo que l’espai fos el 
mateix, perquè com  sabeu  hi ha més serveis i més gent i per tant, es necessiten més 
espais dels que hi ha i per tant, tenim aquesta mancança i per això estem traslladant 
dependències al carrer Bisbe Català, perquè com veieu aquí a Secretaria ja pràcticament 
no hi caben i estan compartint despatxos. I per tant, tenim aquesta mancança d’espais i 
evidentment doncs també, manifestar el que ha dit l’Àngel Verge també que s’està 
treballant en una nova ubicació d’un nou Ajuntament i jo crec que és possible que el 
tinguem dins d’aquesta legislatura, jo sóc opitimista.  Jo crec que el nou edifici el tindrem 
ben aviat i esperem que a part de tenir tots els serveis que tenim escampats i que estem 
pagant lloguers en edificis dispersos que tenim pel municipi, esperem que en aquest 
edifici estigui tot  centralitzat i a més a més disposarem d’uns  despatxos pels grups 
municipals, evidentment.  De totes maneres, jo també estic d’acord amb què tampoc hem 
d’esperar a resoldre el problema gros del nou Ajuntament, sinó que farem tots els 
esforços per ubicar o buscar aquest espai dins de les dependències que tenim 
actualment l’Ajuntament, a veure si podem trobar aquest petit despatx o petit recó, per tal 
que tots els grups puguin fer la seva activitat.  Jo també he de manifestar que aquesta ha 
estat ja la voluntat d’aquest equip de govern i que des del primer dia hem posat recursos 
pels grups polítics municipals, hem augmentat aquests recursos perquè pogués fer 
tothom la seva gestió i la seva organització pogués estar en condicions per poder fer la 
seva labor, perquè creiem que els grups polítics han de formar part de la despesa de la 
societat, i no perquè sigui una despesa com a tal, sinó perquè creiem que són 
indispensables pel  bon funcionament de la societat.  Per tant, des del primer dia hem 
apostat per això, perquè tots els grups poguem fer la labor i la tasca que des del govern o 
des de l’oposició s’ha de fer en bé del municipi, per tant, creiem que hem estat un 
exemple de posar recursos perquè es pugui fer aquesta labor i ara evidentment, seria el 
punt final buscar aquest espai perquè els grups poguessin tenir també aquest petit 
despatx i aquesta possibilitat de poder reunir-se i parlar amb els ciutadans d’una forma 
més privada i a dins del que és la institució de l’Ajuntament, evidentment també farem els 
esforços per buscar aquest espai. Per tant, nosaltres amb aquesta moció també ens hi 
adherim i votarem a favor.

Sr.Sànchez: Deixeu-me dir només pel que he sentit i he escoltat, a veure per un Alcalde 
que hi ha molts problemes des que et lleves pel matí i fins que te’n vas a dormir…  Perdó, 
en tot cas primer el ponent si vol dir alguna cosa més.

Sr,Rion: No, tan sols, manifestar el meu agraïment per les atencions rebudes.

Sr.Sànchez: Doncs, com deia, de forma molt breu i no faré cap discurs que provoqui cap 
mena de reacció, tot el contrari, només vull manifestar el que estic sentint interiorment.  
Una cosa que la vam demanar des de fa molts anys espero i desitjo que entre tots podré 
compartir la satisfacció de resoldre-ho, res més.  

Sra.Elvira: Nosaltres t’ho recordarem.

El Ple de la corporació per unanimitat dels membres assistents que constituixen quòrum 
suficient per la majoria legal, acorda:  
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Adoptar les mesures necessàries per tal d'alliberar un espai, preferentment en el propi 
edifici de la Casa de la Vila, a fi que tots els grups municipals puguin disposar-ne, ede 
conformitat amb les normes d'ús que entre ells mateixos fixin mitjançant el corresponent 
acord de Ple.

Dotar l'esmentat espai de la infraestructura i equipament mínims i imprescindibles per tal 
que els grups municipals en puguin dur a terme una utilització adequada a les tasques de 
gestió i representació que tenen enomanades.

15. MOCIÓ CONJUNTA DE TOTS ELS GRUPS MUNICIPALS DEL PSC-PM, ADMC , 
ERC,  CIU I PP, CONTRA L’EURODIRECTIVA DEL TEMPS DE TREBALL

En Ramon Ferré i Sole, portaveu del grup municipal del PSC-PM, En Àngel Verge i 
Martin, portaveu del grup municipal d’ADMC i En Carles Rion i Tetas, portaveu del grup 
municipal d’ERC, en representació d’aquests grups,

EXPOSA

Actualment el límit de la jornada laboral a Europa se situa en les 48 hores setmanals. 
Aquest sostre va ser aprovat per l’Organització Internacional del Treball al 1917.

Aquesta norma va representar una fita en la conquesta dels drets dels treballadors, 
després d’anys de revoltes sindicals que es van iniciar en la convenció de la Federació 
de treballadors d’Estats Units i Canadà de l’any 1884, quan es va fer una crida per lluitar 
contra la jornada laboral de 10 i 12 hores diàries i passar a la de 8 hores. Aquestes 
reivindicacions van provocar la revolta de Chicago al 1886 amb greus enfrontaments 
entres treballadors i policies.

El 1993, el Consell i el Parlament Europeu van aprovar una directiva que limitava a 48 
hores el temps de treball setmanal, per raons relacionades amb la salut i la seguretat dels 
treballadors.

El passat 10 de juny, els ministres de Treball i Assumptes socials de la Unió Europea van 
aprovar una directiva que permet extendre fins les 60 hores –i en casos espefífics fins les 
65- la jornada laboral setmanal.

La directiva aprovada representa una atac frontal a l’Europa social i una autèntica 
regressió en els drets dels treballadors europeus. 

És un pas més en la individualització de les relacions laborals i, per tant, en la pèrdua de 
capacitat de negociació col·lectiva. Elimina, de facto, el dret al descans en les jornades 
laborals continuades i atenta contra la seguretat i la salut a la feina, alhora que dificulta la 
conciliació de la vida laboral i personal.

La Confederació Europea de Sindicats també ha denunciat aquesta directiva Europea i 
considera que aquesta mesura suposa un retrocés de més de 100 anys en la protecció 
dels drets de treballadors i treballadores.

Cal defensar que Europa sigui una Europa social i deixi de banda els plantejaments 
neoliberals que només porten a perdre drets aconseguits al llarg dels anys i tornar a 
situacions més pròpies de segles passats.
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Per tot això es proposa al Ple l’adopció dels següents:

PRIMER.- Rebutjar l’actual directiva europea referent a l’ordenació del temps de treball, 
ja que representa una pèrdua del benestar social, un atac als drets laborals, atenta 
contra la seguretat i la salut a la feina, a més de dificultar la conciliació entre la vida 
laboral i la familiar i personal.

SEGON.- Demanar al Govern espanyol que faci totes les gestions necessàries per 
defensar l’actual jornada laboral.

TERCER.- Demanar als grups parlamentaris al Parlament Europeu que rebutgin aquesta 
directiva.

QUART.- Donar total suport al posicionament de la Confederació Europea de sindicats, 
en la seva denúncia d’aquesta mesura.
Sr.Robert: Seré breu, perquè crec que la moció tal i com s’ha llegit aquí queda prou clara.  
De fet, senyor Alcalde dels comentaris que de vegades han tingut entre els diversos  
grups municipals, inclús entre nosaltres que moltes de les coses que haurien de decidir 
organismes molt superiors a l’Ajuntament, potser fóra millor que es debatessin on s’han 
de debatre, però aquesta moció l’equip de govern la presenta, perquè creiem que tot i 
que s’ha de debatre al Parlament Europeu afecta directament als nostres ciutadans, 
sobretot als treballadors.  L’esperit de la moció és recordar que fins el mil nou-cents 
disset, els treballadors estaven obligats a fer una infinitat d’hores i potser no tenien ni dret 
a reclamar un mínim o un màxim d’hores de les que se’ls pogués exigir.  Finalment, es va 
decidir que la jornada laboral màxima, el que era la zona europea, per dir-ho d’alguna 
forma, no passés de les quarant-vuit hores i l’argument principal és un que actualment se 
sent molt pel carrer que és la famosa conciliació laboral i familiar. Per tant, l’esperit de la 
moció és rebutjar o fer palès el rebuig que nosaltres tenim contra aquesta directiva 
aprovada pel Parlament Europeu en què pretén ampliar el període màxim de treballar un 
treballador a la zona europea de quaranta-vuit hores a seixanta, i excepcionalment inclús 
fins a seixanta-cinc hores. Nosaltres com vostè sap som un grup de govern, part d’aquest 
govern sempre s’ha manifestat, com suposo que la major part de partits o grups polítics, 
a defensar el que es pugui els drets dels treballadors, hi ha grups municipals que s’han 
manifestat també municipalistes i per tant aquí, estem defensant o intentem defensar els 
drets dels nostres treballadors. Per tant, res més, l’exposició és senzilla, es tracta de 
manifestar la nostra discrepança contra aquesta directiva europea i que no es mogui o 
que no es toqui aquest temps màxim d’hores que se’ls pot reclamar als treballadors de la 
zona euro, gràcies.

Sra. Elvira: A veure, nosaltres, des del Partit Popular la nostra posició sempre ha estat 
molt clara en el Parlament Europeu, i només fer un incís, que no és una directiva sinó un 
projecte de directiva el que s’ha aprovat i ara s’ha de debatre i votar el que és el projecte i 
després la directiva, però nosaltres el que volem deixar clar, que nosaltres el Partit 
Popular al Parlament Europeu hagués votat en contra, tot i que el govern d’Espanya es 
va abstenir en aquesta  votació, i ho vull deixar palès aquí, que nosaltres ho hauríem fet, 
per tant, nosaltres estem recolzant completament aquesta moció.  Perquè nosaltres el 
Partit Popular considerem  que és més important que augmentar el temps de la feina és 
aumentar l’eficàcia, l’eficiència i la productivitat.  És a dir, el resultat i els compliments 
d’objectius. De poc serveix augmentar  la jornada laboral si veritablement les hores que 
es produeixen no són productives.  Res més.

Sr. Rion: Nosaltres com és obvi i evident hem signat la moció i naturalment donem tot el 
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recolzament al que en ella s’hi proposa, que en síntesi és un rebuig a aquesta ampliació 
del que seria la jornada laboral. Òbviament que tota aquesta matèria podria donar molt 
de sí i podria fins i tot obrir un gran debat sobre totes aquestes qüestions de l’àmbit 
estrictament laboral.  Tan sols voldria assenyalar un parell de coses i crec que en aquest 
cas, i dit amb tota la modèstia, però crec que Europa no té ben enfocada la qüestió. El 
que certament hi ha a Europa, a una Europa amb molts àmbits decadents, que s’ha 
acostumat a viure molt bé i que  ara veu que des d’altres àmbits del planeta bufen uns 
vents molt renovadors i molt exigents i que estan donant unes grans passes i estan fent 
uns grans avenços, doncs, aquesta Europa el que té és un greu problema de 
productivitat.  I com molt bé s’assenyalava fa un moment per part de la representant del 
Partit Popular, no és tant un problema d’anar  a treballar, sinó que un cop s’està allà fer la 
feina.  No és tant un tema d’hores sinó que les hores que es treballen siguin productives, 
que es faci la feina i si es pogués resoldre aquest problema de productivitat dins  la qual 
en el que és el rànquing  la majoria de països europeus estan a la franja més baixa, és a 
dir, la gent va a treballar però un cop arriba al treball no fa la feina o no ho fa amb 
l’eficàcia que ho hauria de fer, doncs, això amb conjunt genera un gran problema.  
Perquè, és clar, hi ha qui es pensa que perquè jo no treballi o m’escaquegi no es nota, 
però clar si això ho pensen cent mil, deu mil, cent mil, o cent milions que s’escaquegen al 
final es nota.  I ara no voldria allargar la meva intervenció, perquè els podria explicar un 
conte que il·lustra perfectament això, no sols en matèria laboral sinó també en matèria 
fiscal que també passa, perquè defraudi una mica no es nota, però clar, si aquest mateix 
pensament el fa tothom al final i tant, que es nota.  Per tant, nosaltres sí que el que 
voldríem deixar ben palès és que no és un problema d’extendre la jornada laboral, no és 
un problema de més hores, sinó que es tracta que en les hores en les que es va a 
treballar es faci la feina i tampoc voldria deixar passar aquesta oportunitat per testimoniar 
també el meu reconeixement a la gent que va a treballar i penca.  Ara  aprofito tenir 
aquesta atalaia per deixar-ho ben clar, que em trec el barret davant de tots aquells que 
van a treballar i a més a més fan la feina, perquè es mereixen que se’ls ho digui i que 
se’ls reconegui, perquè aquí parlem de quaranta, quaranta-vuit, hi ha casos que parlem 
de trenta-cinc, o de trenta-set i mitja, hi ha homes que en dos dies ja se les han fet 
trenta-cinc o quaranta hores treballant.  I per a tota aquesta gent, per tots aquells que sí 
que tiren el carro vagi el nostre reconeixement, però en general i naturalment fent costat 
els treballadors, sí que també defensem i recolzem aquesta directiva per tot el que 
acabem d’exposar i òbviament que s’hi ha de posar un límit, sinó la deriva pot ser 
absolutament contraproduent.  Gràcies.

Sr.Verge:  Jo crec que gairebé s’ha dit tot, nosaltres estem molt d’acord amb la 
intervenció del Carles.  Crec que quan es produeixen aquests moviments i quan 
comencen a sortir aquestes veus a través del Parlament Europeu  és perquè quelcom 
està trontollant, sinó no caldria parlar-ne, però alguna cosa trontolla amb l’estat del 
benestar.  Segurament alguna cosa deu estar trontollant i s’està començant a moure gent 
en aquesta direcció. Jo com que sóc una persona que com m’estava escoltant el Carles 
Rion, tota la meva vida i el Josep em coneix molt bé, sempre m’he llevat pel matí a 
primera hora i he anat a treballar cada dia, no sé el que és no treballar, vinc d’aquesta 
mentalitat i també crec que tot això que ens està passant o que estem debatent avui, és 
com un toc d’atenció o avís a què alguna cosa està passant, perquè no sigui que ens 
passi com a la fàbula del ruc; recolzem la moció, però ull que alguna cosa està passant.

Sra.Suàrez: Evidentment, nosaltres com a grup municipal de Convergència i Unió en sí 
estem totalment a favor d’aquesta moció presentada.  Sabem del cert que la política 
d’escalfar la cadira, i a més està més que provat, no és la solució als nostres problemes.  
L’augment de productivitat, l’augment d’eficiència, de riquesa en general de la nostra 
economia i de la producció en general no és aquest i precisament és una mica incoherent 
que per una banda s’estigui promocionant tot el que és la responsabilitat social 
corporativa que és la màxima i crec que és cap on hem de tendir totes les empreses, 
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totes les administracions i qualsevol persona que tingui una activitat econòmica, la 
responsabilitat social corporativa és la clau per augmentar la productivitat, augmentar la 
riquesa i augmentar l’eficiència, i poder amb tot això poder conjugar el que és la 
conciliació dels tres vessants fonamentals d’una persona: la vida personal, familiar i 
laboral.  Llavors, el fet de què aquesta directiva hagi aprovat aquestes seixanta o 
seixanta-cinc hores que es desvinculin d’aquestes hores els sindicats i que hagi de ser 
un acord privat entre empresari i treballador, evidentment això evidencia clarament la crisi 
de l’estat del benestar, i amb això nosaltres no hi estarem pas d’acord, perquè 
precisament estem dins d’un país que ha hagut de lluitar molt per aconseguir uns drets, i 
aquests drets haurem d’intentar d’aferrar-nos a ells i no desvincular-nos d’ells, sinó tot el 
contrari defensar-los i dir que, precisament en menys hores si aquestes hores es 
produeix correctament, aconsegueixes més productivitat. Per tant, des de Convergència i 
Unió, el nostre total suport a aquesta moció.  Gràcies

Sr.Ferré: Bé, quan parles al final si ja està tot dit quan parla Agrupació Democràtica, 
imagina’t quan arriba el torn del Partit Socialista. Bé, jo faré un esforç per no repetir-me 
amb el mateix, per no repetir-me amb el mateix i crec que se m’ha acudit en aquest cas 
comentar una exposició que hi va haver fa poc a les dependències de la platja, sobre els 
sedentaris.  Jo crec que el pas que es va fer quan l’home va deixar de ser nòmada en 
què estava constantment caçant i constantment fent un esforç per aconseguir els 
aliments que al final tots treballem per viure i per menjar, doncs, una mica vindria a ser el 
mateix, que quan passa a ser sedentari i passa a ser, entre d’altres coses, perquè el 
clima també el fet de caçar i estar en un lloc concret li permet emmaguetzemar aquests 
aliments i per tant, té temps per produir altres coses d’aspectes culturals, intel·lectuals, 
música, pintura… tot això és un tipus de producció que avui no se n’ha parlat, però que 
evidentment l’home per naturalesa, no sé si és que estem comdemnats a produir coses, i 
evidentment quan l’home passa de nòmada a sedentari es produeix aquest salt que 
permet aquest altre tipus de producció.  Jo crec que l’exposició era prou il·lustrativa i que 
explicava tot el que permetia fer el fet de ser sedentaris i jo crec que la clau de tot era 
que en el temps en què l’home estava treballant, caçant perquè pogués després 
alimentar-se, en aquell moment sí que es feia la feina, i l’objectiu era caçar i aconseguir 
la presa per després menjar i alimentar-se; el mateix doncs, si es plantaven aliments i 
evidentment l’agricultura també és un altre tipus de producció i crec que si l’home fa la 
feina, permet tenir un temps després per fer altre tipus de producció que és la intel·lectual 
i cultural que al final és el que ens distingeix els éssers humans.  I per tant, jo crec que tot 
el que vagi a favor de reduir la jornada laboral i d’augmentar la productivitat en aquestes 
hores en què es treballa, crec que això com a persona d’esquerres hi hem d’estar 
totalment a favor. Per tant, tot el que sigui el contrari d’augmentar o de fer que es treballin 
més hores jo crec que no és necessari això, sinó que el que és necessari és que les 
hores que es treballin siguin productives i es faci la feina que toca i per tant, això després 
ens permet ser una societat més rica, més intel·ligent, una societat que ens diferencïi 
cada cop més del que són la resta dels animals, precisament per això ens distingim, per 
ser intel·ligents i per tenir aquest temps lliure que ens permet la nostra intel·ligència per 
fer altres tipus d’activitats i poder cultivar  aquest altre tipus de productivitat.

Sr.Robert: Com ha dit el meu company Ramon Ferré vostè està molt inspirat avui, i això 
m’agrada.  Bé, jo dues pinzellades perquè com ha dit el company del Partit Socialista de 
Catalunya ja pràcticament s’ha dit tot i s’ha parlat de l’esperit de la moció i no cal dir que 
efectivament no per anar a treballar més hores, algú pot dir que treballa més. En una 
societat que actualment està lluitant per aconseguir consolidar el quart pilar de l’estat del 
benestar, sembla contradictori intentar ampliar les hores exigibles a un treballador perquè 
treballi quan el treballador un dels seus objectius és produir més, com s’ha dit aquí, ser 
més eficients, eficaços i un suport indispensable per aconseguir això és la conciliació 
entre la vida laboral i familiar. Per tant, l’esperit de la moció és aquest, tots els grups 
s’han manifestat amb ponències similars, per tant, crec que està consensuada i per tant, 
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senyor Alcalde, abans que vostè pugui tancar el punt, si li sembla com a ponent de la 
moció no sé si li podria demanar, ja que estem demanant amb aquesta moció que es 
demani a grups parlamentaris supramunicipals si els companys dels grups que 
actualment estan a l’oposició, voldrien que la presentéssim per consens, i sinó la 
presentarem com està, però si la volen presentar com a consens jo estaria molt content 
de què ho poguéssim fer així.  Gràcies.

Sra.Elvira: Per part del Partit Popular, cap problema.

Sra.Suàrez: Per part  de Convergència tampoc.

Sr.Olivella: L’única cosa que li agrairia al senyor Alcalde és que cada vegada que hi ha 
una moció d’aquest tipus si es volen plantejar aquest tipus de coses, com que vam fer 
Junta de portaveus ahir, si és que es pensava anar cap aquesta direcció, doncs, 
plantejar-ho com s’ha fet altres vegades abans.  Vull dir, que no costava res  si és que ho 
veieu d’aquesta manera, suposo que també ho veieu així ahir i abans d’ahir i el dia que la 
vau presentar, per tant doncs, demanaríem que  no fos sempre directament al Ple.  Que 
si és directament al Ple no passa res tampoc.

Sr.Sànchez: A veure, Joan, tanta distància hi ha de Calafell a Roma com de Roma a 
Calafell, què vull dir amb això?  La Sandra ja m’ha entès i suposo que tu també, o sigui 
vol dir que no sempre hem de deixar que qui té la responsabilitat prengui la iniciativa, 
sinó que des de l’oposició també es pot prendre la iniciativa de dir a la Junta de 
portaveus que com que ho veieu bé, si voleu la podem presentar conjuntament; jo ho 
havia fet això i se m’havia autoritzat.  

Sr.Olivella: Nosaltres també ho hem fet això Jordi

Sr.Sànchez: En Junta de portaveus dic.

Sr.Olivella: Sí, en Junta de portaveus també ho havíem fet, votarem a favor ja ho hem 
manifestat i no hi ha cap problema.

Sr.Sànchez: Bé, com que s’ha dit quasi tot, només una reflexió final, que les coses 
canvien de vegades si hi ha sort, el vint-i-dos de desembre quan toca la loteria, per una 
persona o família.  Aquí s’ha citat molt l’home i la dona i la tercera de tot el que he sentit i 
està escrit, em quedaria amb una frase que em sembla que per mi aquesta sí que hauria 
de ser l’essencial la conciliació entre la vida laboral i la familiar i personal, crec que 
aquest ha de ser per a mi el gran pilar.  No serveix de res  ser el més ric del cementiri i 
que facis cent hores cada setmana.  És la meva opinió personal, per tant, probablement 
la conclusió que jo personalment treuria de tot el que he escoltat és de què evidentment 
estic d’acord que les hores que es treballin es treballin, que hi ha gent evidentment que 
des de baix de tot el que fa és anar a fer hores.  Una cosa és anar a fer hores i esperar 
l’hora d’anar a treballar i l’altra cosa és treballar les hores que haig de fer, per tant la 
reflexió segurament d’uns anys cap aquí, perquè la gran indústria no està a Europa, i ja 
fa dies que això ho anem veient, sinó a Xina i a l’Índia, però el que vull dir, és que perquè 
hi ha la gran indústria?  Doncs, pel cost de la mà d’obra.  Jo crec que cauríem en un 
parany si realment aquest projecte que hi ha a tràmit, doncs, penséssim que la solució 
fos fer seixanta-cinc hores.  Que probablement ens podem trobar que per mantenir 
aquesta societat del benestar s’hagi de treballar més, probablement sí.  O sigui, aquesta 
corba que algú ha citat, em sembla que ha estat el Carles, de les quaranta-vuit hores, 
quaranta, trenta-set, trenta-cinc, està claríssima que aquesta corba no és sostenible. Per 
tant, “aviso para navegantes”, com a treballador pensar que arribaràs a un moment a fer 
només vint-i-cinc hores, un pot tenir totes les empanades mentals per dir-ho així que 
vulgui, però segur que això no és viable, en el món econòmic que hem entrat i amb la 
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globalització que hem entrat. Què vol dir?  Doncs, que realment per tenir aquesta 
conciliació entre la vida laboral, personal i familiar que crec que això sí que per mi ho 
trobo imprescindible perquè sinó potser hauríem d’anar enrere que també ens ha tret la 
reflexió el Ramon doncs, de tornar a sortir als boscos a mirar què cacem que poca 
cacera hi ha.  Llavors, definitivament jo crec que si hagués de treure una conclusió de tot 
el que he sentit i hem parlat que no es perdi mai de vista aquesta qüestió de la conciliació 
entre la vida laboral, familiar i personal i que probablement s’haurà de treballar més 
hores, jo n’estic convençut. Ara, això és trobar realment l’equilibri de quines són les hores 
i que vagi acompanyat també, com s’ha dit per part dels diferents grups de l’eficàcia i 
l’eficiència a l’hora de treballar. Per tant, res més, només voldria fer aquesta aportació 
final, per tant, passem a la votació.  

Bé, com s’ha dit al principi, fem constar senyora Secretària fem constar que la presentem 
tots els grups municipals.  

El Ple de la Corporació per unanimitat de tots el membres assistents acorda:

PRIMER.- Rebutjar l’actual directiva europea referent a l’ordenació del temps de treball, 
ja que representa una pèrdua del benestar social, un atac als drets laborals, atenta 
contra la seguretat i la salut a la feina, a més de dificultar la conciliació entre la vida 
laboral i la familiar i personal.

SEGON.- Demanar al Govern espanyol que faci totes les gestions necessàries per 
defensar l’actual jornada laboral.

TERCER.- Demanar als grups parlamentaris al Parlament Europeu que rebutgin aquesta 
directiva.

QUART.- Donar total suport al posicionament de la Confederació Europea de sindicats, 
en la seva denúncia d’aquesta mesura.

CINQUÈ.- Demanar al Consell de la Unió Europea que adopti una nova normativa que 
estigui en consonància amb els Tractats Europeus i la Carta de Drets Fonamentals de la 
UE.

SISÈ.- Informar d’aquest acord, al Govern de Catalunya, al Parlament de Catalunya, al 
Congrés de Diputats, al Govern Espanyol, al Parlament Europeu, a la Comissió i al 
Consell de la Unió Europea.

16.- PRECS I PREGUNTES

Sra.Elvira: A veure, primer de tot amb el tema de Convergència de les resolucions, jo sí 
que ho demano com un prec que es tingui en compte i recolzo el que ha dit la Montse 
abans, si se’ns pot enviar poc a poc i sobretot jo que estic sola que és impossible 
mirar-m’ho tot en tan poc temps. 

Després voldria parlar dels contenidors que estan al carrer Pau Neruda amb l’Avinguda 
Catalunya a la seu de Convergència i Unió hi ha uns contenidors que l’altre dia vaig viure 
jo allà mateix un accident, crec que és el moment, que em sembla que el Partit Socialista 
també ho havia parlat algun cop, de canviar-los a l’altra banda, perquè la visibilitat és 
nul·la. O sigui, cada cop estan més avall i no es veu res.  

El tema dels semàfors de la carretera nova de Segur, bé, jo no entraré a valorar si el 
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temps dels semàfors és el correcte o no, però sí que vull deixar sobre la taula el tema de 
que a la Plaça Mediterrani pensàvem que es faria una mena de rotonda, perquè amb tot 
el que hem sofert allà, els problemes que hem tingut i els talls cap a una banda o cap a 
una altra, mai s’havien vist les retencions a l’Avinguda Catalunya com ara, amb totes les 
obres que hem patit.  Jo crec que la solució era ficar una rotonda allà, crec que ens ho 
hauríem de plantejar i mirar de solucionar-ho.  Treure d’alguna forma, no sé, no tinc ni 
idea perquè no sóc tècnica amb  això, però que us ho mireu.

Per altra banda, el tema de les guinguetes he vist a la plaça del Mil·lenari n’hi ha una 
d’aquestes noves, que segons se’ns va informar a la Comissió de Medi Ambient del mes 
de març, el cost d’aquestes guinguetes era de seixanta-mil euros.  A part de què la 
guingueta encara no l’he vist oberta, però jo el que vinc a criticar una mica és que només 
n’hi hagi una, que només estigui allà ja ho vaig criticar en el seu moment, però entenc 
que és de prova i que ho provarem i a veure com va, però el que sí vull dir és que crec 
que seixanta mil euros haurien de donar per més.  O sigui, crec que aquella guingueta no 
és gens bonica pel municipi, quan la vaig veure com era quan la ubicaven allà després 
d’haver  demanat que fos de fusta com estan a Cunit, que són molt més maques, fan 
molt més caliu a la platja, s’han ficat allà com uns barracons horrorosos i crec que ja no 
entraré a valorar si valen o no, si el cost és de seixanta-mil euros, que potser que ho 
sigui, però que potser ens hauríem de plantejar que fossin molt més boniques.

I voldria tornar a repetir vàries coses que vaig repetint en els darrers plens, a veure com 
estaven?  El tema del baixador sobre les vies que vaig comentar, el tema dels espais del 
jutjat com van, si veritablement s’està fent algun moviment per arreglar-ho, el tema del 
col·lector del carrer Roine, torno a repetir-ho, tot i que m’han dit que l’any que ve, però jo 
ho continuaré dient, i per acabar vull parlar de la Llei de barris, perquè la notícia de Cunit 
que ha quedat fora d’aquesta Llei de barris, ens fa pensar sobretot als veïns de Segur de 
Calafell que estem esperant amb candeletes aquesta Llei de barris perquè tot quedi bé. 
Sé que no depèn de nosaltres, que depén també de la Generalitat que ens ho puguin 
donar o no, però vull deixar clar que, el que demano aquí és que es faci ben fet l’estudi, 
que es presenti el millor possible, perquè a Segur de Calafell es necessita aquesta Llei 
de barris.

Sra. López: Jo tinc diferents punts també.  I ara que ha tret l’Olga Elvira el tema dels 
semàfors, jo també en tinc una però d’un altre, del que està a l’entrada de quan vens de 
Calafell cap a Segur de Calafell, el primer que et trobes quan passes el pont. El carrer fa 
pujada i clar, et quedes aturat i no el veus bé, ja sé que no es pot canviar el semàfor, 
però a Barcelona per exemple hi ha llocs on estan molt elevats els semàfors i en posen 
un petit que indica si està en verd o vermell.  

Després, el que són les obres de la C-31  hi ha moltes queixes, fins i tot els veïns de 
Segur de Calafell fan avís a la policia local dels problemes que tenen, perquè l’estan 
catalogant com una via ràpida.  Després ja vaig dir l’anteiror Ple, el tema de posar un pas 
de vianants a prop del que és el supermercat del Can Torreta…

(Parla la senyora González fora de micròfon)

Sra.López: Sí, Ana, si jo ho entenc, el que passa que jo he de recollir les queixes també 
dels veïns de Segur de Calafell i  jo no qüestiono que no hi hagi o hi hagi, hi ha dos pas 
de vianants, el que passa que la ubicació no és la correcta.  La gent creua, i això ho has 
de veure tu i qualsevol persona que viu a Segur de Calafell, l’Olga Elvira quan està a la 
seva seu també ho ha de veure, que la gent creua per on no ha de creuar.  És un 
problema, és una qüestió que es pot canviar, que es pot mirar.  Em comentaves el tema 
de la regulació dels semàfors, val, però hi ha algun pas de vianant que no està regulat pel 
semàfors, si aquest es desplaça una mica, crec que seria més efectiu.
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Continuem amb les obres, el problema que hi ha amb la gent es que cauen.  El problema 
amb els panots, no sé què ha passat. Hi ha moltes persones, sobretot els veïns que 
viuen a prop, hi ha molta gent gran a Segur de Calafell i que va caminant al supermercat 
o als establiments que hi ha aprop i han caigut, l’altre dia va caure una noia que estava 
embarassada. Això també s’hauria de mirar, o sigui són cosetes que es van dient,més 
que res que hi ha problemes i és necessari que es tingui en compte i que es doni una 
solució quan abans millor.

Després, hi ha un tema que ja vam parlar amb el senyor Parera d’una brutícia que es va 
posar el mur de contenció que després van posar unes escales, jo fa dies que no passo i 
no sé si al final s’ha netejat o no.  Vam posar unes escales a uns veïns, perquè abans ja 
les tenien fetes, quan van fer el mur de contenció a la carretera, allí es van deixar molta 
brutícia, anaven a dinar i deixaven el que són les restes del dinar.  Van també trencar un 
pi que està llençat a terra, a veure si es pot solucionar perquè fa molta calor, i allà hi ha 
camp, herbes i rates i es veu que això pot portar un problema de salubritat.

I després un tema de multes, Ana Mari, si amb el tema de Segur de Calafell, a veure, ja 
sabem com està el tema de l’aparcament i els problemes que hi ha als carrers de Segur 
de Calafell, jo ho entenc. Si hi ha una norma o un codi s’ha de respectar, el que passa 
que també el municipi ha de posar els mitjans.  Fa uns dies es va multar amb el tema 
d’estacionar sobre les voreres, jo sé que això és una infracció i quan hi ha una infracció 
hi ha d’haver una sanció, perquè tothom som conscients que quan es fa una cosa 
malament si t’enganxen et posen la multa, el que sí que demano és que es delimiti on 
s’ha d’aparcar.  Perquè, clar el policia local el que deia és que s’havia d’aparcar al costat 
dreta o esquerra, val, però que ho posin, perquè si un aparca a la dreta i l’altre a 
l’esquerra no passen els vehicles.  El que és considera el centre del poble sí que està 
delimitat i en el seu dia també es va posar per quinzenes en cada banda i amb això no hi 
entro, però que quedi delimitat en alguns carrers que sí que es pot posar on s’ha 
d`’aparcar.

I ja com a últim punt que ja m’he excedit una mica, és amb això que avui han presentat 
que ens han donat, jo ara li he fet una ullada per sobre, perquè no he tingut temps, jo sóc 
politòloga i ja faré l’estudi com una proposta i ja miraré si està correcta o no, però ja de 
moment el que he detectat és que les persones o aquesta empresa que ha presentat 
aquesta proposta d’organització ha barrejat el català i el castellà.  Jo sóc una persona 
que parlo en castellà moltes vegades perquè és la meva llengua materna i jo sé que la 
llengua pròpia de Catalunya és el català, tenim dues llengües oficials el català i el 
castellà, però que l’Administració en tots els seus documents públics ha de fer ús de la 
llengua catalana.    Aquí, aquesta persona, per exemple en la pàgina sis i la pàgina nou 
ha posat coses barrejades en català i castellà.  Si us plau, que això es modifiqui, que 
vagin amb cura, perquè aquest és un document que estan presentant a l’Ajuntament de 
Calafell i no és una cosa interna i més que res que sembla un talla i enganxa.  Que han 
agafat una graella de com es fa un pla estratègic d’algunes coses i l’han enganxat; més 
que res que tinguin cura, no per vostès, sinó  la persona que ha presentat aquesta 
proposta.  

Sr. Ojeda: Bon dia, yo en primer lugar me voy a dirigir a Ana María porque parece ser 
que las señales, no sé si la brigada está de baja, o no hacen las sesenta y cinco horas 
que hay que hacer ahora o las cuarenta, pero en  Costa Rica la señal yo ya la he atado 
con una cuerda, porque se va a caer encima de una persona.  Después en la Avenida 
España, esta mañana, en el cuatrocientos siete hay una en el suelo y la otra está a punto 
de caer, se ve que han sido gamberros.  En la calle Méjico, ésta ya te la dije el mes 
pasado, dirección prohibida, es dirección prohibida para entrar en el solar pero no para 
coger calle Méjico, incluso la compañera del Partido Popular  la tiene que haber visto, 
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incluso el contenedor está en el paso de cebra.  Yo sé porque aquel contenedor está en 
el paso de cebra, porque el camión lo coge por la derecha, estoy cansado de verlo, 
muchas noches he ido expresamente a mirarlo. Se trata de meterlo en el inciso que hay 
en la calle y ponerlo bien puesto. Y después las señales que hay aquí en las obras de la 
carretera, las que pone Segur, Cunit, le pusieron cinta adhesiva, se han terminado las 
obras, hay que quitársela, una está en la carretera  y la otra está subiendo el puente de 
Mas Mel.  Por esa parte Ana María no tengo más que decirte.

Ahora me voy a dirigir a Ramon Ferré, mira Ramón, yo de badenes no voy a discutir, 
pero que nunca aprobé ningún báden. De basura tampoco  voy a discutir y de cementerio 
me voy a reservar mi opinión hasta otro momento.  

Señor Parera, el conector entre la calle Josep Carner y la calle Roine es lo más parecido 
a un abocador, lleno de bruticia, de paquetes de comida rápida y es vergonzoso ese 
aspecto. A usted se le llena la boca de decir a muchas personas que usted hace lo que 
hacía Joaquín y eso es mentira, porque si usted hiciera lo que hiciera yo hablaríamos 
más detenidamente y tomaríamos café.  Es vergonzoso, hágalo limpiar.  

Mire, las moreras de la calle José María Juncadella yo personalmente me iba com los de 
Ventall, con las criaturas estas que son totalmente trabajadoras y muy fáciles de llevar y 
recortaba las moreras de la calle José María Juncadella, Cosetania, Mossèn Jaume Soler 
con Salvador Espriu, las ramas ya caen al suelo.  Cada año se recortaban para que las 
personas pudieran pasar y no se puede, por favor, señor Parera haga que el servicio de 
Ventall, las personas estas de jardines las recorten porque cada año se hacía.  

Hablamos de la entrada de Calafell playa, precioso, las palmeras sean del color que sean 
precioso, pero sobretodo hablemos de las personas que llegan en cercanías a Segur de 
Calafell. Ahora mismo, esta mañana, de dieciséis puntos de luz que hay en el 
subterráneo sólo arden seis. Hay dieciséis puntos de luz, se pusieron señor Parera, ¿se 
acuerda usted que lo estudiamos? Se pusieron blindadas, incluso el herrero que tenemos 
en la brigada le hizo una protección de hierro para que no se rebentaran y solamente 
quedan séis.  La empresa de Urbaser tiene dos máquinas Karcher para quitar las 
pintadas, como mínimo una vez al año se podría limpiar el subterráneo de la estación de 
Renfe de Segur, aquello ya no lo voy a comparar nada más que con el Bronx, quizás sea 
más limpio el Bronx que el subterráneo de Segur de Calafell.  Tanto no cuesta coger una 
máquina de aquellas, tenemos ahora personal de brigada de Urbaser, tenemos ahora 
porque se ven más personal de la brigada de Urbaser  que policías locales. Pero por 
favor, limpiemos el subterráneo.

Señor Parera y señor Alcalde, cuando usted vivía en Alorda Park, el subterráneo de la 
Alorda Park no sé si tenía la obligación de tenerlo limpio, pero es exactamente igual que 
el de Segur y a parte, la otra noche no es que viniese por la autopista sinó por la 
carretera de Sant Salvador, me paré en el subterráneo de la Alorda y me encontré 
personas metiéndose en la vena todo lo que podían.  Igual que se pinchan en el 
subterráneo de la Alorda, cualquier día nos encontramos la violación de una menor allí.  
Oscuro, las luces que hay están rebentadas y no solamente lleva un mes, he hablado 
con gente de la Alorda que a mi me atosigaban y me dicen que llevan más de un año que 
no hay luz.  

Después señor Parera, el otro día, no sé si es que voy a tener que poner en el peaje de 
la autopista de Torredembarra y esperar que llegue el furgón de los perros. Usted ha 
comprado unas jaulas en el Polígono de La Cometa de El Vendrell,  y no sé a quien 
vamos a meter allí, si vamos a meter a los perros, a las aves, a los patos que quedan en 
el Estany… ahí están y no se hace nada. Resulta que veo entrar el furgón de los perros a 
la perrera municipal de Torredembarra, veo a dos personas en el furgón, ¡madre mía! O 
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traen dicisiete perros o traen un león.  Resulta que voy para allá, lo observo y llevan un 
caniche en los brazos, yo llevé ochenta y tantos perros en mi coche.  Estuve a punto de 
llamar a los mossos, no fuera que se escapara el león, pero un caniche colma el cielo y 
eso no es lo peor, sino que resulta que a la media hora la persona llama a la policía que 
se le ha perdido el caniche, y le dicen que vaya a Torredembarra a buscarlo.  Va la 
familia, le cobran allí la multa, se la embolsilla el de la perrera, el furgón se viene para 
acá y nosotros pagando la estancia de un caniche allí, que me imagino que cuando entra 
uno cobran y sabe Diós cuando le dan de baja. Señor Alcalde, se lo pido por favor, mire y 
si hace falta, estoy cansado de decírselo, que si necesita mi ayuda para lo que yo hacía, 
preste con todo mi trabajo, porque lo que no puede ser es que estemos levantando la 
persiana y se le va el dinero y también habrá que poner la parte que nos corresponde 
para la perrera.  Si hay veinte perros, es normal que se paguen por veinte perros, pero si 
se coge un perro y se deposita aquí en las jaulas que ha comprado el señor Parera en el 
Polígono de La Cometa, que por lo menos estén aquí una semana porque el dueño 
aparece, lo que no aparece es el dueño de un perro lleno de pulgas, pero un perro que 
esté con el chip, limpio y tal, aparece.  Es una tomadura de pelo.

Señor Parera, yo se lo pediría por favor, y si no me lo da, el próximio pleno no seré una 
persona adecuada, le pido el informe que pedí del Artur Carceler.  

Resulta que nos dice en una Comisión de Medi Ambiente  que hay unos cacharritos de 
Sorea que se ponen en los grifos, que reducen agua, y lo veo bien, pero cual fue mi 
sorpresa que me vengo para Calafell, voy al ambulatorio de Calafell y me encuentro una 
barredora de Urbaser cogiendo agua del polideportivo.  Le pregunté si no tenían que ir a 
Segur o si es que ya no había restricción de agua. Me contestaron que tenían órdenes 
del señor Parera que se cogiera el agua ya de aquí, que de aquí nos escaqueamos y de 
allí nos vamos al bar de los Rosales a tomar una copita. Y pone  la barredora de Urbaser: 
“netegem amb aigua no potable” y la cogen en el deportivo de Calafell.  

Y por otro lado señor Alcalde le agradezco el sentido de pésame que me ha dado pero 
me ha dicho una familia  de Narciso el taxista que en paz descanse que ha fallecido que 
fue el primer taxista que tuvimos en Segur, que me haría el favor de mandarle el pésame,  
falleció en Vendrell el siete de Julio. 

Y contra el Ayuntamiento no tengo nada que hacer, y señor Parera me gustaría que me 
explicara lo que le voy a decir.  Un boletín de su partido con el que no tengo nada en 
contra, ha sido depositado en mi casa, que me parece muy correcto porque todo el 
mundo tiene derecho a tirarlo, pero el día que pasó este boletín a mi casa, cuando entré 
en mi casa me miré por todas las calles y no había en ninguna casa ningún boletín. En 
ninguna casa habían dejado ninguna, gracias por  acordarse de que sea yo el primero, 
no sé si es porque quiere usted que me vaya con usted a su partido pero usted de 
momento me lo metió o mandó a alguien a pasarlo por mi casa, pero gracias por el 
boletín. Pero con lo que no estoy de acuerdo es con las palabras que pone en el boletín 
escritas a mano por una persona que no quiero calificar: “que en gloria esté Miquel 
Roso”, que no tengo nada en contra de él, lo aprecié bastante, que en gloria esté”, pero 
pone arriba: “te vigilo desde el cielo”.  A mi nadie me tiene que vigilar desde el cielo, 
nadie de su partido ni que esté fallecido, que Diós los tenga en su santa gloria. Señor 
Parera, a mi nadie me tiene que vigilar, los únicos que me tienen que vigilar desde el 
cielo son mis padres que los he perdido, pero nadie del partido de ADM. Señor Alcalde, 
con esto es bastante.

Sr.Sànchez: us demanaria que us ajustessiu al temps que té l’oposició, perquè si hem 
d’atendre a cadascun  dels set un llistat, en dues hores no acabem.

Sr.Garriga: Senyor Alcalde, estem fent unes preguntes que creiem que són importants 
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pel poble.

Sr.Sànchez: Sí, però tens un temps. Igual que se’m deia a mi, jo també us ho puc dir. Per 
tant, feu les preguntes, no dic que no, només faltaria, però mireu de ser breus.

Sr.Garriga:  Primer, vull remarcar el que deia l’Olga dels contenidors de l’Avinguda 
Catalunya, jo vaig estar present en un accident i aconsellaria que es treiessin el més 
aviat possible.  Es preocupant les cues que s’estan fent i és una cruïlla que s’ha 
transformat en bastant perillosa.  

Sr.Sànchez: Avinguda Catalunya amb Pau Neruda, no? 

Sr.Garriga: Sí, correcte, davant de la cruïlla de l’estanc Pallarès.  Llavors, una altra cosa 
és que ens han arribat queixes que s’ha canviat la carpa de lloc, hi estem totalment 
d’acord, però suposo que deu de ser la gent jove que han posat les rampes i estan 
patinant sobre la carpa i sobre les fustes.  Això en certa manera creiem que no s’ha fet 
perquè els monopatins puguin patinar per allà, clar, els ciutadans que estan veient això 
els fa una mica de mal efecte.  Agraïríem prengueu les mesures si és que no correspon 
aquesta carpa amb això dels monopatins.   Per altra banda també, s’ha fet al costat del 
passeig una mini placeta que suposo que deu de ser per ubicar els monopatins aquests, 
en el seu dia el company Ramon Ferré va dir que es posarien els monopatins davant 
però no se’ns va explicar que farien aquesta mini placeta.  Això ha costat prous diners pel 
poble i suposo que llavors, ja ens informaran de quant ha costat tot això i per últim 
m’agradaria que quedés constància avui en aquest Ple i sobretot que molts de nosaltres 
reflexionéssim una mica del mal estat que es troba el torrent.  Som conscients que en 
una Junta de Govern poden haver aprovat un pla d’actuació per netejar les lleres dels 
torrents de Calafell, que ho trobo molt bé i molt correcte, però senyor Alcalde, vostès han 
vist últimament com està aquest torrent de brossa i de diferent vegetació que no deixaria 
baixar correctament l’aigua en cas de pluges torrencials i podem trobar-nos amb una 
sorpresa algun dia, demanem una urgent actuació si han aprovat aquest pla d’ocupació, 
ja que si plou i aquest torrent es veu sorprès per l’aigua, què passarà? Doncs, que hi 
haurà unes inundacions que aquesta obra nova, que s’ha fet ara d’alt nivell, com hem dit 
en aquest Ple, doncs, quedarà tot inundat;  evitem tot això i donem prioritats al que ens 
pot passar. No sabem si vostès han tingut una queixa però d’això nosaltres n’hem tingut 
moltes i per això ho estic expressant amb una mica d’urgència perquè creiem que les 
rieres i els torrents han d’estar ben nétes i l’exemple el tenim amb el que va passar fa uns 
anys a la població veïna del Vendrell que ara passes per aquesta població i resulta que 
veus els torrents la mar de néts i inclús fan goig.  

També agrairia que el responsable de medi ambient fes una breu i clara explicació de 
l’actuació que s’està duent a terme conjuntament entre l’obra social de la Caixa, la 
Diputació de Tarragona i la Fundació privada de Santa Teresa, amb la participació com 
és clar, dels ajuntaments afectats sobre les tasques de desbrossament i neteges dels 
torrents i rieres que actualment s’està duent a terme.  És clar, això ens està afectant a 
diferents rieres del municipi i altres no, perquè algunes sí i altres no?  I per últim, 
demanem una actuació urgent i ferma sobretot perquè no tinguem una sorpresa.  Si 
volen els puc fer arribar diferents fotografies que ens han fet arribar ciutadans de Calafell, 
i he quedat sorprés de com està l’estat actual, jo ho he anat a veure particularment i m’ha 
preocupat  bastant.  

I per últim senyor Alcalde, l’últim dia vaig exposar un tema, vaig fer una pregunta, no 
se’m va contestar, va tancar vostè el Ple i llavors li vaig reclamar jo que se’m respongués 
i  em va respondre el regidor de Medi Ambient, però la veritat no se’m va respondre gens 
clar ni se’m va donar resposta al que preguntava.  Pel que avui he exposat un tema 
important i preocupant pel nostre municipi i creiem que caldria, com he demanat, una 
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bona i clara explicació del responsable de Medi Ambient sobre aquest conveni que poden 
haver signat i repeteixo la Diputació de Tarragona amb aquestes altres entitats i perquè 
ens està afectant en unes rieres sí i en les altres no, gràcies.

Sra.Verge: S’ha fet un torneig de futbol set aquí al camp de futbol del Calafell que ha 
estat una bona iniciativa per cert, però tenim alguns  dubtes que ens han preguntat 
alguns ciutadans de Calafell i ens agradaria que ens els expliquin: un és perquè s’ha 
muntat un bar aquests dies si ja en tenim un que funciona tot l’any, i després voldríem 
saber si l’ha muntat una entitat del poble, que si és així suposem que els guanys 
obtinguts són sense ànim de lucre, o l’ha muntat un particular.  Aleshores, voldríem saber 
on han anat destinats aquests guanys, suposo que per arbitratge, etc. I si és així estem 
d’acord.

I després, i aquest és una mica seriós, i creiem que tenim un lloc de perill per les 
persones que passen caminant per la vorera de la Rambla Mossèn Jaume Tobella, 
canalla, jovent que van a l’escola i a l’institut, gent que va diàriament a l’estació i també 
gent que van al CAP. Quan arriben al carrer de la futura piscina que dóna al passeig de 
la Unió, o sigui al tram de la rotonda de la Creu Roja, la gent tira recte sense passar pel 
pas de vianants, sigui per mandra o perquè no han vist el senyal que està tapat per un 
arbre. Nosaltres hem pensat que seria adient posar les cantonades d’aquest carrer algun 
tipus de baranna o alguna cosa que d’aquesta forma obligui la gent a tirar quatre passes 
amunt i que passin pel pas de vianants, i no haguem de sentir sempre que ha estat culpa 
de l’Ajuntament.  

Sr. Olivella: Ja acabem senyor Alcalde. Molt breument, jo no li faré cap pregunta, sinó 
simplement li faré un petit prec i després un petit comentari del que abans vostè ha dit i 
no hem pogut respondre quan ha tancat el punt aquell de la carretera de l’estació. Molt 
breument només li voldria fer una observació des del meu punt de vista, com a persona 
també implicada en el projecte, vostè parla d’un Calafell de qualitat i nosaltres estem 
asseguts aquí i també volem el millor pel nostre municipi. Per tant, crec que el Calafell de 
qualitat no és una marca que se l’hagi de posar ningú ni cap partit polític.  La carretera de 
l’estació hi havia dos punts de vista, el de vostès i el nostre, nosaltres ho vam deixar fet 
tot, la concessió inclús i vostès la van aturar i l’han variada.  Són punts de vista i no vinc a 
criticar això, simplement que crec que és de justícia que vostè ho recordés de tant en 
tant, no només com a coses que ha fet aquest govern ara sinó dir que són coses que es 
van arrossegant d’aquell govern que ho va tot a última hora segons vostès, però és que 
no ens quedava més temps, a mi només em van quedar divuit mesos. Sí que era un 
govern que ja venia de temps, però lògicament no eren les mateixes persones, però bé, 
només era un comentari.  Si la carretera de l’estació estava bé o no amb arbres, si hi ha 
d’haver palmeres o no, miri, això són punts de vista i lògicament si haguéssim governat 
nosaltres haguérem deixat els arbres que per mi, romànticament o perquè m’agrada, o 
perquè veia que aquells plataners quedaven bé, doncs, possiblement els haguérem 
conservat.   Vostès ho han vist des d’un altre punt de vista, a mi tot el que és vegetació 
m’agrada, siguin palmeres, arbres o arbustos, però torno a repetir que m’hagués agradat 
més de l’altra manera, però vostès ho han fet així i ja està.  El que sí que està clar, torno 
a repetir, que el Calafell de qualitat el busquen vostès i també nosaltres, ara bé, que 
surtin dient  que el carril bici és una gran cosa,  em sembla molt bé que vostès hagin 
iniciat un carril bici, espero i desitjo que no hi hagi cap accident, però aquell carril bici i 
perdoni, crec que no s’ha fet amb totes les condicions que toca fer un carril bici.  És una 
observació, un  punt de vista, lògicament ja està fet  i ja està, només li dic perquè quan 
vostè parli moderi una mica el punt de vista, perquè dir que s’ha fet una gran obra,… a 
veure, jo crec que el projecte que hi havia que era el que volíem que era que passessin 
bé els vehicles, crec que amb el carril bici s’ha fet una mica de nyap, perquè la carretera 
ha quedat molt més justa, les voreres no estan alienades, cosa que vostès sempre 
demanaven, en fi, només aquesta observació. Després l’ombra dels parcs, a tothom li 
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agradaria plantar arbres molt grans, aquests arbres que han tret estan allà i de moment 
encara no fan ombra, el Joan Carles ha dit que sí, però no en fan perquè tenen quatre 
fulles, esperem que visquin i així ho desitgem, però sí a la llarga tindrem un gran parc.  
També ho serà el parc de la Sínia si s’hi posa una mica d’empeny i ho reguen i ho 
conserven perquè aquells arbres es faran grans, tots es faran grans i al final tindran 
també ombra; de vegades és qüestió de pressupost quan es fa una cosa i es poden 
gastar més o menys diners, perquè les coses es puguin fer més o menys ràpides i a 
tothom li agradaria plantar arbres grans que fessin ombra desseguida.  Bé, era només 
aquest petit comentari, simplement, no en pla de crítica, em sembla molt bé que vagin a 
inaugurar la carretera de l’estació, Calafell, la platja, tot el municipi té un nou carrer, una 
nova carretera, tothom la volia, tots vam lluitar perquè ho fos, ha arribat com ha arribat, 
és mèrit de l’Ajuntament, de vostès si volen, de nosaltres, dels altres, de tots, la qüestió 
és que està allà, la conservem i res més, no voldria fer cap més tipus de polèmica.  Per 
altra banda li voldria fer un prec, que ja que parlem de Calafell de qualitat senyor Alcalde, 
doni’s una volta pels entorns del castell, recollint suggeriments de veïns del municipi, del 
poble, m’han dit en paraules textuals i només li dic i no és en pla de crítica sinó perquè 
s’intenti millorar: que mai havia estat potser tan brut com està al darrere del Castell.  Si 
fos possible que tota aquesta part del darrere del Castell dins d’aquest Calafell de qualitat 
que tots busquem, i Calafell turístic i Calafell que fem tantes coses, pensem que la neteja 
és bastant bàsic i prioritària dins del municipi, com pot ser educació i la seguretat. Per 
tant, dins d’aquest Calafell de qualitat, senyor Alcalde, li agraïria que prengués aquest 
prec i donés les ordres pertinents perquè això es pogués subsanar el més aviat possible.  
I recollint unes altres queixes d’uns veïns de Calafell Park,concretament, també han 
tingut una entrevista amb nosaltres, s’han queixat, no sabem si és cert o no, però diu que 
li han demanat vàries vegades visita i que no han aconseguit encara parlar amb vostè, ho 
deixo així.  Miri-ho, però en fi, que reclama Calafell Park més neteja i més manteniment  
de tots els llums del carrer, que sembla ser que hi ha moltes bombetes foses i que no es 
canvien amb la celeritat que ells reclamen. Diuen amb paraules textuals: que el dia que 
va ploure l’última vegada es va quedar tot molt net i molt bé i que torna a estar fet una 
porqueria. Bé, jo simplement li transmeto el que han dit els veïns i vostè tindrà a bé 
d’anotar-s’ho.  Moltes gràcies.   I això de la ràdio li agraïria que …, perquè pensi que si 
hagués estat al revés aquí haguérem armat un cacau impressionant i li agraïria que ens 
donés l’oportunitat que això ho pogués sentir tot el poble igual que qualsevol altra cosa.

Sr.Sànchez: Sí, ja ho han anat a mirar. 

Sr. Nuñez: Sí, a la Maria, dir-li que el campionat de futbol l’ha muntat el Sergio Vizuete, 
que és una persona que està federat a través del Consell esportiu i ho ha muntat sense 
ànim de lucre i els diners recollits han estat per pagar els àrbitres i ha muntat el bar per 
això, per cobrir una mica de despeses.

Sra. González: En contestación a la Montse, como sabes los semáforos se están 
haciendo regularización y todavía se están mirando los tiempos, es lo que hay, a ver, los 
semáforos retienen, pero si nosotros ponemos también lo que tu decías otro paso 
cebra…

Sra. López: No, desplazarlo.

Sra.González: Pero, el paso de cebra que está también cruza mucha gente por allí por lo 
que es la Caja de Cataluña y no hay tanta distancia del que está en la Ronda Universidad 
con el que está al principio. Si ponemos más pasos de cebra eso comportará que 
tendremos más retención.  La gente tenemos la costumbre que pasamos por donde 
queremos sin tener en cuenta los pasos de cebra ni nada, eso es lo que hay.  Luego, la 
velocidad también es verdad que se  corre mucho, pero también sabréis que se ha 
puesto un radar.  Por una parte,  hay que hacerlo  y poner sanciones porque sinó la 
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gente sigue corriendo y por vuestra parte también tenéis una crítica de qué se ponen 
sanciones…

Sra. López: A ver Ana, yo lo he dejado bien claro, yo soy de las personas que creen que 
si hay una infracción hay una sanción y hay zonas que son peligrosas.  Yo no voy a 
entender que me pongas un coche que me controla la velocidad de una zona que 
simplemente es una cosa cohercitiva.  En Segur de Calafell, en lo que es el núcleo del 
pueblo, ahí sí que se tiene que controlar la velocidad, soy la primera y si hace falta ya 
haré las fotos, porque creo que nos afecta a todos los ciudadanos.  Hay otras zonas que 
sí que es simplemente por el hecho recaudatorio…

Sra.González: No, Montse no, si tú estuvieras aquí y vieras las peticiones que hay de la 
reducción de velocidad en todo el municipio, las mismas que antes se ponían como han 
dicho anteriormente con los badenes, porque está Segur montaña que está llena de 
badenes, ¿Porqué? Pues porque la gente solicitaba que se redujera la velocidad. 
¿Manera que se redujera?  Se ponían badenes. Yo no soy partidaria de los badenes, 
creo que antes se nos ha castigado al municipio completo, al buen conductor, al mal 
conductor con los badenes y ahora solamente se sancionará a la persona que comete la 
infracción, simplemente eso.  Yo creo que antes se nos ha castigado al municipio 
completo, con badenes, tanto por velocidad como por económico, porque costaba mucho 
poner también los badenes.  Hoy en día solamente pagará la persona que comete la 
infracción,   el resto del municipio no tendremos que pagar, yo creo en esa política y 
antes pagábamos todos, el báden lo pagaba el buen conductor, el malo, el ciudadano 
que tenía vehículo y el que no tenía y hoy en día lo pagará sólo la persona que está 
cometiendo la infracción.  No se ponen multas por poner, se está avisando, se están 
haciendo campañas, pero no correspondemos tampoco, sabemos que como no sea 
poniendo sanciones la gente no responde.  Y sobre las retenciones pues se está 
regulando pero es lo que hay.

Sobre lo que me ha dicho Joaquín de la brigada intentaremos que trabajen las treinta y 
siete horas que tienen y haremos que miren las señales, no las sesenta pero si las 
cuarenta o las treinta y siete que son las legales.

Sr.Bonilla: Yo concretamente al señor Garriga le diré que lo de la riera de Mas Romeu lo 
miraremos y se hará la limpieza de la riera, porque es un tema de urbanizaciones y por 
eso te respondo yo.

Sr.Garriga: Perdona, yo no he estado hablando de la riera de Mas Romeu, he estado 
hablando de la riera del CAP de Calafell hasta el final.

Sr.Bonilla: La de la Cruz Roja, de acuerdo.  Entonces lo de la iluminación, Olivella, de 
Calafell Park  concretamente, lo miraré los próximos días, yo he estado pasando por ahí 
y la verdad es que no he tenido ninguna queja de ningún vecino en cuanto a iluminación 
en estas fechas.  Así como en cuanto a limpieza sí que hay quejas y estamos en lo 
posible para corregirlo.

Sr. Parera: Jo hauria de dir moltes coses, però com que n’hi ha tantes, agraïria ja que 
principalment el grup de Convergència i Unió i concretament el senyor Joaquín Ojeda 
que té moltes intencions d’ajudar l’equip de govern i en aquest cas al regidor de Medi 
Ambient i li agraeixo de veritat.  Però, si poguessin que ho entreguessin per escrit i 
llavors es trobarien que això no s’hauria de repetir.  De totes maneres contestaré una 
mica la Montserrat que ha començat sobre els contenidors de l’Avinguda Catalunya, que 
en prenem nota i ens ho tornarem a mirar.  Pel que respecte a la guingueta no ho 
contestaré. Pel que fa a l’escala  aquesta que puja el carrer Patagònia s’està netejant, i 
suposo que demà estarà neta.  Sobre el col·lector del carrer Roine, fins ara no hi havia 
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solució, esperem que de cara el mes d’agost hi hagi solució.  Sobre les moreres no es 
poden escapçar totes de tots els carrers, però si mireu algun carrer veureu que ja n’hi ha 
d’escapçades perquè hi ha una parella que ho està fent.  Sobre els llums del pas 
soterrani de Segur de Calafell, si ens arriben els llums i es treuen les pintades avui pel 
matí dia trenta-un,  demà dia ú tornaran a estar igual.  Sobre el soterrani de l’Alorda Park 
m’ho miraré.  Sobre les gàbies dels gossos són correctes, com també el que m’has dit 
abans, m’agradaria que això Joaquín m’ho entreguessis per escrit.  Sobre l’informe del 
senyor Carceler ja se t’ha informat dues o tres vegades sobre aquella visita que vostè el 
va veure vostè al Vendrell eren assumptes propis que va anar al metge; o sigui, que 
d’escrit sobre l’Arturo Carceler no se te n’entregarà cap, al contrari, se t’informa 
verbalment i en públic.  I sobre l’aigua del deportiu és veritat, carreguen aigua, els hem 
autoritzat, per quin motiu? Donc,  perquè són els que fan la neteja a pressió a Calafell 
platja i si quan han de carregar, Calafell platja a les nou del matí ha d’estar neta, pero si 
quan buida la cuba han d’anar a carregar a Segur, resulta que a les onze la màquina a 
pressió resulta que encara està treballant a Calafell platja i no interessa.  Sobre el butlletí 
no contestaré, com la guingueta. 

El senyor Garriga, el conveni de torrenteres no n’hi ha cap de signat, és l’Ajuntament qui 
està netejant els torrents de la Casa Nova, els de la Casa Vella i estic seguríssim que 
aquest tros de torrent que queda per netejar de la Creu Roja fins a baix espero que en 
vuit dies quedi solventat, de conveni no se n’ha signat cap.

Sr.Garriga: Perdoni, però crec que vostè hauria de saber  que aquí hi ha alguna cosa 
feta.  Vostè com a responsable de Medi Ambient ho hauria de saber tot això.

Sr.Parera: Sobre el Castell segurament que sí, sobre la part del darrere segurament que 
no deu d’estar en condicions, quan hi ha alguna persona que es queixa i la persona que 
ho ha dit no parla per parlar. Però, també us haig de dir una cosa, que amb assumptes 
de neteja un municipi  complicat com és Calafell, la neteja del municipi no va perfecte 
però va bé.  Senyor Garriga si vostè em volia dir alguna cosa ara em pot contestar.  

Sr.Garriga: A veure, jo sincerament li dic que vostè m’està dient que no hi ha cap conveni 
i aquí hi ha un escrit que és una actuació conjunta amb la Diputació de Tarragona, l’obra 
social de La Caixa i la Fundació Privada de Santa Teresa, on això vostè n’hauria de tenir 
constància.  Jo amb això perquè li he dit?  Doncs, perquè aquí hi ha una sèrie 
d’actuacions amb una sèrie de ries i torrents del nostre municipi i a part els que no 
queden ho trobo molt bé que el senyor Alcalde hagi signat en Junta de Govern un decret, 
un pla d’actuació per acabar de netejar-los.  És molt important que els tinguem tots nets 
els que realment no els poguem aprofitar d’aquestes actuacions que estan fent aquestes 
entitats conjuntament, sencillament li dic això i crec que  en el bon sentit de la paraula 
que vostè com a responsable de Medi Ambient, hauria de tenir-ne constància, ja que són 
actuacions que s’han de fer dins del nostre municipi i crec que el senyor Alcalde això 
també ho sabrà.  

Sr. Parera: Segurament senyor Garriga que li agaraïré que em faci arribar una còpia 
d’això, perquè vostè com a funcionari i com a treballador de la Caixa de Tarragona, és 
Diputació, si aquest conveni està signat amb la Diputació, vostè segurament que ha 
tingut…

Sr.Garriga: Senyor Parera, no barregem…

Sr.Parera: Estic parlant jo senyor Garriga, segurament que vostè ha tingut  manera de 
treure aquests papers de la Diputació i li agraïria si us plau que  em faci arribar una còpia 
ja que vostè té mitjans per treure papers de la Diputació.
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Sr.Garriga: Senyor Parera, perdoni, una cosa senyor Alcalde, li agraïria com vostè ha dit 
que no barregem les coses personals al Ple, això ho hem dit vàries vegades i 
m’agradaria que es respectés.  Segona, que això jo no ho he tret mitjançant l’empresa 
que puc estar treballant, sincerament hi ha companys també que estan treballant a 
diferents llocs, i nosaltres també ho estem mirant per internet i ens estem informant  de 
possibles actuacions i això com pot comprendre, ens han avisat que s’estava fent 
aquesta actuació i li demano, senyor Alcalde, que no permeti barrejar cap més dia 
barrejar coses personals, si us plau.

Sr.Sànchez: No hi ha cap problema, i ho mirarem això que vostè avui ens ha comunicat 
ho mirarem.

Sr.Ferrë: Jo hi ha diversos punts que voldria contestar. Referent a la carretera de Segur, 
a l’Avinguda catalunya que ha dit l’Olga perquè no es feia una rotonda?  Això va ser un 
tema quan es va fer el projecte que es va discutir molt i es va triar l’opció de semàfors, 
concretament en aquest punt, perquè els semàfors prioritzen el pas dels vianants sobre 
els vehicles i llavors crèiem que a més a més en aquell punt, el que és l’Avinguda 
Catalunya a la llarga, o en un termini mitjà de temps, creiem que s’ha de pacificar el 
trànsit allà i llavors no ha de ser una artèria principal de vehicles aquella avinguda, sinó 
que s’ha de potenciar més el paper que té l’Avinguda Espanya o si m’apura la Ronda 
Sant Miquel.  El que hem de fer en aquesta avinguda és potenciar l’accés de vianants 
perquè els comerços puguin tenir un millor accés i un millor estança per tal de poder 
desenvolupar la seva activitat comercial i inclús jo diria d’allargar-ho fins a baix a 
l’estació, i que tot l’eix central del que és Segur tingués aquesta pacificació del trànsit i 
per tant, aquest punt com a eix de què hi hagi aquests col·lapses de circulació jo crec 
que a la llarga es resoldrà.  Evidentment, el fet de regular els semàfors  encara està en 
proves, jo crec que s’ha millorat i força, el que són com a mínim els dos sentits de 
circulació de la carretera crec que funciona prou bé, jo he tingut de passar-hi bastant i 
crec que hi ha bastant fluïdesa de trànsit. És veritat que potser les que són connexions 
més perpendiculars a la carretera, doncs, potser s’han d’acabar de regular.  

D’altra banda, també s’ha comentat per part de la Montse el tema de la mateixa 
carretera, que hi havia queixes de què era una via ràpida, és cert que la gent encara no 
està habituada que el carril de la carretera no és el de la dreta sinó el de l’esquerra. Això 
de vegades confon i sembla que la gent va més de pressa pel carril de la dreta, quan el 
carril de carretera realment és el de l’esquerra i això evidentment al ajuntar els dos carrils 
pot passar que hi hagi aquesta confusió, però jo crec que a la llarga la gent anirà 
assumint el paper que el carril per anar més o menys a una velocitat de carretera és el de 
l’esquerra, tot i que a la travessera de Segur està prohibit anar a més de cinquanta. 
Llavors, tothom que va a més de cinquanta passa que no veuen els semàfors quan 
passen el pont  i coses d’aquestes.  Pel que fa als passos de vianants, passa el mateix i 
és que estem creuant sobre una carretera, no és una travessera urbana per molt que 
volguem dir-li així, o una rambla, sinó que és una carretera encara.  I és una carretera 
perquè encara no hi ha una alternativa amb aquesta carretera i per tant la té la 
Generalitat i per això també ha fet l’obra la Generalitat, per tant, els passos de vianants 
en el seu dia es van demanar molts més passos de vianants i per això també es van 
col·locar  els semàfors, perquè hi haguessin més passos de vianants, se’n van demanar 
més i es van deixar col·locar a les distàncies que ens deixaven col·locar. Per això, quan 
diu l’Ana que n’hi ha un de molt proper, doncs, la justificació de què no es poguessin fer 
més passos és per les distàncies que hi havia entre l’un i l’altre. És cert que encara no 
està acabada l’obra i per això tampoc hi ha hagut cap mena d’acte oficial d’inauguració ni 
res, l’únic que s’ha fet és dir que l’obra estava perquè la gent pogués circular i el que és 
l’obra més important està acabada, ara sí, falten aquests petits remats, aquests retocs 
del panot. En algunes zones concretes s’està acabant de fer, s’estan aixecant alguns 
punts i tornant a reposar-los i en uns altres simplement és acabar de vorar les voreres i 
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que els panots ens quedin totalment rematats i perfectes i amb això hi ha altres coses 
que s’estan acabant de fer.  Jo estic convençut que estaran treballant encara tot el mes 
d’agost i potser la primera quinzena de setembre encara estaran acabant de fer alguna 
cosa.

Pel que fa a les escales que hi havia brutícia, ho mirarem.  Per la resta de punts que hi 
havia, sobre la guingueta, el que s’està posant en dubte que és el disseny?  

Sra.Elvira: Si, perdona, perquè jo recordo que quan es va començar a comentar el tema 
de les guinguetes jo comentava que miréssim les de Cunit, perquè eren unes terrasses 
molt maques amb l’entorn de fusta i donava més caliu.  Llavors, clar, al veure aquesta 
mena de contenidor allà al mig, és el que em va sobtar i era comentar això.

Sr.Ferré: A veure, jo li explicaré això de la guingueta.  Miri, això és qüestió de gustos 
també, hi ha gent que té el gust educat d’una manera i hi ha gent que el té educat d’una 
altra i no discutirem aquí si és millor o pitjor.  Ara bé, jo li diré que aquest model de 
guingueta és el que s’ha col·locat  a Vendrell i el que s’ha col·locat a les platges de 
Barcelona, i en quant a disseny a mi em sembla d’una qualitat perfecta, perquè l’ha 
dissenyat un arquitecte i de reconegut prestigi. O sigui, que el disseny és immillorable pel 
que fa a la qualitat de la guingueta, el que passa que encara està tancat i encara  no es 
veu la imatge que hauria de tenir quan estigui obert.  Crec que estem apostant per unes 
guinguetes de qualitat, de disseny i per tant crec que la nostra platja ha de ser diferent de 
la de Cunit, en aquest gust del disseny, i crec que si una guingueta té una qualitat 
arquitectònica que inclús ha guanyat premis de disseny d’aquesta guingueta, crec que és 
bo que la posem a la nostra platja, igual que les torres de vigilància del seu dia que 
també pel motiu que fos es va copiar el model de la Diputació de Barcelona;  es va copiar 
el model que també era obra d’un arquitecte i estaven els drets d’autor patentats, doncs, 
l’Ajuntament  de Calafell va haver d’abonar els drets d’autor i ho va haver de fer un equip 
de govern que no era el que les havia col·locat, però bé això és anècdota.

Pel que fa a la Llei de barris evidentment que hi estem treballant i jo crec que estem a 
punt ja d’encarregar que es faci aquest estudi, perquè ja es comenci a treballar sobre 
aquest tema, i no serà fàcil, perquè durarà uns mesos.  Evidentment que tothom hi podrà 
participar, farem un treball participatiu, també a nivell polític i jo crec que en la propera o 
sinó en la següent comissió de Territori podrem explicar una mica com està aquest tema i 
crec que els informarem de com està i per on estem treballant i què estem fent fins ara 
que no ens hem quedat aturats.  Quan tinguem més informació ja els ho acabarem 
d’explicar.  

Pel que fa als xaragalls que m’ha dit el Joaquín que es referia a mi, bé, vostè no va 
aprovar cap xaragall però sí que és cert que en el consistori que vostè estava governant 
es van col·locar xaragalls,  només em refereixo a això, no sé si vostè els aprovava o no, 
però la realitat era aquesta.

(El senyor Ojeda parla fora de micro)

Sr.Ferré: Les queixes de què estan patinant sobre la rampa és cert, hi ha hagut uns dies 
que s’han col·locat per part dels propis patinadors, alguns d’ells han  col·locat dues o tres 
rampes a sobre de la carpa, no es van col·locar les lones laterals perquè no hi haguessin 
més desperfectes i això ha provocat que hi hagués aquesta singularitat,  però avui mateix 
estan tancant el recinte perquè quedi tancat aquell espai i no es produeixi tot això.  

Pel que fa a la pavimentació d’aquell espai del pavelló on hi hem de posar els skates, 
part d’ells que hi ha al darrere s’aprofitaran, però també se’n col·locaran de nous.  Potser 
al Josep Maria Garriga no l’he acabat d’entendre, perquè evidentment que això costa 
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diners al poble, però crec que la joventut també forma part del poble i crec que hem 
d’apostar perquè hi hagi espais pel jovent, perquè puguin patinar.  Quan nosaltres érem 
petits, si m’ho permet, hi havia unes aficions o unes maneres de jugar que eren diferents 
de les que hi ha ara, i potser amb un sorral i jugant a caniques ja en teníem prou, però 
ara hi ha uns altres tipus  d’activitats com són els skates, els grafitis, que també 
necessiten els seus espais i és un altre tipus de cultura que hi ha de joc i de joventut. Per 
tant, creiem que des de l’Ajuntament també hem d’afavorir que es puguin fer aquestes 
activitats que són més de l’època actual que estem vivint la joventut i crec que el municipi 
ha d’estar sempre amb contacte amb la joventut  per tal que puguin anar fent aquestes 
activitats que van sortint i aquestes noves cultures i aquestes noves activitats es puguin 
anar potenciant i anar facilitant la pràctica de cadascuna d’elles pel que fa el jovent.  Per 
tant, nosaltres estem encantats amb gastar diners en pavimentar aquell espai perquè 
puguin fer les activitats dels skates i a més quan era una cosa que estava prevista en una 
de les modificacions pressupostàries que hem passat.  Si vol saber la quantitat, miri les 
últimes modificacions pressupostàries que hem passat, perquè en una d’elles anava 
aquesta quantitat.

Pel que fa a la cruïlla de la rambla Mossèn Jaume Tobella amb la rotonda de la Creu 
Roja, evidentment que és un punt que jo personalment no he tingut mai cap mena de 
gust per aquella cruïlla perque crec que està mal dissenyada, i des del primer dia que es 
va fer així, crec que ho vaig manifestar i a mi no m’agrada entrar en una avinguda tan 
important amb un chicane, el que al final hi ha una doble corba, el que es diu en un circuit 
d’automobilisme, doncs, jo crec que aquella cruïlla està mal dissenyada i una de les 
coses que està mal dissenyada és el pas de vianants, perquè el pas de vianants com 
tothom sap en una vorera hauria d’anar recte.  Per tant, el que jo crec que es pot recollir 
aquesta idea de posar una baranna i inclús jo crec que ja no serà possible desplaçar el 
pas de vianants, perquè crec que ha de complir unes distàncies també amb carretera, 
però mirarem de resoldre aquest punt, tot i que ja he dit que no és sant de la meva 
devoció.

Pel que fa a l’enllumenat de Calafell Park, la neteja ja l’ha comentada el senyor Bonilla, 
però l’enllumenat de Calafell Park com sabeu en el PAM, Pla d’Acció Municipal de la 
Diputació de Tarragona, s’han demanat uns diners per tal de subvencionar part d’aquest 
enllumenat i amb la inversió que es preveu es preveu resoldre tot l’enllumenat de Calafell 
Park. És cert que hi havia una quantitat de diners que els veïns al disoldre el que és 
l’entitat de conservació van passar a l’Ajuntament, concretament crec que eren uns set o 
vuit milions de pessetes, no em vull equivocar però era una quantitat d’aquest ordre, però 
clar la inversió que hi ha prevista ronda els cinc-cents mil euros, dels quals  tres-cents mil 
es demanen al PAM amb aquest enllumenat, i aquesta inversió està prevista fer-la 
l’exercici vinent. Per tant, jo crec que aquesta inversió resoldrà tots els problemes 
d’enllumenat de Calafell Park i tindran un enllumenat de qualitat i que compleixi les 
mesures de qualitat que ara actualment no està complint del tot, amb la qual cosa jo crec 
que si evidentment falta una bombeta, la reposarem, però crec que la millora important 
de l’enllumenat ja l’he volgut extendre, perquè veig veïns aquí de Calafell Park que estan 
al públic, doncs, que sàpiguen això, que ens han concedit una subvenció, que és la més 
important que hem tingut del PAM per fer aquesta inversió i perquè es vegi també que en 
aquest cas, les mancances de les urbanitzacions també són prioritàries per aquest equip 
de govern. I per tant, aquesta de l’enllumenat de Calafell Park era una cosa que hi havia 
un compromís pendent per tal de resoldre aquest enllumenat i tot i que pugés més del 
que realment es va recaptar per part de l’entitat de conservació, doncs, l’Ajuntament ha 
volgut fer aquest esforç i en l’exercici proper utilitzarem aquests diners per poder fer 
aquesta inversió. I pel que fa a mi em sembla que no hi ha més punts.

Sr.Robert: Jo amb referència al comentari que m’ha fet tant la representant del Partit 
Popular com la Montse per part de Convergència i Unió en la periodicitat d’entrega dels 
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decrets, bé, jo només dir una cosa, nosaltres vam fer un esforç bastant important perquè 
els decrets s’entreguin el més propers possible.  Em sembla recordar que en aquest Ple 
es passen decrets fins el set de juliol, amb la qual cosa estem inclús per sota del mes de 
retràs, perquè els decrets també tenen un circuit i crec que estem bastant al dia amb 
l’entrega de decrets.  Ara, per poc que pugui, després de parlar-ho amb la Secretària, si 
hi hagués manera de fer-los en paquets, per dir alguna cosa, no dubti que ho farem, 
perquè inclús nosaltres quan érem a l’oposició ens queixàvem no només d’això sinó que 
arribaven amb mesos de retràs.  Nosaltres els entregarem amb més assiduïtat perquè 
vostès puguin preparar millor les intervencions.  Gràcies.

Sr.Sànchez: Bé, en quant al tema de l’emissió de la ràdio ha caigut la línia telefònica i 
encara estem darrera d’això i encara no s’ha pogut arreglar. Hi ha alguna cosa que no ha 
estat contestada?  Tot s’ha contestat?

Sr.Ojeda: Perdón, a mi me gustaría hacer hincapié en el informe de esta persona.  El de 
la taquilla ya lo dejé cortado y estoy esperando que usted me llame a su despacho para 
aclarar lo de la taquilla, hace ya un año pero yo aún espero que me toque el caramelo.  
Pero de por sí en este informe yo cuando estaba en la policía el jefe decía : Hay que 
hacer un informe de esto” y el guardia hacía el informe. No sé porqué no se hacen 
informes  sinó es igual, no pasa nada y sinó en el próximo Pleno ya traeré yo el repertorio 
y fotografía.

Sr.Sànchez: Bé, per part de l’ordre del dia del Ple s’ha tancat, s’han tocat tots els punts i 
per tant tanco el Ple.

I sense d'altres assumptes a tractar, el president aixeca la sessió a les 12:40 , i dóna l'acte per 
acabat, del qual jo, com a secretari/a en dono fe.
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